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Z á p i s n i c a 

 

z XXII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného dňa 

15.06.2022 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, vítam vás na dnešnom XXII. 

zasadnutí miestneho zastupiteľstva. Prosím, prezentujte sa. Takže prezentovaných je 9 prítomných 

poslancov, takže konštatujem, že sme uznášania schopní. Takže ešte raz. Dobrý deň, vážení poslanci. 

Mám tu len, ale možno ešte dôjde pán poslanec Kočiš. Takže nakoľko je prítomných 9 poslancov, 

konštatujem, že je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov a zastupiteľstvo je uznášania 

schopné.  

 

- - - 

Návrhová komisia 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz si zvolíme návrhovú komisiu. Poprosím vaše návrhy. Takže ak sa 

nikto nehlási s návrhmi, nemá nikto žiaden návrh, tak poprosím pani poslankyňu Galdunovú, ak je 

všeobecný súhlas. Pán poslanec Hanesz. Nie. Pani poslankyňa Faťolová. Aha, vy budete overovateľ. 

Pani poslankyňa Blaškovičová, bolo by možné do návrhovej komisie? Tak ďakujem veľmi pekne. 

Takže píšem si: pani poslankyňa Galdunová a pani poslankyňa Blaškovičová. Teraz prosím hlasujte 

o tomto zložení.  

 

Hlasovanie č. 1:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 0 

    

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže zloženie návrhovej komisie podľa predloženého znenia bolo 

schválené. Poprosím teraz členov návrhovej komisie, aby zaujali na to vyhradené miesto. 

- - - 

Určenie overovateľov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Za overovateľov zápisnice určujem pani poslankyňu Faťolovú a pána 

zástupcu Ďuricu. 

- - - 

 

K programu rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pristúpiť k schvaľovaniu programu, ktorý bol zverejnený 

v zmysle príslušných predpisov. Nasleduje hlasovanie o bodoch zverejneného programu. Prosím, ak 

sa usadí návrhová komisia, následne poprosím, aby prečítala návrh na uznesenie v rámci programui 

  

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje zverejnený program XXII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 
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Hlasovanie č. 2:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže predložený program bol schválený. Teraz prosím poslancov 

na prednesenie návrhov na vypustenie alebo zmenu poradia bodov. Poprosím, ak má niekto takúto 

zmenu alebo návrh, tak nech to predloží. Budeme potom hlasovať podľa toho poradia, ako budú 

predložené. Takže nech sa páči. Ak sa nikto nehlási, prejdeme k ďalšej časti, a to je doplnenie 

programu. Takže poprosím, kto má nejaký návrh na doplnenie nejakého bodu do schváleného 

programu, takže nech sa páči teraz. Ak nikto, takže uzatváram a môžeme tým pádom pristúpiť 

k samotnému rokovaniu v zmysle schváleného programu. 

 

- - - 

 

Bod č. 1 

Správa o činnosti stanice Mestskej polície Košice Stred za obdobie od 01.03.2022 do 22.05.2022 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prv, než otvorím diskusiu, dal by som priestor veliteľovi Mestskej polície 

Stred pánovi Trochovi, ktorého medzi nami vítam. Nech sa páči, máte slovo. 

 

p. Trocha, veliteľ MsP Stanica Stred: Ďakujem pekne pán starosta. Dobrý deň všetkým prajem. Čo 

sa týka našej činnosti, predložil som správu za toto sledované obdobie. Krátko ešte k našej činnosti, 

ktorá prebieha momentálne. Zabezpečujeme letnú turistickú sezónu s tým, že dôraz kladieme na 

Hlavnú ulicu, kde máme zvýšený počet hliadok, najmä čo sa týka piatkov a sobôt, nakoľko je tam 

veľký tlak návštevníkov, čo je vidieť aj na tých letných sedeniach, až do neskorých nočných hodín, 

resp. skorých ranných hodín. Čo sa týka aj riešenia dopravných priestupkov, tam vlastne nedávno 

nám z Prezídia policajného zboru bolo zaslané vyjadrenie k tzv. starým značkám, ktoré vlastne mali 

platiť. Platnosť po dvojročnom prechodnom období. Keďže Košice, ale ani iné mestá na Slovensku 

nestihli včas zmeniť za nové dopravné značenie schválené, tak v tomto vyjadrení nám prišlo také 

stanovisko, že všetky dopravné značky platia, aj staré, kým sa nerozhodne ináč. Takže tu vlastne sme 

mali také vákuum, kedy sme čakali, čo vlastne, ako ďalej sa rozhodne. Čo sa týka tých ostatných vecí, 

neviem. Budem reagovať na vaše prípadné pripomienky, alebo otázky. Či už vo veciach, ktoré sú 

uvedené v správe, alebo aj čo vás zaujíma ďalej. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže ďakujem. Otváram diskusiu, nech sa páči. Pán poslanec Hanesz. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ: Vážený pán starosta, kolegyne, kolegovia, ďakujem pekne za slovo. Ja by 

som sa predovšetkým chcel poďakovať pánovi Trochovi. Na Zimnej ulici sledujem, že síce sú možno 

menej viditeľní hliadkari, ale tá situácia, ktorá tam bola ešte pred polrokom, a to som aj avizoval 

naposledy, počas poslednej správy, tak určite sa zlepšila. Vidím tam síce hliadky sem tam, lebo ja 

tam vlastne nestrážim 24 hodín, ale naozaj, už sa parkuje lepšie. To je aj pravda, že aj moji susedia 

pravidelne nahlasujú tie autá, ktoré neparkujú na vyznačených miestach. Čiže, naozaj nejakým 

spôsobom, naozaj ďakujem pekne, keď to spôsobila hliadka, alebo jednoducho ľudia sa menia. Aj to 

je možné. Ale myslím si, že speje to k lepšiemu. Druhá vec. Tu som si všimol na konci správy, že 

koľko vrakov sa už odstránilo. Tak jeden nový sa objavil na Czambelovej. Dúfam, že o tom viete 

a skúsite sa o to postarať. Je tam ten vrak asi druhý mesiac. No už vidím, pán Timko tu naznačuje, že 

on už o tom vie. To auto naozaj dva mesiace sa nepohlo z miesta. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Zdravím všetkých prítomných Pán veliteľ 

stanice, ja mám len jednu otázku. Samozrejme, že možno bude vhodnejšie sa pýtať zajtra na 
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mestskom zastupiteľstve. Ale zastupujeme tu všetci aj staromesťanov, ktorí sa na nás obracajú 

a pýtajú sa, že v ostatných mesiacoch je naozaj menej parkovacích miest v centre voľných. 

Preverovala sa napríklad ulica Tatranská a povedal by som, že tam nebolo toľko cudzích áut ako by 

sa mohlo zdať. Čiže jednoznačne budem zisťovať na meste informácie, že koľko vlastne vydaných 

parkovacích kariet, alebo rezidentských parkovacích kariet pre túto zónu, 7 bolo vydaných. Ale jedna 

téma je, že problémy, ktoré sú u susedov, sa prejavili aj na parkovaní. A nie je to pár týždňov, ako sa 

zdalo, ale už to je pomaly štvrtý mesiac. A ono, v tom centre aj tých 100 áut, alebo 50, alebo 200 

urobí svoje. Hej? Máme všelijakých ľudí. Máme ľudí tolerantných. Ja som určite za to, aby ľudia, 

ktorí majú problémy, aby sme tu teraz neotvárali úplne témy a nenazývali úplne. Všetci vieme zhruba 

o čom hovorím. Som za to, aby ľudia, ktorí majú problémy, aby nemali, nemuseli platiť vysoké 

parkovné. Ale na druhej strane, títo ľudia nemusia parkovať na Kováčskej, Mäsiarskej, Alžbetinej 

ulici. Mestská časť Košice-Staré Mesto nedisponuje žiadnou odstavnou plochou. Žiaľ, ani mesto 

Košice. Keď s niekým z odbornej alebo laickej verejnosti hovoríte o tom, že kde by títo ľudia mali 

ísť parkovať, tak vám povedia, že niekde pri obchodnom centre. Ja ako mestský poslanec sa k tomu 

takto stavať nemôžem, lebo tieto centrá si vybudovali za vlastné náklady parkovacie plochy. Čiže 

mesto Košice by sa nemalo spoliehať na takéto záchytné parkovanie. A to je len výsledok toho, že 

naozaj títo parkovací aktivisti, ktorí sú dnes už aj štatutármi rôznych úrovní samosprávy, neurobili 

ani v tejto veci nič. A jednoducho, vy máte pred sebou takúto, povedal by som, veľmi ťažkú úlohu, 

že na jednej strane by ste chceli aj prižmúriť oko a z druhej strany vás dakto tľapká zozadu a povie: 

„Aha, ja musím platiť a ten nie“. Čiže nezávidím vám a naozaj, mali by sme sa vážne na úrovni mesta 

Košice zamyslieť na tým, že nemáme v podstate väčšie ako 50 miest parkovisko záchytné. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán zástupca Ďurica, nech sa páči. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Dobrý deň všetkým. Ja by som len chcel apelovať. 

Momentálne máme obdobie, kedy vlastne máme zvýšený počet bezdomovcov spiacich v rôznych 

ležoviskách. Predpokladám, že asi tie ležoviská sa tak opakujú, že prakticky občania stále volajú, 

nakoľko tí bezdomovci sú nepoučiteľní. A keď ich stade 2 krát, 3 krát vykážete, tak sa vrátia opäť 

o dva dni, alebo o dve noci. Chcem len vás poprosiť. Keď sa opakuje nejaké to ležovisko, že je tam 

ten opakovaný problém, skúste možno iniciovať aj také opakované kontroly samovoľne, aby sa len 

nečakalo, že občania volajú. Už tie miesta poznáme všetci v Starom Meste. Takže predpokladám, že 

sa to aj lepší, lebo mám aj informácie, že áno, že chodia hliadky. Len aby to nejak neustalo, chcem 

teda apelovať, aby ste možnože aj sami opakovane pôsobili takto represívne na tých bezdomovcov. 

Chápem, že nie je ich kam vytlačiť. Ale naozaj, nemôžu spávať pod detskými izbami v Starom Meste 

na trávnikoch pod kríkmi. Potom máme problém s tým, že nie sme schopní osadiť lavičku. Akonáhle 

chceme niekde dať lavičku, tak občania sa boja, že budú nám tu správať bezdomovci. Akonáhle sú 

kríky trošku niekde vyššie, tak už tam bezdomovci chodia špiniť za tie kríky. Čiže, zase nemôžeme 

tu to všetko vykosiť a mať mesto bez jednej lavičky kvôli bezdomovcom. Takže chcem vás len 

poprosiť, aby možno ste aj sami iniciovali takéto kontroly na tých známych ležoviskách, ktoré určite 

poznáte v košickom Starom Meste. Ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pekne. Uzatváram diskusiu a poprosím návrhovú komisiu 

o prečítanie návrhu.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o činnosti stanice Mestskej polície Košice Stred za 

obdobie od 01.03.2022 do 22.05.2022 v predloženom znení.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 
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Hlasovanie č. 3:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Ďakujem veľmi pekne pánovi veliteľovi 

a prajem ešte pekný deň. Pristúpime k bodu č. 2   

 

- - - 

 

Bod č. 3 

Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XX. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 15.03.2022 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu, nech sa páči. Procedurálny návrh, nech sa páči pán 

poslanec.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Ďakujem pekne. Myslím, že len v tomto bode mám 

trochu viac materiálu a nerád by som tu predvádzal rýchlo čítanie, tak by som chcel poprosiť kolegov, 

a naozaj za mňa len v tomto bode, o schválenie 3 diskusných príspevkov. Je o čom hovoriť, si 

myslím, a aj v dobrom. Procedúra znie: 3 diskusné príspevky, rovnaký počet faktických. Ostatné 

všetko je, čo sa týka rokovacieho poriadku. Čiže o jeden rečnícky vstup zvýšiť. Ďakujem. Vysvetlím 

aj prečo. Jedno je nejaká analýza toho, čo tam je napísané v správe. Druhé je, že sú tam informácie, 

ktoré sme žiadali, teda čísla. Im sa treba povenovať. A tretie, mám nejaké konštruktívne uznesenie 

pripravené. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže poprosím, pôjdeme hlasovať o procedurálnom návrhu. 

Zároveň všetkých poslancov, poslankyne upozorňujem, že sa nám zvolebnieva, takže pri svojom 

hlasovaní zvážte ako budete hlasovať. Nech sa páči, podľa svedomia a vedomia, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 4: za: 6, proti: 2, zdržalo sa: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže procedurálny návrh bol schválený. Takže budú 3 možnosti v rámci 

diskusie, diskusného príspevku. Nech sa páči pán poslanec Hanesz. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ: Je tu názov japonskej firmy, tam jedno písmeno vypadlo. To nie je 

MINEBA, ale MINEBEA. Ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič, nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Tak môžem kľudne hovoriť, lebo budem mať trochu 

viac času. Samozrejme je na vás pán starosta. Síce som zvyknutý, že neodpovedáte v týchto vstupoch, 

ale dobre. Môžete si písať, pôjdem zaradom. Je treba pochváliť kopec záslužnej práce, ktorá je v tejto 

správe a nemôžme si pred ňou zakrývať oči. Čiže žiadne také, že sa zvolebnieva, ale poďme 

chronologicky. V úvode píše, že som sa intenzívne, budem hovoriť vo vašom mene, som sa 

intenzívne venoval čistote mestskej časti. No, čistota verejných priestranstiev, hlavne zo začiatku, 

keď sa tí aktivační pracovníci prepustili, to bolo hrozné. A teraz, áno, vidím ľudí z charity s vrecami. 

Ale proste, hlavné také ležoviská alebo menšie skládky pri kontajneroviskách sa neriešia. Potom tu 

píše niečo ... Mám to len tak v skratkách. Zmluvy, dobrovoľníci. Tam som len chcel upozorniť, že 

upozornili ma niektorí rodičia, že si neprajú, aby sa podľa ich slov, z ich peňazí varilo pre iných ako 

pre deti navštevujúce škôlky. Len taká poznámka. Tam ste písal, že ste boli na obede s kardinálom 

z Vatikánu. Presne v tom čase ste nebol prítomný na mestskom zastupiteľstve, kde sa schválilo viac 

ako 600 000 pre revitalizáciu parkov. Čiže obed bol asi dôležitejší. Potom tam tých 12 gymnazistov 
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z Ukrajiny. No presne na prestížne gymnázium. Dobre, v poriadku. Cestoviny, svetová lyžiarka. No, 

ja neviem, len ja som videl nejaké cestoviny rovnakej značky rozdávať na Majálese. Boli po záruke. 

Hej? Tak neviem, či to boli tie isté? To už viete vy. Potom tam píše, že naši Ukrajinci napiekli, 

ponúkali. Ja som tam videl iba dve zamestnankyne mestskej časti ponúkať. Bol som na 

Dominikánskom. Naši priatelia tam neponúkali. Zamestnankyne. Potom návšteva prezidentky. Tam 

poslanci vôbec neboli pozvaní. Bol tam len umelecký kováč pozvaný. Tam ste sa s ním fotili. Potom 

sú tam plagáty, Majáles. To kolegovia vedia. 510 EUR na akciu, kde sa nedal už v čase vylepovania 

plagátov kúpiť lístok. Čiže keby sa tie peniaze ... No ale asi bolo potrebné, aby nejaké meno bolo 

vylepené na plagátoch, kto je pozývateľ. Keby sa tie peniaze odpustili, tak tí seniori ... Pardón. Keby 

sa nevylepovalo, seniori mohli mať zadarmo toto podujatie. Potom rybí trh, livestream, živé 

vysielanie 350 EUR, keby kolegovia niektorí nevedeli. Potom mám také niečo, že aj kedysi za 

bývalého starostu, aj členovia komisie odovzdávali ceny na projektoch, ktoré vymyslela komisia. Boli 

sme na Jubilantoch, boli sme dvaja. Predstavení sme neboli. Mestská časť sa prihlásila do nejakej 

súťaže. Guľáš, varenie. Opäť tam bol len umelecký kováč. A stihol som to za 3 minúty. To sú také 

moje výtky. Viem ich rozviesť, ale čas je drahocenný.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto iný nehlási. Dobre. Ja chcem len poprosiť pani 

poslankyne, páni poslanci. Ja by som bol rád, aby toto nebol len one man show jedného pána poslanca, 

ktorý si tu chce zožať svojich 3 krát 5 minút slávy. Mňa by aj osobne zaujímalo, vážne, ako teraz 

hovorím seriózne, váš názor. Lebo toto miestne zastupiteľstvo je o trinástich miestnych poslancoch, 

nie o jednom poslancovi. Čiže ja by som bol rád, keby ste prispeli do diskusie. Aktívne sa zapojili, 

povedali svoj názor. Čo sa robilo dobre, čo sa robilo zle. Lebo ako tu všetci sedíme a myslím si, že aj 

poslucháči a diváci, a staromešťania vedia, že na základe hodnotenia tohto jedného pána poslanca nie 

je možné vlastne hodnotiť prácu starostu, lebo má to ďaleko od objektivity. To predpokladám všetci 

dobre viete. Takže bol by som rád, keby sme ... Kľudne, keď je tu taká šanca, každý 3 krát po 5 minút. 

Poďme sa o tom porozprávať. Ďakujem. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ja viem, že máme ako diskusný príspevok 3 minúty, čiže 3 

krát po 3 minúty, nie 3 krát 5 minút. A samozrejme, že ja som povedal v úvode, že kopec dobrých 

vecí. Ale však vy sa týmito dobrými vecami chválite v správe sám. A niekedy je aj často tá realita 

prikrášlená. Ale fajn. Pýtajme sa kolegov, lebo ja za nich hovoriť neviem. Pýtajme sa ich, že či ich 

neuráža to, že oni nie sú pozvaní. Či na tú súťaž vo varení guľášu, ale tam pán kováč. Teda, nevolá 

sa pán Kováč, ale je to umelecký kováč. Tak isto, stretnutie s prezidentkou. Tak isto MDŽ, kde 

poslanci neboli pozvaní, lebo podľa odpovede úradu išlo o administratívnu chybu. Zrejme maily 

nefungovali, alebo ja neviem čo, asi mali zapečené systémy. Naozaj, to je hrôzostrašné. Hlavne, že 

tam boli zástupcovia politických strán. Poďme sa baviť o tom, že na Dni detí ste v spolupráci s istou 

politickou stranou alebo hnutím, teda nie vy, ale tolerovali ste rozdávanie balónov našim deťom do 

rúk s označením politického hnutia. Čiže toto sa poďme pýtať, či im to nevadí? Tak áno, pýtajme sa.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Máte príspevok. Nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem. Tak teraz absolútne bez nejakých emócií, chcem povedať 

svoj názor. Ďakujem pekne, že toto vyčíslenie je, aj keď mohlo byť dajme tomu v inom bode, ale 

fajn, je tu. Preto som žiadal o 3 diskusné príspevky. V prvom rade si vážim to, že ste splnili uznesenie, 

ako celý úrad, a že ste pripravili tieto čísla. Čiže v prvom rade sa chcem vyjadriť k tým škôlkam, kde 

je dopad. Ja neviem. Síce som skončil 3 skúšky z matematiky, ale asi ešte mám nedostatky. Lebo keď 

niekde sme ubrali 2 EUR za stravu, tak úprava je 11 500. Ale kde sme pridali 5 EUR, tak je len 16 000 

za rovnaký počet. Ale naozaj, teraz sa nestíha, komisia nevenovala tomuto pozornosť absolútne, lebo 

čísla sme na komisii ostatnej finančnej nemali. Ak isto komisia finančná neriešila ani úpravy 

rozpočtu. Čiže bolo by opäť, by som povedal, až nemiestne tu sa baviť, čísla, hore, dole. Toto sa má 
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robiť na pracovných stretnutiach, nie na zastupiteľstve. Čiže rešpektujme tieto čísla. Ešte raz sa 

poďakujem, sú sprístupnené. Nie je to žiadna one man show. Ja len hovorím, že ešte trochu počítať 

viem. Čo sa týka vyčíslenia zamestnancov, tu môžem povedať. Pardón. Vyčíslenia dopadu zníženia 

počtu zamestnancov, tu môžem povedať len svoj subjektívny názor, lebo ja nemám čo hodnotiť 

organizačnú štruktúru. Ale už pri prvom zamestnancovi, ktorý je referent podnikateľskej činnosti a tu 

to vidieť najviac nezmyselnosť tohto prepustenia. Lebo úspora platu je 9 905 EUR. Vyplatené 

odstupné je 7 000, čiže úspora je 2 800, ale ten človek tu mohol robiť ešte 8 mesiacov. Mohli sa 

striedať, mohli čerpať dovolenku, mohli ... Proste, určite každá ruka sa vie zísť. Ale namiesto toho tu 

píše na konci, že zamestnancom, ktorí vlastne prevzali túto agendu a zabezpečujú výkon 

samosprávnych činností, bola upravená zložka osobného príplatku. Čiže niekomu sme zdvihli. Čiže 

toto, čo ste tam písali tie, chcel som povedať táraninky, ale budem dnes slušný, a ako som sľúbil 

minule. To, čo ste tam písali 30 – 40 000, hej, váš Facebook sledujú občania, lebo ste štatutár. Ukázalo 

sa, že tie čísla, čo vy napíšete, treba vydeliť dvoma. No a ostatní, tam je kancelária prvého kontaktu  

7 500 a referent čistoty, tam je 15 000 úspora. Neviem do akej miery sú tieto celkové úspory, keďže 

nie je tu presné číslo, komu sa zdvihlo. Neviem v akej miere sú pretavené v úprave rozpočtu. Ale ešte 

raz, tretíkrát, ďakujem, že čísla boli sprístupnené. Ja som to osobne ani nečakal.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Konečný.  

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Dobrý deň prajem všetkým. Ďakujem za slovo. Pôvodne som ani 

neplánoval v tomto bode nejakým spôsobom reagovať, lebo som si tú správu prečítal. Ale 

nepovažoval som nejak za potrebné k niečomu sa tam priamo vyjadrovať. Ale keď už si nás takto 

vyzval, pán starosta, ostatných, aby sme sa aj niektorí iní zapojili do debaty, tak to bolo také 

zaujímavé, že nás takto vyzývaš. Ale ja k tomu pristupujem väčšinou tak, že ak mám na teba nejakú 

otázku, opýtam sa ťa telefonicky, mailovo, osobne. Aj keď s niečím som si nie istý, alebo mám 

otázku, alebo niečo ma zaujíma. Takže nemusím reagovať priamo v tomto tvojom bode, ale zvyknem 

sa informovať aj osobne, alebo telefonicky. Ale keď už by som sa k tvojej správe mal vyjadriť, alebo 

vôbec k tým trom mesiacom činnosti, tak možno na tomto fóre je dobre povedať to, že by som chcel 

pochváliť, ale nielen za seba, ale tak naozaj akože v podstate každý s kým som rozprával, a to tú akciu 

oceňovanie osobností Starého Mesta za roky 2020, 2021. To bola akcia tak na úrovni. A naozaj, každý 

kto prišiel za mnou, či z tých ocenených alebo z tých hostí. Dobre, ja nemám nejaké veľké kontakty 

v tom dôchodcovskom klube. Tak, možno ty až tak nie. Ale tak sa tí ľudia cítili, tak sa cítili poctení, 

tie osobnosti. Medailónky o každom vo forme video pozvánky, alebo vo forme takej video 

prezentácie. Pán Dvorský, moderátorka, pohostenie, priestor. Ja sám som bol akože naozaj, som si 

povedal, že také podujatie sme dokázali usporiadať. Som bol hrdý na našu mestskú časť, na tento tím 

na mestskej časti a na nás všetkých. Teraz nie politické tričká, nie pán starosta, nie my. My, ako 

mestská časť, sme urobili jedno nádherné reprezentačné podujatie. Ocenili sme ľudí a tí ľudia boli 

vďační, boli radi a ďakovali, aspoň mne, alebo nám, naozaj za také nádherné podujatie. Čiže keby 

som mal jedno vypichnúť, keď už si nás pán starosta vyzval, nech sa aj my ostatní vyjadríme. Ale ja 

si myslím, že sa vyjadrujeme a píšeme, voláme ti, alebo úradu sa vyjadrujeme. Tak by som chcel 

poďakovať nám všetkým, aj úradu, aj tebe, za takéto pekné podujatie. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Budeme pokračovať v diskusii. Ďakujem všetkým, 

je to vlastne zásluha vás všetkých a vlastne hlavne nášho tímu na úrade, ktorý samozrejme urobil 

maximum. Ja som práve chcel, aby sme o tom diskutovali, lebo však keď je chuť diskutovať, to je 

dôležité, diskusia je veľmi potrebná. A chcel som vážne, aby ... Lebo dôležité je ozaj na mikrofón 

transparentne dať von svoje pocity, či už spokojnosť, nespokojnosť. Lebo potom sa tu navodzuje 

dojem, že tu je len jeden nespokojný a všetci ostatní mlčíme. A potom po zastupiteľstve počúvam 

chvály, mimo sálu, takže, alebo aj hany. Takže samozrejme, aj kritika, aj pochvala. Ale samozrejme, 

my tu všetci myslím si, že nemáme problém. Stále hovorím, však sme boli, x krát u mňa boli niektorí 
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poslanci. Dvere sú stále otvorené. Každý si zvolí formu, akou formou chce so mnou diskutovať. 

Niekto neformálne, niekto formálne v rámci diskusie na tomto zastupiteľstve, niekto cez 

dvestojedenástky. Každému, proti gustu žiaden dišputát, každý má nejaké hobby, každý preferuje 

nejaký spôsob diskusie. Takže som otvorený každej forme. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič, 

faktická na pána poslanca.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pán starosta. Samozrejme, na pána poslanca. Ale 

keď budete do toho tak vstupovať, tak budem musieť asi aj na vás, ale ok. Áno, však akcia krásna 

a nikto nepovedal, že nebola krásna. Ale dakedy si treba pozrieť aj objednávky. Vieš Martin, keď si 

sa, nechcem povedať, hanlivo prosíkal o 300 EUR komisiu na usporiadanie basketbalového turnaja, 

tak táto akcia stála minimálne 3 000 - 3 500 a to ešte nevieme všetci vystupujúci ako boli vyrovnaní. 

Čiže hovorím. Také priemerné stravné na jednu osobu tam bolo 17 alebo 19 EUR. Ja som to asi pred 

mesiacom nahadzoval do kalkulačky. Čiže vieš, 20 EUR na osobu, to už nie je také že ... Jasné, že 

keď zaplatíš na niečo 3 000, tak to bude mať úroveň. Hej? Takže hej, wau, urobili sme podujatie. 

Čiže chlieb a hry, staré rímske, ale dobre. Kde sa dali Martin dali kúpiť lístky? Bol tam aj iný senior, 

alebo iná matka, okrem klubu? Vieš o tom, že plagáty v hodnote 509 EUR, ktoré sa vylepili, v ten 

istý deň som volal do Denného centra, lístky sa nedali kúpiť. Na sekretariáte bolo povedané, že už 

nie sú lístky. Čiže tomu mám teraz tlieskať? Tak tlieskam. A čo MDŽ? Tu tiež vieme, čo bolo 

povedané. Hej? To mám len faktickú, takže ma asi strihnite, ale ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec ďakujem, že ste práve uznal naše 

kvality a že bol ešte v deň, kedy sa vylepili plagáty, bolo vypredané. Takže tak fantastická akcia 

a každý jeden ... Neskáčte mi do reči, hláste sa ako človek. Dobre. Takže v deň, keď bola akcia 

spropagovaná, už bola vypredaná. Čiže je to sen každého organizátora, každej eventovej agentúry. 

Takže sme ukázali v podstate my, samosprávy, ako dokážeme robiť akciu, ktorá je ozaj na úrovni. 

A keď sa ideme baviť o financiách a nákladoch, môžeme sa kľudne o tom pán poslanec pobaviť, 

koľko by stála cez eventovú agentúru takáto, v takejto forme a na takejto úrovni, akcia. Vy to veľmi 

dobre viete. A keď neviete, tak napíšte prosím dvestojedenástku, rád vám odpoviem ako na všetkých 

30 za uplynulé volebné obdobie. A myslím si, že nie je problém. Nech sa páči, pán poslanec Hanesz. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ: Ďakujem pekne za slovo. Ja budem určite slušnejší, lebo pán Konečný 99 

% mojich myšlienok vlastne už vyjadril. Čiže, ja keď prečítam 4 strany správu starostu, tak vlastne 

som sa dozvedel aj o takých veciach, o ktorých som netušil a som rád, že v tej správe figurujú. Jasné, 

že tam Ukrajina je nosnou témou. Takže potom sa objavujú aj také informácie, že pán starosta bol, ja 

neviem, na škole na Poštovej. Nevedel som o mnohých veciach a z toho vidieť, že pán starosta nesedí 

na vavrínoch. Jasné, že keby tam bol iný človek, tak možno by postupoval v niektorých záležitostiach 

inak. To je samozrejmé. Neidealizujme nikoho, to je jasné. A inak, hej, proste. Ja neviem, či lepšie 

alebo horšie. Ja by som tiež na jeho miesto asi postupoval v niektorých veciach inak. Ale to je 

samozrejmé, však sme, inak sa k tomu staviame. No to, či dostávame informácie o všetkých 

podujatiach, to ja ťažko aj viem posúdiť. Ja by som nestíhal ísť na všetky podujatia, ktoré tu sú, ani 

nestíham. Aj čo sa týka stretnutia pani prezidentky. Ja som mal pozvanie aj s pani Blaškovičovou na 

celkom iné podujatie, na inom fóre, takže určite by som dvakrát sa nechcel stretnúť s pani 

prezidentkou v ten istý deň. Ono, sú tu také veci, ktoré naozaj u každého poslanca trošku inak sa 

prejavia. Mám iný režim, iné pracovné vypätie, takže opäť je to tak trošku subjektívne, či tých 

informácií máme dosť, alebo niekedy až príliš veľa a jednoducho ich nestíhame ani vstrebať. Tá 

akcia, tá bola výborná. Ja si myslím, že v takých komorných priestoroch zorganizovať takú akciu, je 

to výborné. Ja som už tiež bol na rôznych odovzdaniach cien a podľa mňa to bolo na vyššej úrovni 

ako by sa mohli pochváliť iné komunálne celky. No ale nedá sa to urobiť zadarmo, však to uznajme. 

To keď chcete mať niečo kvalitné, tak proste to musí mať za tým aj nejaké finančné krytie. Ďakujem 

pekne.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Blaškovičová, nech sa páči. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Je tu popísaných naozaj strašne veľa aktivít. Ja 

si myslím, že tá úplne najdôležitejšia je naozaj tá situácia spojená s Ukrajinou a s pomocou 

Ukrajincom. Teraz, keď sme vchádzali na zastupiteľstvo, som videla zase tých ľudí, ktorí tam stoja, 

čakajú a ktovie, či tam niečo máme v tom sklade. Myslím, že táto situácia nás všetkých veľmi, veľmi 

ovplyvňuje. Viete, tak ako sa hovorí, že všetko zlé je na niečo dobré, no tak určite pán starosta má 

veľký priestor na to, aby zviditeľnil svoju pomoc. Je to prirodzené. Ja myslím, že všetci, ktorí 

pomáhame, tak máme právo o tom hovoriť, že sme pomohli, že sme niečo zmysluplné urobili. Takže 

ja to veľmi oceňujem. Návšteva pani prezidentky bola predsa spojená s touto činnosťou. Takže 

myslím si, že keby tam v tom momente niekto z nás chcel ísť, tak určite nám nezabuchnú dvere pred 

nosom, ale iste to bolo aj na základe nejakého pozvania alebo teda nejakej selekcie, lebo však predsa 

pani prezidentka je chránená osoba. (pozn.: diskusia mimo záznam) Prosím? Nie. Tak, ale myslím si, 

že bolo pozvanie od pána starostu, že ju tam pozval do toho priestoru, že pani prezidentka prejavila 

záujem a niekto z prezidentskej kancelárie to musel dohodnúť, presne tak ako naše pozvanie s pánom 

Haneszom dohadovala prezidentská kancelária. A boli tam na to stretnutie pozvané významné 

osobnosti Košického kraja. Takže my si to veľmi vážime, že my dvaja sme boli medzi nimi. Čo mám 

otázku aj ja, to by som sa rada spýtala, lebo si myslím, že Deň detí sme dohadovali 2 hodiny na 

komisii kultúry a to podujatie bolo v inej podobe, na inom mieste, čo ma teda sklamalo. Bavili sme 

sa o tom, že to nebolo voči nám fér, pretože sme venovali tomu dosť veľký priestor. Potom, poza uši 

sme sa dozvedeli, že prečo to bolo na inom mieste a inak usporiadané. Mám voči tomu isté výhrady. 

Ja hlavne som mala výhrady voči tým balónikom, ktoré som tam videla. Nechápem, prečo teda náš 

Deň detí bol spojený s nejakou politickou akciou. Ak aj teda nebol spojený, prečo to bolo v rovnakom 

priestore a mohlo to mať pocit, že je to akcia politickej strany. Toto sa mi nepáčilo a to by som chcela 

počuť vysvetlenie. A k ostatným veciam. Myslím si, že pán starosta robí aj nadprácu. Ale mám 

pripomienku od občanov, a nie od jedného. Posledná veta. Pán starosta, naozaj všetky vaše aktivity, 

ktoré prezentujete, prezentujte, že my, mestská časť, poslanci. Aby sa tam nikdy nestalo, že ja. 

Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Takže boli tu položené nejaké otázky, čo sa týka Dňa 

detí, čiže oslavy Dňa detí a nejaké politické aktivity na tejto oslave. Pán poslanec, on nepovie na 

mikrofón, ale on to mal vysvetlené priamo pánom Eperješim v teréne. Takže odpoviem ostatným, čo 

aj pánovi poslancovi pán Eperješi povedal. Pán Eperješi bol jeden z partnerov, s ktorým sme robili 

vlastne túto akciu. Vy ste na kultúrnej komisii, čiže tí, ktorí ste členovia, ste schválili nejaký balík. 

Obmedzili ste to na 1 000 EUR, ak sa nemýlim. A my sme stáli na úrade pred vlastne dilemou, že 

buď urobíme Deň detí podľa vášho rozpočtu, ktorý ste schválili, čiže za 1 000 EUR, alebo ho urobíme 

tak ako si predstavujeme my, ako by mal vyzerať Deň detí na úrovni našej najkrajšej mestskej časti. 

Takže tento Deň detí bol aký bol. Bol, povedal by som, veľmi pozitívne prijatý. Bol rovnako chválený 

ako tá akcia oceňovania osobností. Samozrejme, tým pádom nemohol byť urobený za 1 000 EUR, 

ale bol robený minimálne, myslím, že za raz takú istú sumu. A tú istú sumu nám vlastne 

vykompenzoval partner. A ten partner poskytol svoje prostriedky. To znamená, buď ten vláčik 

a neviem čo tam všetko ešte bolo. A ten partner, samozrejme bol upozornený, že nemôže. A keď, tak 

dopredu nás musí upozorniť, že keď chce tam nejaké, neviem, balóniky vraj tam boli. Zhodou 

okolností jeden si aj pán poslanec zobral domov. Takže verím, že sa na neho doma pozerá. Čiže, čo 

sa týka tejto politicky ... V podstate musíme do budúcna si povedať a zazmluvniť, a to je zase vec 

úradu, nejakým memorandom a zadefinovať našim partnerom, aby sme aj my potom boli na pozore, 

že nesmú sa tam objaviť nejaké politické materiály, alebo nejaké balóniky alebo neviem čo. Takže 

toľko na vysvetlenie k tomu. Myslím, že tam bolo ešte potom, otázka ohľadom prezidentky. Čo sa 

týka pani prezidentky, keďže ona má kanceláriu v našich priestoroch, prišla samozrejme takáto 

ponuka z minúty na minútu. To znamená, niekedy ozaj ťažko. A hlavne prišla ponuka, že ona prišla 
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navštíviť naše humanitárne centrum, chcela to zažiť. A ozaj to bolo 5 minútová, alebo 10 minútová 

záležitosť. Mala byť. A potom sa natiahla možno na polhodinovú. Ale prepáčte, ja nemôžem diktovať 

pani prezidentke ako ona má, akú formu zvoliť. Ona má svoj protokolárny tím a ten dodržiava nejaké 

zásady. Takže čo sa týka .. Pán poslanec, on tu v podstate krúži každý druhý deň a krúžil pred našim 

humanitárnym centrom, však vieme. Takže nevidím dôvod, prečo sa nepridal k pani prezidentke, keď 

on tu v podstate nám každý deň chodil fotiť do skladu naše detailne potraviny. Spovedal, lustroval, 

vypočúval naše ukrajinské dobrovoľníčky pred Freshom. Takže o tom by som, ja raz napíšem o tom 

knihu a to bude veľmi zaujímavé, čo všetko my sme si tu aj s týmto našim pánom poslancom zažili 

v rámci humanitárnej pomoci. A to vy vážne neviete a budete sa diviť čo všetko my sme tu s ním 

zažili. Ďakujem. Nech sa páči, pán poslanec Konečný s faktickou. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne. Ja len veľmi v krátkosti pán starosta na ten 

Deň detí, lebo som písal ten návrh toho podujatia na kultúrnej komisii. Tak som chcel len naozaj 

možno ďalším kolegom. Ten bod samostatný budeme mať na konci dnešného zastupiteľstva. Len 

tým, že sme to riešili, veľmi stručne som sa k tomu chcel vyjadriť. Na májovej komisii sa vlastne 

hľadalo koľko peňazí by sa na to dalo dať. Keďže už máme rozpočet schválený, tak tá tisícka bola 

ako také, ako kolegovia, keď sa o tom debatovalo. Ako niečo také, čo snáď by ešte mohlo prejsť. 

Nehovorím, že je to ideálne. Nehovorím, že za to sa dá vyčarovať neviem aký nádherný deň detí 

alebo podobne. Ale tá suma bola daná tak, že tá by nemusela mestskú časť natoľko bolieť, aby sa to 

nedalo urobiť pekne, na úrovni, nejak tak. Keď teraz hovoríš pán starosta, že ešte bolo treba dobiť 

ďalšiu tisícku na 2 000 dokopy. Túto informáciu ja ani neviem. Možno niektorí kolegovia vedia. Ja 

som to nevedel. A že teda keď tisícku, keď som ti dobre porozumel, išla od pána Eperješiho ako 

darcu, teraz to plne chápem, že tam bol ako partner na plagáte ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Nech sa páči, pani poslankyňa Faťolová má slovo.  

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Dobrý deň prajem, ďakujem pekne za slovo. Chcela by som sa aj ja 

pridať k tomuto bodu a povedať pár slov. Ja som si tuto vašu správu pán starosta prečítala podrobne. 

Je tu naozaj spomenutá každá jedna akcia, ktorá sa organizovala pod záštitou mestskej časti. Na 

niektorej som bola zúčastnená, na niektorej som nebola, pretože som zo súkromných dôvodov 

napríklad nemohla prísť. Ale mám informácie, videla som fotky ako tie akcie prebiehali. Takže je tu 

toho veľa, nebudem sa opakovať. Kto chce, tak si prečíta, aj z verejnosti, čo sme vlastne na tej úrovni 

mestskej časti robili. Mám len jednu naozaj výhradu. Zúčastnila som sa ako občan na akcii Deň 

matiek, ktorá sa organizovala pred budovou mestskej časti Staré Mesto. A veľmi ma mrzí, že keď sa 

taká akcia, keď sme oficiálne dostali stanovisko, že bola organizovaná pod mestskou časťou a záštitou 

tejto hlavičky, že sme ako všetci poslanci tejto mestskej časti neboli na tú akciu pozvaní. Mrzí ma to. 

Videla som aká akcia to bola. Bola aj tlmočená do ukrajinčiny. Bolo tam veľa ukrajinských matiek 

s deťmi. Boli tam aktivity rôzne. Skoro ako Deň detí. Proste bola to akcia, ale treba si ujasniť pravidlá, 

či je to akcia pod mestskou časťou, alebo je to akcia pod stranou. Mám informácie, že to bolo 

organizované, a cez svojich známych, istým spôsobom. Takže nebudem sa tu rozvíjať. Toto 

nechajme, zavrime tú kapitolu. Ale tak isto by som bola rada, aby sme akcie, ktoré organizuje mestská 

časť, nemontovali tam politické strany, nerobili reklamu. Ja som rada, keď máme sponzorov. Akože 

klobúk dole, keď sa nájdu ľudia, ktorí vedia sponzorovať aj naše akcie. Samozrejme, slušnosť káže 

aj aby sa spomenuli na tých plagátoch poprípade. Ale podľa mňa má byť to nezávislé. Takéto akcie 

pod úradom majú byť vedené. Pod záštitou, hlavičky pána starostu a spomenutí tí poslanci. Takže asi 

len toľko. Ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Priznám sa, nerozumiem. Veď túto akciu 

organizovali ukrajinské matky ako poďakovanie nám úradu, čiže nerozumiem teraz. Pokiaľ viem, 

Deň matiek. Nerozumiem teraz. (pozn.: diskusia mimo záznam) Aha. No čo sa týka 



10 

 

neinformovanosti, tak neviem, dám tu slovo. Ja som napríklad tiež teraz riešil dva dni dozadu, že ste 

neboli informovaní ... Tu poprosím, pán prednosta, čo to bola akcia? Olympiáda škôlok. Zaujímavé, 

že pri niektorých veciach vám to vadí, keď vám to nepríde s trojdňovým predstihom a pri niektorých, 

keď vám to príde aj hodinu pred tým, tak je to v poriadku. Ja neviem, ja už niekedy mám pocit, že ... 

Tak neviem, vyjadrite sa za úrad, lebo ja ešte aj toto ... Ja nemôžem samozrejme všetko tu mať na 

hlave. To sú veci, ktoré rieši úrad. Čiže, keď je s tým problém, kľudne mi povedzte, priebežne mi 

píšte. Lebo teraz tu na zastupiteľstve spätne to už asi neporiešime. Čiže treba kľudne napísať, ozvať 

sa. Nedostala som taký email, neviem aký, nešli, lebo... Či nešli servery, alebo prečo to vlastne nebolo 

splnené, keď to nebolo. Takže určite tu nie je nejaký ... (pozn.: diskusia mimo záznam) Prosím? Kým 

z úradu vám to tak bolo povedané pán poslanec? Dobre, poďme ďalej. Nech sa páči, pán poslanec, 

tak porozprávajte nám ešte niečo. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Nie, načo tu budem toto, aby potom oni boli v práci šikanovaní. Oni sú 

len ľudia, ktorí vykonávajú nariadenia alebo príkazy. Takto, aby som sa dostal k tomu 

najpodstatnejšiemu dnes. Ale reagujem veľmi v krátkosti na vás. Bol som v centre 5 krát od konca 

februára. To, že ja som schválil používanie transparentného účtu, tak dávam tým svoju zodpovednosť 

za jeho používanie. A to, že či ja si tam fotím, to nechajte na mňa. Ja som tie fotky nikde 

nezverejňoval. Videl som tam aj dezerty, hej? Neviem, či sú to nevyhnutné potreby. To nech sa 

k tomu vyjadrí kontrolór, nie ja. Alebo niekto iný. Robte si čo chcete, svojím spôsobom. Idem ďalej. 

Vy hovoríte, že som niekoho vypočúval. Ja som sa pýtal pani, ktorá reagovala vlastne cez môj 

Facebook sa stala vašou najlepšou dobrovoľníčkou, pani S.S. To sú skratky, aby zase to nebolo 

vysvetlené nejako inak. Táto pani, mi bolo povedané, že ona má takú informáciu, že vlastne tá pani, 

ktorá vybavila cestoviny, dovolila dávať dôchodcom. A tej pani, ktorá dovolila akože údajne dávať 

dôchodcom bolo povedané na úrade, že to sa kúpilo z iných prostriedkov. Čiže každému niečo iné 

a preto vám tak vadí, lebo sa vlastne prichádza na to, že jedným poviete tak a jedným tak. Tiež 

môžem, ale nemám na to priestor. Toto, čo som chcel riešiť a de facto kde došlo k evidentnému, 

podľa môjho názoru, pochybeniu je to, že som sa pýtal podľa tej dvestojedenástky, keďže vy nemáte 

vo zvyku odpovedať na emaily. A to poslanci vidia, keďže ich dávam do kópie. Som sa pýtal, že 

prečo poslanci neboli pozvaní na veľkonočné prekvapenie dňa 14.04., predveľkonočné prekvapenie. 

Tu je email, screenshot, a tu je text. Bol odoslaný email 13.04. zo služobného emailu úradu. A vlastne 

mi bolo odpovedané úradom, že vami uvedená akcia nebola organizovaná mestskou časťou. Čiže vy 

ste použili databázu na svoju súkromnú akciu, podľa všetkého. A tie kontakty, ktoré vám občania 

udelili na predveľkonočné starostovské prekvapenie, boli poslané na akciu, ktorá nebola 

organizovaná úradom. Tak isto je, mohol by sa zneužívať aj systém EduPage, veľmi ľahko. Takže tu 

ste to neporušil samozrejme, ale už som to zahrnul aj preventívne, keďže tiež vás nejaký deň poznám. 

Preventívne do tohto uznesenia. Preto mám pozmeňujúci návrh. A nový text by znel tak, že bod, ktorý 

bol pôvodne, by sa premenoval na bod A., čiže berie na vedomie informáciu o činnosti starostu. A po 

B. by sa doplnilo. Mám tu prefotené, keby niekto chcel čítať, ale návrhová komisia prečíta. B. žiada 

starostu, aby databáza kontaktov v rámci informačného systému Evidencia obyvateľov MČ Košice-

Staré Mesto bola používaná výlučne v rozsahu, v akom bol súhlas na používanie osobných údajov 

obyvateľmi udelený. Nie ako pozvánky na súkromné akcie politikov, či politických strán. A aby 

štatutári materských škôl neboli žiadaní o rozposielanie informácií týkajúcich sa politiky, vrátane 

politických odpočtov v informačnom systéme EduPage. Nikomu som to neposielal, preto to každý 

vidí prvýkrát. Lebo prečo tu ja mám robiť zlú krv a telefonáty vám budú horieť do noci. Potom neviete 

spať. Ja si myslím, že toto tu nie je nič obmedzujúce.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, tri minúty ubehli.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Je to v normálnej spoločnosti akceptovateľné uznesenie.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Vidím, že pán poslanec sa veľmi učí od svojho kamaráta, lebo kto 

zneužil EduPage je jeho kamarát, pán primátor, asi pred troma týždňami. Ale vidím, že idú v tíme 

fantasticky. Ja mám pocit, že vy ste skôr Fungujúce Košice, už posledný rok. Veď občania si pozrú 

vaše hlasovanie na mestskom zastupiteľstve. Nie je dôležité divadielko, pán poslanec, ale fakty. 

A fakty hovoria jasne. A vy už sa tým ani netajíte, však vieme. Každý už to vidí. Dobre. Takže 

v podstate toto uznesenie, ja vás poprosím, ešte pána kontrolóra, aby sa k tomu vyjadril, lebo to je 

pamflet, podľa mňa. Nech sa páči. Takže 5 minútovú prestávku si dáme, nech si to v kľude pán 

kontrolór prečíta.  

 

- - - 

prestávka 

- - - 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vidím, že sa zhoduje s mojím. Nie som síce právnik, ale hneď mi to to isté 

napadlo. Takže prosím, pokračujme v zastupiteľstve a vy počujme si názor pána kontrolóra na toto 

predložené uznesenie.  

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Dobrý deň vážený pán starosta, vážené pani poslankyne, vážení 

poslanci, ostatní. Keď pozerám na to uznesenie, tak vlastne ono v tom B., čo žiada starostu, tak hovorí 

to, čo zákon vlastne prikazuje a ustanovuje. Takže je to ako keby duplicitné. Podľa môjho názoru 

zbytočné prijímať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem veľmi pekne. Prv, než budete reagovať, ešte chcem 

povedať, že vážne kolegovia, nenechajte sa vtiahnuť do už predvolebných hier pána poslanca, lebo 

to sú ... V podstate aj vidíte, čo sa tu ... To nemá zmysel ani komentovať. Takže, pán poslanec, 

ukľudnite sa. Treba si dať liečiky, keď je problém. Dobre. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič 

s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Pán starosta, ja len som vás, sa nehnevajte, som vás 

napodobnil, lebo vy dakedy máte takú tendenciu, že chcete byť vtipný. Sám sa na tom zasmejete. 

Takže sa ospravedlňujem. Ale hovoríte tu o tom, že toto tu je akože nejaké duplicitné. Nie, nie je, 

lebo vy ste presne našiel dieru, lebo čítal som na čo dali ľudia súhlas. Je to zverejnené 

v Staromestských listoch a ja ich čítam. Možno nie každý. Ale tam píše: „a iné informácie“. A vy by 

ste bol schopný poslať svoj odpočet práce tým ľuďom, hej, jaký ste bol dzivý štyri roky, nech vás 

volia. A vy, keby som to napadol, že prečo bol zneužitý systém, vy by ste povedali, lebo tam píše: „a 

iné informácie“. A toto tu, že: „nie na pozvánky na súkromné akcie politikov“ a v podstate na tie 

politické odpočty, precizuje tento udelený súhlas a v podstate ho zastupiteľstvo znižuje. Ale keď vy 

máte potrebu, hej. Ja si myslím, že toto uznesenie Môže byť odhlasované. Nemusíte ho podpísať. Ale 

ja som rád, že toto občania vnímajú a vnímajú aj to ako sa bránite, keď vám trošku chce niekto 

pristrihnúť krídielka vašich nekalých praktík, ktoré často na hrane, nie za čiarou, zákona robíte. Vy 

nie ste hlúpy človek, v žiadnom prípade. Vy ste mazaný.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem pán poslanec. Vlastne ste mi teraz potvrdil, kolegovia 

poslankyne, kolegovia poslanci, ste si vypočuli, že v podstate potvrdil pán poslanec, že on to vlastne 

ani nechce, len potrebuje urobiť toto divadielko a v podstate v rámci svojho predvolebného 

marketingového mixu dal toto uznesenie. Takže zvážte, vážne, nenechajte sa opiť rožkom týmto 

kolegom. Hraje sa s vami, má poradcu na magistráte, ako vidíme, veľkého. Takže opatrne. Vážne, 

zvážte, však je to na vašom rozhodnutí. Ale ja už sa k tomu radšej nebudem vyjadrovať. To je ozaj 

na smiech toto. Ďakujem. Takže nikto sa už nehlási? Takže uzatváram. Nikto? Ešte poviem pár slov, 

lebo však keď môžem aj ja rozprávať, keď pán poslanec rád má dlhé rozprávanie, tak aj ja by som 
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povedal. Ďakujem pekne za aj konštruktívnu kritiku, aj za pochvalu v rámci tejto mojej činnosti. 

Hlavne veľmi pekne ďakujem za tú činnosť, ktorú sme vyvinuli a za uznanie v rámci humanitárnej 

pomoci Ukrajine. Samozrejme, bude o tom komplexná správa, ktorá krásne všetko zosumarizuje 

a kde bude čierne na bielom napísané, čo všetko sme v rámci tohto úradu a v rámci tohto projektu 

SOS UKRAJINA 2022 za takmer 4 mesiace dokázali. Veľmi dobre viete, ako sme začínali. Bolo to 

úplne z ničoho. Sami, prví traja sme sedeli dva dni, či deň od začiatku vojny sme si sadli a sme si 

povedali, že ideme do toho a tu treba pomáhať. A keby mi niekto vtedy povedal, čo z toho vznikne, 

tak vážne, myslím, že neuverím tomu. To znamená, tak ako sme začínali s prvou stoeurovkou, 

s prvým darom, kedy som išiel vlastne prvú paletu z prvého daru v hodnote 400 EUR kúpiť, ryžu do 

METRA na diaľku. Prvý človek, ktorý v podstate takouto formou chcel pomôcť, myslel som si, že 

toto je už maximum, že už som bol z toho prekvapený, čo všetko dokážeme. A vôbec som vtedy 

netušil, že za krátko, za mesiac – dva, my tu budeme voziť množstvo kamiónov. Nám tu budú posielať 

ľudia množstvo tovaru, množstvo financií. Naším transparentným účtom pretieklo takmer 100 000 

EUR, vážení kolegovia. 100 000 EUR prešlo takmer týmto transparentným účtom. My sme pomohli 

množstvu, vyčíslime aj koľko je to presne občanov, matkám z Ukrajiny a ich deťom. V prepočte, 

poviem vám to na kamióny, nie na tony. Týmto skladom pretieklo takmer 23 dlhých 33 paletových 

kamiónov. Si to predstavte, vážení kolegovia, čo my sme tu uplynulé štyri mesiace, aj vďaka vám, 

ktorí ste nám pomáhali, a nielen chodili nás fotiť, lustrovať, kontrolovať a rôzne iné veci, ktoré tu ani 

nebudem rozprávať, čo sa tu diali. To boli oznámené orgánom v trestnom konaní, OTČK. Ale pán 

poslanec, aspoň keby si trošku vstúpil do svedomia a uznal, čo sa tu udialo, že toto tu nedokázal nikto, 

žiadna samospráva na Slovensku, možno ani v Čechách. Takže vážne, ja už ... Občan, ktorý to sleduje 

a našťastie sú média a siete, cez ktoré sa to dá sledovať. Lebo keby, vážne, toto mal podľa vášho 

hodnotenia, pán poslanec, vyhodnotiť staromešťan, alebo Košičan, alebo hocijaký Slovák, tak povie, 

že my tu vlastne nerobíme nič. Ale našťastie fakty sú jasné a vaše ani 100 trojminútové príspevky 

tomu nepomôžu, keď tu budete motať a balamutiť, a vlastne klamať svojich kolegov a snažiť sa ich 

zaviesť do svojej predvolebnej kampane, ktorú vy vlastne už vediete nejaký ten mesiac. A nebudem 

sa vyjadrovať k tej forme, ako ju vediete a k tej slušnosti, pretože každý sme niekým vychovaný. Ale 

chodiť po uliciach, predstavovať sa ja som váš budúci starosta, to sa pán poslanec sám zosmiešňujete. 

A ja keď idem s mojím hosťom, ja tu mám hostí z Európy a on ich zoberie na bok a sa ich pýta. Vy 

ste kto? A prečo ste tu? A kto ste mu? A proste, viete čo ja som tu všetko zažil kvôli tomuto 

poslancovi, koľko hanby? Akože vážne, akože vážení kolegovia, konečne si povedzme, že toto 

chceme? Týmto smerom sa má uberať naša mestská časť? Takže poďme a poďme vážne robiť 

a nehrajme už tieto hry, a neskočte tomuto kolegovi na lep. Ďakujem. Uzatváram diskusiu 

a pristúpime k ... Návrhová komisia nech sa páči, prečítajte návrh uznesenia.  

 

p. Galdunová poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Pozmeňujúci návrh poslanca Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto k bodu programu č. 2 rokovania Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného dňa 15.06.2022. Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto B. žiada starostu, aby databáza kontaktov v rámci informačného 

systému Evidencia obyvateľov MČ Košice-Staré Mesto bola používaná výlučne v rozsahu, v akom 

bol súhlas na používanie osobných údajov obyvateľmi udelený, nie ako pozvánky na súkromné akcie 

politikov, či politických strán a aby štatutári materských škôl neboli žiadaní o rozposielanie 

informácií týkajúcich sa politiky, vrátane politických odpočtov v informačnom systéme EduPage.  

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Nech sa páči, hlasujte.   

 

Hlasovanie č. 5: za: 4, proti: 3, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím teraz, pán poslanec si vás pofotil, takže o chvíľu sa uvidíte na 

Facebooku ako ste hlasovali. To sú jeho štýly. Takže, len aby ste vedeli, že toto je presne to, toto je 
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práca tohto poslanca. Zloba, nenávisť, boj a žiadna konštruktívna kritika, a žiadne spájanie sa pre 

mestskú časť, šírenie dobra. Viete pán poslanec, mne sa stala taká vec, že ja som vďaka tejto 

humanitárnej aktivite veľa vecí pochopil a aj som sa zmenil. A prajem to aj vám, aby tiež ste len 10 % 

z tohto, čo som ja zažil, aby ste zažil aj vy a aby to aj zmenilo vás ako osobu, lebo zlobou nikam to 

nedotiahnete. Takže ďakujem veľmi pekne, uzatváram tento bod. Ešte pôvodný návrh.  

 

p. Galdunová poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré 

Mesto od XX. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa 

konalo dňa 15.03.2022 v predloženom znení.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 6: za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Nasleduje bod č. 3. 

 

- - - 

 

BOD č. 3 

Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XX.  a XXI. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ:  Pán starosta, ja by som vás veľmi pekne chcel poprosiť. Máme možno 

predposledné v tom to volebnom období. V tvojom ostatnom prejave, ktorý samozrejme, podľa 

rokovacieho poriadku, nepozná hranice ste tri krát ma nazval zlým človekom, resp. že je vo mne 

zloba. Nazval ste ma klamárom. Ukončili sme bod, poslanci hlasovali tak ako hlasovali. Nikde na 

Facebooku nebudú. Ja už som dospelý chlapec. Len som si chcel zapamätať. A keď niekto bude 

žiadať pomoc, tak možno mu to pripomeniem osobne. Ale hej, to by bolo prízemné. Ja viem, že 

niektorí, však vy to dobre viete. Vy ste bol tiež jeden z najväčších aktivistov, tam na magistráte ste 

skákal ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Prerušujem, nepatrí to k tejto téme. Máme o plnení uznesení. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Dobre, končím. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím. Odoberám slovo. Nech sa páči, pokračujme v diskusii. Nech sa 

páči procedurálny, pán poslanec. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Procedurálny, aby sme sa obaja nenazývali klamármi, 

zlobou a aby sme už dneska ... Bod je uzavretý. Hej? Obaja. Beriete to?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ja beriem všetko, len s vami dohody nefungujú pán poslanec. Niečo sa 

dohodne a o minútu už ... 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Aj vy ste, podľa mňa, zlý človek a nemusím to tu verejne hovoriť. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: OK. Dobre. Tak ďakujem veľmi pekne. Sme si polichotili, môžeme 

pokračovať. Takže diskusia pokračuje. Ukončujem diskusiu. Nech sa páči, návrhová komisia, 

prečítame návrh uznesenia.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Informáciu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XX. 

a XXI. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konali dňa 

15.03.2022 a 31.03.2022.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 7:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Bod programu č. 4.  

 

- - - 

 

Bod č. 4 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za obdobie 

od XX. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo 

dňa 15.03.2022 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán kontrolór pár viet.  

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Takže ešte raz, dobrý deň. Takže za ostatné obdobie som urobil jednak 

kontrolu, o ktorú ma požiadal pán starosta. Týkala sa ešte presne záväzkov z Mestskej krytej 

plavárne. Takže je to tam dosť podrobne rozobraté, aj výsledok tej kontroly. A potom som robil 

kontrolu na Materskej škole Tatranská, kde musím povedať, že skutočne klobúk dole. Vidieť, že pani 

riaditeľka tam to má, veľmi dobre to vedie proste. Skutočne vysoká úroveň, čo sa týka škôlky, 

všetkého. Veľmi som bol spokojný ja sám, takže asi toľko k tomu. A potom ešte mi tam prebieha tá 

kontrola všeobecne záväzných nariadení, ale tú v podstate neviem ukončiť. Lebo, keď si všimnete, 

tak aj dneska máme štyri všeobecne záväzné nariadenia, ktoré chcete meniť. Takže je to ťažké ju 

ukončiť. Takže tá bude v najbližšom období, keď tieto veci poprijímate, tak bude ukončená. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Otváram diskusiu. Uzatváram diskusiu. Nech sa páči, návrhová 

komisia má slovo. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti 

Košice-Staré Mesto za obdobie od XX. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 15.03.2022. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 8:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Pokračujeme bodom č. 5  

 

- - - 
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Bod č. 5 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto na 

obdobie II. polroka 2022 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Nech sa páči, pán kontrolór. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Takže k tomu by som len rád povedal, že vlastne dal som si teraz na 

II. polrok kontrolu tých našich základných organizácií, resp. našich, ktoré máme v správe, t. j. trh. 

Múzeum Vojtecha Löfflera a tak ako každý polrok si dávam jednu materskú školu. Tak túto som si 

dal do plánu kontrolnej činnosti. Samozrejme to, čo stále hovorím, určite prijmem hocijaký podnet 

z vás, strany poslancov, na vykonanie nejakej kontroly. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Pán kontrolór má stále relatívne dosť čo robiť oproti 

mestským častiam, aj keď už nemáme organizáciu Mestskú krytú plaváreň. Máme 6 materských škôl, 

trhovisko. Ale bol by som rád, keby dve malé veci skontroloval. A jedna by bola práve kontrola 

oprávnenosti rozposielania emailov – pozvánok na starostovské predveľkonočné prekvapenie zo 

služobného emailu mestskej časti dňa 13.04.2022. To by sa doplnil ako bod 4. jeho plánu. A bod 5. 

by bola ... Nechcem každý tovar, lebo to by bola otrocká práca, zbytočná, lebo ja som to námatkovo, 

aj dvestojedenástkou som dostal a boli tam, by som povedal, výhodné ceny. Čiže nemôžem tu 

povedať, a to poviem aj takto verejne, len škoda, že dakomu je zase káva prednejšia. Nie sú tam 

kupované drahé veci. O niektorých by sa dalo uvažovať. Ale nedochádza tam k nejakému 

vyhadzovaniu peňazí von oknom. Hej? Možno by som menej šiltoviek , tričiek. Možno 2 500 na tie 

bannery by som nedal. Ale dobre, nie som štatutár, nebudem hodnotiť druhých. To už len na margo 

toho. Aspoň teraz využijem. Ja som možno zo srandy povedal, že budúci starosta, ale ja mám leták, 

kde pán starosta seba nazýval mesiac pred voľbami Váš nový starosta a tak sa podpisoval v listoch. 

To len, aby ste vedeli, že to je trošku marketingový ťah, ale dobre. A tú 5. by som dal, že kontrola 

spôsobu obstarávania tovarov a služieb pre potreby SOS Ukrajina 2022 od jeho vzniku do 

15.06.2022, čiže dnes. Čiže nie kontrola, všetok tovar, ale iba kontrolu spôsobu obstarávania. To 

znamená, či to bol priamym zadaním, kedy bola vydaná objednávka, keď už tovar bol dávno na 

sklade. Takéto veci, hej, že či bol dodržaný zákon v podstate, lebo čo iné tu človek môže hovoriť. Tu 

stále sa bavíme v dvoch rovinách. Jedna je rovina zákonná a jedna je rovina morálna. Kontrolór, či 

zastupiteľstvo, nerieši morálnu rovinu, aby sme tu veľmi nepolitizovali, tu rieši samotný voliť. Ale 

práve preto my riešme tú zákonnú. Čiže preveriť, či tie emaily boli v poriadku na akciu, ktorú 

neorganizovala mestská časť a tak isto spôsob obstarávania. To sú dve, myslím si že nie obrovské 

veci. Tam bol ten tovar asi 31 objednávok, čiže nič hrozné tam sa nedialo dodnes. A samozrejme, aby 

to malo nejakú hlavu a pätu, tak preto je to dodnes, aby bol na to priestor do septembra to spracovať. 

Podpisujem, odnášam návrhovej komisii. Ďakujem.  

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Nasleduje pani poslankyňa Blaškovičová s faktickou 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ (faktická): Ďakujem pekne. Ja sa len chcem opýtať. Ja som nebola 

na tom zastupiteľstve, kde sa bavili o tom transparentnom účte. Vy ste sa dohodli na tom, že 

v nejakom objeme potraviny alebo nákupy pôjdu cez výberové konania? (pozn.: diskusia mimo 

záznam) Prepáčte, lebo mne sa toto ... Asi som uletená, ale mne sa to zdá uletené.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. Áno, je to zase z ďalších hier pána poslanca, takže nemá 

zmysel k tomu sa ani vyjadrovať. Transparentný účet a celkovo tá humanitárna ide svojim životom 
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a svojou cestou. Boli k tomu u mňa na stretnutí pán poslanec aj s pani poslankyňou Hulmečíkovou. 

Jasne sme si vysvetlili, povedali veci. Čiže nejaké, čo tu teraz pán poslanec niečo sa pokúša, nebudem 

to ... Však to vidíte, že to nemá zmysel. Správna otázka pani poslankyňa. Áno, nič také tam. Nech sa 

páči pán poslanec Konečný.  

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Pán kontrolór, ja som si pozrel ten tvoj návrh a v tejto 

súvislosti v podstate len takú poznámku. Vidím, že chceš v II. polovici kalendárneho roka ísť do 

Múzea Vojtecha Löfflera. Využijem túto príležitosť k tomu, máme tu aj pani riaditeľku. Chcel by 

som pochváliť to, ako pani riaditeľka sa stará nielen o tú programovú skladbu Múzea Vojtecha 

Löfflera, ale pravidelne nás informuje a pozýva nás do múzea aj na to, pozrieť sa ... Nechcem to 

v zlom, ale akých kostlivcov našla v skrini v zmysle v akom stave sa nachádza budova, strecha, 

svetlíky, zatekanie, vodovodné trubky, vykurovanie, sklad, trávnik, pozemok, plot a podobne. Je to 

veľmi dôležité, lebo kým neodstránime tieto veci, ťažko tam potom doniesť nejaké top diela, top 

umelcov do priestorov, ktoré zatekajú, zamákajú a podobne. V tejto súvislosti ju teda chcem 

pochváliť, ako naozaj sa k tomu postavila a ako tieto veci nám dáva aj najavo, aj na komisii, aby sme 

vedeli, aké problémy sú v múzeu. A teda, aby sme sa ich pokúšali finančne nejako kryť a nejakým 

spôsobom riešiť. A môj taký podnet, ale nedávam ti to ako uznesenie, je to len taký návrh. Keď budeš 

v múzeu robiť tú kontrolu, keď budete sedieť s pani riaditeľkou, pozrieš si budovu a podobne, možno 

aj nám by pomohlo, ako poslancom, keď dostaneme na ďalšie zastupiteľstvo, alebo na to potom 

záverečné naozaj také veci, ktoré najviac horia a predbežná finančná táto, koľko tie veci by stáli. 

Podľa mňa, myslím si, že ako poslancom nám to môže potom pomôcť v tom, keď sa budeme 

rozhodovať o rozpočte na rok 2023 a podobne. Pani riaditeľka ti tie veci určite ukáže. Budeš 

v priestoroch a podobne. Možno naozaj nám to aj spísať, lebo tvoje správy si čítame, tak to tam 

budeme mať vlastne spísané. To je len priateľský návrh. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pán poslanec. Presne takto má vyzerať poslanecká práca. Čiže 

konštruktívne, k veci. Pochváliť, nielen ... Ale hľadať, ako sa posúvať vpred. Čiže veľmi pekne 

ďakujem pánovi poslancovi Konečnému, lebo pripájam sa samozrejme k tomu. Zároveň aj vítam pani 

riaditeľku medzi nami. A vážne, môžem len potvrdiť, že tá voľba, ktorú vlastne, keď pamätáte, keď 

som navrhol túto pani Noémi Ráczovú, že poďme a dal som takúto možnosť, že zvoľme si novú túto 

pani riaditeľku a som rád, že ste prijali túto ponuku, ste ju schválili. A dnes si myslím, že môžeme si 

všetci povedať, že to bola fantastická voľba a aj touto formou sa jej chcem poďakovať. A verím, že 

do ďalších období tá spolupráca bude stále lepšia a lepšia. Ale áno, ako bolo pánom Konečným 

spomenuté, objavilo sa tam množstvo, hlavne kostlivcov, v rámci tej technickej zanedbanosti celého, 

vlastne toho múzea., historické dedičstvo, po predchádzajúcom vlastne. Je to v podstate, a vôbec by 

som to teraz nechcel nejako niekomu dávať za vinu. Je to proste ... Budova má svoj vek a už je čas 

vlastne začať sa ňou zaoberať a nielen nejakými menšími opravami, ale komplexne. Takže nech sa 

páči, pán poslanec Konečný s faktickou. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ (faktická):  Ďakujem. Ja mám naozaj len takú krátku faktickú. Tá 

poznámka, kostlivci v skrini, nebola myslená ani akože teraz negatívne na predchádzajúce 

zastupiteľstvo, predchádzajúce vedenie. O to mi vôbec nejde. Ide o to, že keď tie problémy tam teraz 

sú a pani riaditeľka ich poctivo všetky možné zisťuje, dáva nám ich vedieť, pozýva nás do múzea, na 

komisii kultúrnej, vlastne na každom zasadnutí a tieto veci nám aj vymenúva. A nielen výstavy, 

program, koncerty, vernisáže, ale páni poslanci, taký, taký problém. A možno naozaj, akože, nie že 

predpokladám, určite nemá ani technologické vzdelanie. Nie je to technický typ na takéto veci. 

A zaoberať sa neustále nejakou naozaj, svetlíkmi, strechou, vykurovaním, zatekaním, dosť to určite 

odvádza od toho primárneho, čo pani riaditeľka by aj chcela robiť, a to je tá umelecká činnosť, 

primárna. Čiže považoval som za potrebné aj to ostatným povedať, ktorí možno nie sú v kultúrnej 
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komisii a to nevedeli. Ale zároveň aj to vyzdvihnúť, že sa stará o ten priestor, nielen o to, čo v tom 

priestore vystavíme. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Pán starosta, ja len v úvode vysvetlím. Nie som tu ja ten, ktorý by, lebo 

vy ste začal tiež tým, že takto vyzerá konštruktívny poslanec. Ale vy nás tiež nazývate, hlavne dvoch 

poslancov, opoziční poslanci. Došlo mi do uší, dokonca aj odporúčate štatutárom niektorých 

organizácií zriadených mestskou časťou, žeby sa s nami veľmi nebavili a neposkytovali nám 

informácie, ale o tom, potom. Alebo vôbec nemusíme, aby som dodržal to, čo som sľúbil. 

Nepolitizujme tu a nič, a žiadne voľby. Bavme sa o tom, čo tu bolo povedané. Pri vašom prejave by 

som bol trošku opatrnejší, lebo ste povedali, poďme, zvoľme si. Kandidáti, ktorí sa tu zúčastnili, sa 

tu môžu cítiť, že tu boli zbytoční, že vy ste mali vopred vybraného kandidáta. Vy ste odporučil. A  keď 

ste ju poveroval riadením, vtedy ste ju mohol odporučiť. Ale potom už voľba ... To verím, že ste sa 

len nesprávne vyjadril, že bola demokratická atď. Čiže to naozaj, nechcem tu takto dehonestovať. Ja 

sa tak isto stotožňujem s pani riaditeľkou, mám s ňou dobrú komunikáciu dlhoročne, čiže absolútne 

nie je žiaden problém. Tu sa teraz vyjadrím k tomu, ako kolegyňa Blaškovičová povedala, že je tu 

dačo uletené a nebola tu ani. No, pani kolegyňa, tu bol dosť problém vôbec dostať túto tému do 

zastupiteľstva. Hlavne pán prednosta sa v ten deň veľmi rozčertil, že nejaký prokurátor mu povedal, 

že to je blbosť o tom rozprávať. Prepáčte za výraz, nepovedal blbosť, nejakú inú vec, že je to tiež 

niečo také uletené, že čo poslanci to majú čo riešiť. Mne kontrolóri niektorí, alebo iní právnici 

povedali iný názor. Čiže bol tu vôbec problém, nie náš kontrolór. Takto. Nie náš. Ale bol tu vôbec 

problém to dostať do zastupiteľstva. Splnomocnenie starostu manipulovať s transparentným účtom. 

Transparentný účet je majetkom mestskej časti. Hej? Čiže majiteľom transparentného účtu je mestská 

časť. A mestská časť má kupovať tovar podľa zákona a podľa rozpočtových pravidiel samosprávy. 

A keď toto ja chcem dať preveriť, a toto je uletené, tak ja sa potom pýtam. Tu teraz, on povie, že to 

je boj. A teraz ja sa pýtam. A toto je dajaké bránenie slepé? Veď ja len chcem vedieť, že či 

dodržiavanie zákona o rozpočtových pravidlách samosprávy bolo dodržané. Že čo je uletené? 

Dodržiavať zákon je uletené? Veď ja len sa chcem spýtať, že či je to v poriadku. A keď vám to nevadí, 

veď budete, aj sa tak sa zrejme zdržíte, podľa toho ako sa tvárite a čo hovoríte. Čiže OK. Keď to 

nechcete podporiť, nepodporte. Ja som chcel dať skontrolovať oprávnenosť používania, nie 

používania, ale iba zadávanie objednávania tovarov a služieb. Keď je toto uletené, ja sa 

ospravedlňujem, potom som asi tiež uletený.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, s faktickou pán poslanec Hanesz. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ (faktická): Ja naozaj neviem, či transparentný účet je súčasťou nášho 

rozpočtu. A adresátom vlastne tejto úlohy by mal byť pán kontrolór. Takže ja by som ho chcel vyzvať, 

aby nejak sa k tomu vyjadril, či táto úloha vôbec dáva nejaké racio. Prosím vás. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno. Nech sa páči, pani poslankyňa Blaškovičová a potom môžeme dať 

priestor pánovi kontrolórovi. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Áno, prepáčte. Ja som sa naozaj chcela spýtať. Nebolo mi jasné, 

čo teda  malo byť výberovým konaním z toho transparentného účtu, či 100 kg ryže, ktoré sa kupujú 

vo Freshi alebo v Metre. Skúsme mi to, prosím, niekto vysvetliť a hlavne pán kontrolór. Prosím, 

vysvetlite mi to, či ja som uletená alebo tá požiadavka je uletená, alebo je to racionálne a je to zo 

zákona, lebo naozaj som to nepochopila. Ak to má byť preverené a má sa postupovať podľa nejakých 

pravidiel, tak či sa postupuje podľa pravidiel. Naše peniaze, o ktorých sa hovorilo, akým spôsobom 
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budú použité. Áno? A teraz vy chcete vedieť, či boli takým spôsobom použité? Veď to sa predsa dá 

pozrieť z toho transparentného účtu, nie?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem veľmi pekne pani poslankyňa, nechávame slovo pánovi 

kontrolórovi, nech sa páči. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Samozrejme, že transparentný účet patrí medzi financie mestskej 

časti. To je bez pochýb. A tak isto jeho použitie. Treba ale stále jednu vec si uvedomiť, čo sa týka 

verejného obstarávania, že sú tam nejaké limity pri nejakých nákupoch. A dneska sú tie limity tak 

vysoko nastavené, že v podstate pri položkách, ktoré sú aj, neviem, 1 000, 2 000 EUR, jednoducho 

to nepodlieha vlastne nejakému, čo by malo byť urobené k tomu obstarávanie. Aby som ešte k tomu 

dopovedal. Myslím, že tuná bolo dosť konzultované aj zo strany ekonomického, od pani šéfky, aj od 

pána starostu. Dosť tu bolo konzultované, či takto sa môžu, nemôžu použiť tie finančné prostriedky, 

čo sa mňa týka. Takže tejto kontroly sa vôbec neobávam.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ešte by som dal slovo pánovi Kovácsovi, lebo on je u nás taký odborník 

na obstarávania, tak by sme, lebo verím tomu, že ... Samozrejme, treba to vysvetliť, aby nevznikli 

nejaké šumy.  

 

p. Kovács, vedúci referátu MiÚ: Ja len doplním informáciu. Pri humanitárnej pomoci, vo vojnovom 

stave, je výnimka vo verejnom obstarávaní. Absolútne sa nevzťahuje na zákon. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Veď v poriadku, ale však vidíte. Keď je to tak, tak aký je 

problém pánovi kontrolórovi. Už má teraz pripravenú odpoveď, treba 30 sekúnd. Aký je problém to 

dať na papier? Aký je problém o tom hlasovať? Čiže 4. je oprávnenosť emailov. Kľudne aj poradím. 

Bolo tam iné. Oprite sa o to iné. Dajte mi to na papier. A tu tak isto. Keď je vojnový stav, čo tvrdíte, 

alebo že tu sú nízke sumy, napíšte na papier. Postupovali sme podľa toho, s výnimkou toho a toho. 

Zaberie vám to 2 minúty. Keď vám zaberiem tie 2 minúty, ja sa veľmi ospravedlním tým, ktorí urobia 

tú obrovskú prácu. Len ja nerozumiem prečo, keď sa na niečo pýtam, alebo chcem niečo na papieri, 

je stále taký odpor. Nechápem. A som stále ten zlý. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Lebo to je taký, pán poslanec, zákon energie sa tomu hovorí. To vám 

potom po zastupiteľstve môžem v neformálnej debate vysvetliť. To je také zrkadlo vlastne. Keď vy 

idete, ako som hovoril, zlou energiou, a od začiatku, tak potom sa to tak vracia. Ono to tak funguje, 

bohužiaľ, v živote. Nech sa páči, pán poslanec Hanesz.  

 

p. Hanesz, poslanec MiZ: Myslím si, že túto tému asi by sme postupne mali aj dokončiť. Máme tu 

pred sebou trošku dôležitejšie veci. Ale jednou vetou by som ešte prispel predsa k tej téme. A to 

veľmi dobre poznáte príslovie. Kto rýchlo dáva, dvakrát dáva. A myslím si, že v tomto prípade to 

naozaj platí. A nemali by sme vlastne túto záležitosť zbytočne rozmazávať. Však viem, že trebalo 

pomôcť, tak sa pomohlo. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem veľmi pekne. Sú tu dôležitejšie body, tam sa nediskutuje. 

Teraz tu chcete pán poslanec nejaký papier, zaťažujeme zase úrad. Ja neviem. Však všetci ako tu 

sedíme, verím tomu, že všetci ste sledovali tú našu činnosť, aj vašu. Čo všetko sme, ozaj, aké aktivity 

sme vyvíjali. Ľudia sa tu nezastavili. Nestíhali čerpať samozrejme, dovolenky ani nehovorím. Proste 

tu sa po dvojročnom COVID začalo zaoberať touto Ukrajinou. Už tu štyri mesiac ozaj sme sa 

nezastavili. Povedal som vám v číslach, čo sme dokázali. Ja ani neočakávam nejaké za to ... Ja som 
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to nerobil preto, aby som tu dostal za to nejaké chvály. Ani od vás, pán poslanec, ani od nikoho. Mne 

stačí ten dobrý pocit. A ten pocit za to, že som pomohol tisícom ľuďom. A keby som ja, bohužiaľ, či 

sa vám to páči, či nie. Keby som ja na začiatku nebuchol po stole a aj v rámci tohto úradu nezavelil, 

že hľadajte cestu ako sa transparentný účet dá založiť. Lebo som najprv počúval dva týždne ako sa to 

nedá. Toto je nemožné. To znamená, hľadám cesty ako sa dajú. Ocenil to vlastne celý svet toto čo 

sme my tu dokázali. Práve preto ja nepotrebujem, pán poslanec, ani od vás, nežiadam ... Vážne, 

nechcem sa tu naťahovať a hádať. Našťastie Európa, lebo ako sa vraví, doma nikto nie je prorokom. 

To bohužiaľ, asi na Slovensku je to tak, že úspech sa neodpúšťa. A zadosťučinenie mi stačí, že 

európski ľudia v rámci humanitárnych organizácií túto činnosť vidia a oceňujú, a ešte ju len ocenia. 

To uvidíte potom v budúcnosti. Ale vážne, ja to nerobím preto, aby sme sa tu hádali, naťahovali, že 

či ryža bola kúpená za 0,30 EUR alebo 0,31. To vážne chceme skĺznuť do takejto roviny. Akože 

v poriadku. Keď toto je cesta, že toto si myslíte, že pre občana Starého Mesta je toto najdôležitejšia 

téma, a nie iné body, kde diskusia bola nulová, alebo pri činnosti starostu. Tak ja neviem už. Však 

trošku už si uvedomme, že ten občan nie je blbý. Ten občan vidí, ten vidí, ten sleduje. A predsa sa 

bavme o problémoch, ktoré ich trápia, týchto občanov, a nie tu tieto žabomyšie vojny, či, a 

transparentné, či netransparentné. Však v svojej podstate to vysvetlil aj pán Kovács, aj pán kontrolór. 

Je to transparentný účet. Môžete si tam listovať, surfovať od rána do večera, popozerať. Však 

v poriadku, však o tom to je. Len nezaťažujme týmto ľudí, nieže úrad, ale hlavne ľudí, ktorí vás volili, 

aj vás. Takže v poriadku. Len ešte raz hovorím. Nerobme akože zbytočné nejaké vojny. Ukážme ... 

Veď to sa ukázalo aj v rámci tej humanitárnej pomoci. Miesto toho, aby sme sa zomkli ... Mňa sa 

Ukrajinci pýtali, mňa sa pýtali ľudia z Ukrajiny. To čo má znamenať toto? To čo je? Kto je tento pán 

poslanec? Prečo? Proste, nerobme si hanbu, prosím vás, v rámci európskeho priestoru. Ďakujem. Pán 

poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Pán starosta, no, štyri mesiace ste sa nezastavili, hej? No, 

však kvôli tomu tu máme nevykonané uznesenia z roku 2021. Dargovská, Park Angelinum. Však 

jasne, však vy máte len hlavu Ukrajina. Však na futbale Ukrajina dala gól, ste sa tam s Vepym 

objímali. Však to je ... Ja vidím, že vy ste v téme, ale dobre. Podľa mňa, starosta je aj o niečom inom 

a ste starosta staromešťanov, ale nechajme to. To je fakt na tých voličoch. Tu hovoríte, že si zaslúžite 

ocenenia. Áno, vy si zaslúžite ocenenie za tú humanitárnu prácu, ale ja si myslím, že voliči vás volili 

kvôli inému. A hlavne hovoríte tu, že niekto je na investície expert a on má zháňať ubytovanie 

a nespal deň, noc. Nechcem to fakt rozpitvávať. Preto, a nechcem povedať, že ukážem svoju veľkosť, 

ale sťahujem bod č. 5, keď hovoríte, že je to v poriadku, tak je to v poriadku. Nakúpili sa ... Nechcem 

tu skĺzavať k tomu, ako ste to otočil proti mne, že cent drahšie, cent lacnejšie. Vy viete veľmi dobre, 

že kde ste nakupovali a viete, s kým ste v minulosti spolupracovali. Viete veľmi dobre, kde to bolo 

mierené. Ale však ako aj hovoríte, sú aj iné prostriedky, kde sa to dá rozmazať. Čiže 5. nechajme 5. 

Nebudeme sa tu baviť o cente. Skontrolujme oprávnenosť tých emailov, aspoň o to vás požiadam, 

vážení kolegovia, lebo naozaj, podľa mňa, sa tu zneužila databáza. Hovorím, podľa mňa, hej, na 

nejakú súkromnú akciu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ja len chcem poukázať, aj už ukončme túto diskusiu. Vážené pani 

poslankyne, vážení poslanci, vážení občania, staromešťania, fakty sú dôležité, fakty, nie tieto rečičky 

tu. Pozrite si, kľudne si pozrite kto každý prispel na ten transparentný účet. Aj to vám veľa napovie, 

že kto sa len ozýva a kto koná, kto pomáha. Čiže každý si vstúpme do svedomia. Lebo jedna vec je 

lamentovať, jak sa vraví, kibicovať do niečoho, čo niekto úspešne stvoril a pozrieť sa. To vážne si 

myslíte, že tí, keby sme nezačali tento projekt, keby som za tým nešiel, vážne si myslíte, žeby tí 

Japonci tých 43 000 poslali? Asi nie. Ďalších desať, ďalších tisíc, dvetisíc, tritisíc a ďalších ... Hoci 

aj vám niektorým ďakujem za hoci len sto eurové príspevky. Len sa treba pozrieť kto tam každý svieti 

a kto sa ozýva. Ďakujem. Takže uzatváram diskusiu. Nech sa páči, návrhová komisia.  
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p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Návrhová komisia obdržala jeden 

doplňujúci návrh ako bod č. 4, to znamená návrh na ďalšiu kontrolu bod bodom č. 4. Je to návrh 

poslanca Djordjeviča a je v tomto znení: 4. Kontrola oprávnenosti rozposielania emailov – pozvánok 

na starostovské predveľkonočné prekvapenie zo služobného mailu mestskej časti dňa 13.04.2022. To 

je doplňujúci text, prosím o ňom hlasovať.   

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prosím, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 9:  za: 2, proti: 0, zdržalo sa: 7 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie nebolo schválené. Ešte pôvodné.    

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Pôvodný návrh. Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto A. schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

mestskej časti Košice-Staré Mesto na obdobie II. polroka 2022. B. poveruje hlavného kontrolóra 

mestskej časti Košice-Staré Mesto vykonaním kontrol v zmysle schváleného plánu kontrolnej 

činnosti na II. polrok 2022.  

 

Hlasovanie č. 10:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Nasleduje bod č. 6. 

 

- - - 

 

Bod č. 6 

Informatívna správa o činnosti Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram, slovo má návrhová 

komisia.     

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Informatívnu správu o činnosti Komisie miestneho 

zastupiteľstva na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v 

predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 11:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Budeme pokračovať bodom č. 7. 

 

- - - 

 

Bod č. 7 

Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu na volebné obdobie 2022 -2026 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram, nech sa páči návrhová 

komisia.     

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto v súlade s ustanovením § 14 ods. 3 písm. j) Zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste 

Košice v znení neskorších predpisov schvaľuje rozsah výkonu funkcie starostu mestskej časti Košice-

Staré Mesto na funkčné obdobie 2022 – 2026 na plný úväzok. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 12:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Bod č. 8. 

 

- - - 

Bod č. 8 

Návrh na určenie volebných obvodov a počtu poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Staré Mesto pre voľby do orgánov samosprávy obcí v roku 2022 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Ďakujem. A teraz takto slušne, hej, že bez žiadnych, opäť, invektív. 

Nenašiel som to v predchádzajúcom bode, len tu chcem pánovi starostovi. 28.09.2018, čiže mesiac 

pred tými voľbami ste sa vy podpisoval „Váš nový starosta“. Nechcem tu ako ja vymyslieť. Aký je 

rozdiel, viete mi povedať, medzi nový a budúci? Hej? Ja to hovorím z presvedčenia. Verím si. Ináč 

by som nešiel kandidovať, lebo niektorí poslanci v iných mestských častiach špekulatívne idú za 

starostov, aby sa dostali do mestského zastupiteľstva. Len vám pripomínam. Hej? Takéto letáky, 

ľudia dostávali aj listy. Čiže buďme k sebe féroví. Váš nový starosta, budúci starosta. Čiže, keď vy 

ste sa vtedy hanbil, tak ja som sa vtedy hanbil, ale nemusíme sa hanbiť. Toto tu je slušné. Keď sa 

nebudeme urážať a budeme normálne súperiť, tak ako vy ste pred štyrmi rokmi vyzval pána Gregu, 

a presne ste sedel na mojom mieste, tak verím tomu, že to je víťazná pozícia. Tiež vás vyzývam na 

jeden férový súboj, lebo aj vy ste povedali, že ho vyzývate na férový súboj. A musím povedať, že ste 

sa aj férovo choval. Hlavne my sme sa s pánom Gregom doťahovali a zvíťazil tretí. Čiže, neurážajme 

sa, rešpektujme sa. A také snorenie, fotenie, však len človek chce vedieť, čo sa deje. Čo je na tom? 

Najbližšie budem natoľko ferový, že vás zavolám so sebou, alebo aspoň pána prednostu, nech mám 

svedkov. Lebo naozaj, mám svoje limity, ale toto tu už je také. Človek sa informuje a už pomaly 

eštebák je. Určenie volebných obvodov je v poriadku. Možno viac si vieme povedať o tých nosičoch. 

Čiže ja si myslím, že tri volebné obvody sú fajn. Dalo by sa s tým hrať. Hej? Ja keby som išiel 

presadzovať niečo, to by bolo na dlhšie. Určite, v priebehu volebného roku pani kolegyňa Galdunová 

mala konštruktívny návrh, lebo jedna ulica je tam 1, 3, 5, 7 a potom je seknutá a sa tam láme obvod 

2 a 3. Ja by som do toho obvodu dal aj celú ulicu Kuzmányho, možno aj časť Československej 

armády, ale potom by ten počet v 3 rapídne stúpol tak, žeby práve 3 potrebovala 5 poslancov, alebo 

by jej patril podľa koeficientov. Zase by poslanci z 1 mohli stavať na zadné. Hej? Potom by tá 2 bola 

na 3 poslancov. Čiže, ono nie je žiaden systém ideálny, ale je to v poriadku. A hlavne kvôli tomu som 

ja vlastne na návrh, alebo to čo nadhodila pani MUDr. Galdunová, nenadväzoval hlavne z toho 

dôvodu, že tí ľudia, hlavne tí skôr narodení už sú zvyknutí kde patria a tam chodia voliť. Čiže, ono 

by tá zmena mala racio, ale by nemusela prísť s pochopením, lebo tak idú na školu Laca 

Novomeského, a tak by už išli na školu Poštová. Ale ja hovorím, že mala dobrý návrh. Mala pani 

doktorka dobrý návrh, aj sa s ním stotožňujem. Len hovorím, ja som ho nerozvíjal z toho dôvodu, že 

ľudia sú tak zvyknutí. Ďakujem.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Hej. Sme sa asi nerozumeli, pán poslanec. Jedna vec sú predvolebné letáky, 

čo ja vám rád poradím v politickom marketingu, lebo myslím si, že trošku do toho rozumiem. A práve 

preto vám chcem poradiť, že ľudia sa na mňa obracajú, že toto nie je v poriadku. To ako keby som ja 

chodil po ulici a sa predstavoval, že „Dobrý deň,  ja som budúci prezident Slovenskej republiky“. 

Však ja len v dobrom vám radím. Akože to je len taká kamarátska rada a kľudne ... Čiže to netreba 

porovnávať, tu ja hovorím, s letákmi. Dobre. Nech sa páči, pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja mám len veľmi krátko a je to príspevok vyslovene len na 

odľahčenie. Na margo toho ako pán starosta a pán kolega Djordjevič, nieže si vyčítajú, ale si hovoria, 

že kto sa tituloval novým starostom ešte pred voľbami, alebo kto sa bude a podobne. A Mišo povedal 

dobrú pripomienku ohľadom marketingových ťahov a ohľadne kampaní a podobne. Ja som si len tak 

spomenul, preto to hovorím, že je to na odľahčenie, ani sa to netýka súčasnej situácie voľby starostu. 

Keď v roku 2004 v prezidentských voľbách už nebohý pán Eduard Kukan nechal oblepiť všetky 

kľučky na vchodoch, takým ako keď dávate na kľučky, a tam stálo „Prídem o chvíľu, váš Eduard 

Kukan“. Takže to som si zapamätal ako taký z marketingových ťahov pred voľbami, že to mi utkvelo. 

Čiže je to ... A nedostal sa, áno. Čiže to len doslova na odľahčenie, že proste tento predvolebný boj 

je súčasťou. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ale to je úplne prirodzené, však ja sa na to celkom teším, myslím si, že aj 

pán poslanec a si to obaja užijeme. Prosím?  (pozn.: diskusia mimo záznam) Takže ďakujem pán 

poslanec Konečný. Tam je dôležité vlastne, že to je aj príklad, že niekedy politicky marketing je jedna 

vec, ale druhá vec, že najviac predáva práca. To znamená, vždy, aj v našom prípade sa vždy volič 

samozrejme obzrie, čo za 4 roky sme tu dokázali. A myslím si, že v tomto prípade môžeme byť na 

seba všetci hrdí. Však vieme, čo všetko sme tu za tieto uplynulé takmer 4 roky spravili, urobili. Nemá 

zmysel to porovnávať s predchádzajúcimi obdobiami. Všetci vieme, ako to tu fungovalo, a občan 

vidí. Čiže presne o tom to je, že má sa rozhodovať podľa nie kto sa mu ako predstaví, čo mu dá do 

ruky, a či je to dezert Deva, či inej značky. Proste robota, práca. To znamená to, čo za vami vidno za 

to volebné obdobie. A práve preto budem rád, keď aj vy, urobíme všetko preto, aby sme ešte teraz 

v týchto dňoch dokončili všetko, čo sme si predsavzali, aby sme sa všetci spoločne mohli pochváliť, 

čo sme pre túto mestskú časť a pre všetkých staromešťanov dokázali zrealizovať. Nech sa páči 

s faktickou pán poslanec Djordjevič na pána poslanca Konečného. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Pekne povedal pán Konečný takú jednu dobrú vec, na ktorú 

budem reagovať. A to je vlastne dobre, že si tak verejne môžeme určiť mantinely a potom ostatní 

posúdia kto ich dodržal, ale viete, tu hovoríte, že práca. No, jeden poslanec ťažko sa bude porovnávať 

so štatutárom, ktorý má 30 zamestnancov a vie organizovať akcie, na ktoré si pomyslí. Jednoducho 

si zmyslí, že bude robiť nejaký Pivný festival na Dominikánskom. Neosloví tam ani majiteľov 

najstaršieho remeselného pivovaru v Košiciach, ale dobre. To zase na inú tému. Ja len hovorím, že 

ťažko porovnávať. Aj vy ste bol poslanec a kandidoval ste a tej práce, darmo sa usmievate, bolo veľmi 

málo, okrem toho skákania po laviciach na magistráte. Ale tu reagoval som na pána Konečného len 

kvôli tomu, že práve pán starosta, také nálepky jeho ľudia dávali na vchody do brán, čo sa nie celkom 

páčilo ľuďom na Tatranskej. Myslím si, že aj políciu volali. Toto by som aj ja odporúčal a žeby som 

to nerobil, že na súkromný majetok, ako na vstupnú bránu, by som nelepil. Čiže tak sa dohodnime 

aspoň na tomto, že nelepme ľuďom. A ešte, počas moratória ste... Teda nie vy, lebo vy to nerobíte 

osobne, ale počas moratória dávali za stierače také stierky, škrabky na ľad. Čiže aj na tom sa 

dohodnime, že budeme rešpektovať moratórium. Nebudeme vylepovať do brán sprostosti a ...  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Galdunová. 

 



23 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Pôvodne som chcela faktickú na pána poslanca Djordjeviča. Áno, 

chcela som urobiť úpravy, kedy v minulosti tuná niekto pochybil a blok, v ktorom bývam, je bohužiaľ 

tak nešťastne rozdelený. Ale tak isto, mala som záujem rozšíriť obvod 2, ale áno, nepáčilo by sa to 

obvodu 3, v ktorom ste vy. Takže my by sme mali 5 poslancov a u vás by boli 3. Len toľko.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Blaškovičová, nech sa páči. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Páni, prosím, môžete sa dohodnúť na svojej predvolebnej taktike 

na inom fóre ako tu? Buďte takí láskaví. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne, pani poslankyňa. Myslím si, že z úcty k vášmu aj 

mandátu, ako by sme ozaj mali akceptovať vašu požiadavku a vážne, vyvarovať sa týmto svojim 

predvolebným prejavom. Takže ďakujem veľmi pekne aj pánovi poslancovi, že to pochopil. 

Uzatváram diskusiu a dávam slovo návrhovej komisii.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto v súlade s § 166 ods. 3 zákona 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného 

práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v súlade s § 14 ods. 

2 písm. d ) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov pre voľby do 

orgánov samosprávy obcí v roku 2022 určuje a) tri volebné obvody, v ktorom budú volení poslanci 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto na volebné obdobie 2022 – 2026 takto: 

volebný obvod č. 1 s volebnými okrskami č. 1,2,3,4,5,6 a 19 

volebný obvod č. 2  s volebnými okrskami č. 7,8,9,10,11 a 12 

volebný obvod č. 3 s volebnými okrskami č. 13,14,15,16,17,18 

b) počet  trinásť poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto pre volebné 

obdobie 2022 – 2026, z toho: 

5 poslancov vo volebnom obvode č. 1 

4 poslancov vo volebnom obvode č. 2 

4 poslancov vo volebnom obvode č. 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 13:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Máme bod č. 9 

 

- - - 

 

Bod č. 9 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 2/2014 

o určení miest na umiestňovanie plagátov alebo iných nosičov v rámci volebnej kampane 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Nech sa páči pán poslanec. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. V prvom rade sme sa bavili na komisii o tom, že sa 

takto zjednoduší, že tam boli logické dôvody. Dalo by sa to aj ináč riešiť, ale v podstate 

nepredpokladám, že keď niekto vidí zhluk 20, teraz sú trojúrovňové voľby. Môže tam byť 100 ľudí, 

tvári. To si nielen meno, ani číslo, ani nič si ten človek nezapamätá. Čiže ja som povedal aj, že 

nepripisujem týmto výlepným plochám až taký veľký význam. A fakt, teraz nie nejak zase o voľbách, 

o marketingu, len pán starosta je dobrý príklad toho, čo sa chcem opýtať. Myli sme v minulosti, ako 
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aj také niečo, že sme na kontajneroviská mali také tabule, kde sa za peniaze dali vylepovať reklamy. 

No, ale inak na kontajneroviská oplotené bol zákaz vešania bannerov. A sorry, že pán starosta teba 

ako, alebo vás pán starosta, uvediem. My si s pánom starostom tykáme, ale samozrejme, je 

zastupiteľstvo, pre mňa je to také úctivejšie, keď si vykáme na zastupiteľstve. Ste pán starosta dobrý 

príklad, lebo viete, že ste mal tie bannery. Také bannery so svojou podobizňou. Veď potom som aj ja 

mal. Neviem, či presne na kontajneroviskách, alebo na nejakých plotoch, ktoré nepatria nikomu. 

Prídem aj k tomu, čo sa chcem opýtať. Ale vy ste vtedy ako poslanec poznal to VZN, ktoré hovorilo, 

že sa nesmie inde lepiť. (pozn.: diskusia mimo záznam) Nepokračujeme. Ja sa len pýtam. Nie, nie. Ja 

chcem dohodu. Ešte som neskončil. Áno, bolo čo bolo. Niektoré ploty nepatria nikomu. Tam si 

myslím, že na tom nič nie je zlé. Ale povedzme si to tu a teraz. Nepôjdeme, hej, do bannerov na 

kontajneroviskách. Už ste predsa starosta, máte dbať na tom, tak verím, že budete práve v tomto 

vylepovaní príkladom. Samozrejme, ako ste povedali, akcia – reakcia, že ja budem tiež pripravený. 

Ja by som sa nerád opičil. Ja by som rád bol, keby sme trochu si ctili naše VZN. A keď sme to 

neurobili minule, to neznamená, že to musíme urobiť teraz. Ale prečo verejne? Však to nie je 

doťahovanie. Tu si povieme. Áno, vážení poslanci, to aj pre vás platí, na kontajneroviská sa nesmú 

vyvesovať politické. Keď nejaký plot bude, môžu to pracovníci mestskej časti v rámci čistenia 

strhnúť. Však mne boli strhávané, zrejme pracovníkmi mestskej časti. Toto je OK, táto zmena je OK. 

Dúfam, že fakt som nebol teraz nejako osobný, urážlivý. Len som chcel, aby sme si to povedali. No, 

lebo bolo to tak. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec neznižujme úroveň tohto zastupiteľstva, že sa tu 

budeme baviť o nejakých banneroch. To vážne. Dám teraz slovo pani poslankyni Blaškovičovej 

s faktickou. Keď máš s tým problém, tak si treba k tomu sadnúť pri pive a nie tu riešiť na 

zastupiteľstve takéto, doslova, drobnosti. Takže, vážne, ja si nemyslím, že máme potrebu tu riešiť 

nejaké bannery. Ja ti garantujem, že ja mám pripravenú takú kampaň, že to nebude o banneroch. Bude 

to úplne také, že ... Tak ako stále, verím tomu, že si opäť budeš brať po mne príklad a tak ako 

v podstate v niektorých veciach si berieš. Vidím, že si dobrý žiak. Takže aj v tomto, verím, že si 

z mojej kampane veľa zoberieš. A držím palce. Nech sa páči pani Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ (faktická): Ďakujem pekne. Ja by som len chcela poprosiť. Poďme 

sa baviť vždy o tých bodoch, ktoré máme pred sebou. Keď sa chceme baviť o ďalších veciach, dajme 

si to ako osobitný bod s tým, že dohodnime sa všetci trinásti. Nikto z nás, nikto kto bude kandidovať, 

nesmie mať jediný plagát na lampe, čo teda je aj tak špinenie verejného priestranstva. Nesmie mať 

na kontajneri, nesmie mať vo vlastnej bráne, nesmie mať na svojich dverách v byte, nesmie mať na 

schodisku, nesmie mať pri vstupe do autobusu. Poďme sa baviť o tom, čo máme na stole. Na stole 

máme tento návrh VZN, poďme ho schváliť a všetky ostatné záležitosti, ako majú prebiehať 

kampane, si myslím, že naozaj sa o tom treba baviť na iných fórach. Lebo, páni, vyzerá to ako váš 

dialóg. Ja si myslím, že už nás to prestalo všetkých baviť. A určite to nebaví ani tých staromešťanov.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Aby to neznechutilo všetkých, tak len do 20 sekúnd, ale na vás pani 

kolegyňa, že práve tento bod, keď si prečítate jeho názov, o tom hovorí. O umiestňovaní plagátov. 

Čiže tu presne sa o tom má baviť. To isté som povedal na komisii. Nie ste členkou komisie, zopakoval 

som to. Niekto povie, že robím divadlo pre tých 20 ľudí, čo nás pozerá, alebo 5 a pol. OK, ale niekedy 

je dobré povedať veci na záznam. Som toho názoru a nič zlé na tom nevidím. Možno som nemusel 

povedať, že on to tak robil, ale robil to tak. Ale OK, však fajn, povedané, vysvetlené. Má pripravenú 

úžasnú kampaň, budeme sa všetci inšpirovať. Ale však dobre, však čo je na tom, však každý sa snaží. 

Však nemôžeme druhému upierať snahu. Veď toto je možno, teraz to poviem takto, možno nebudete 

to čakať všetci. Ale toto je niekedy taká situácia, že v mestskej časti, nejakej inej, sú možno, nechcem 
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hodnotiť kolegov, aj neschopní ľudia. A tu sú možno aj dvaja schopní, alebo jeden schopný a druhý 

schopnejší. A vyhrať môže len jeden. To je tá škoda. Ale však taká je súťaž. Čo, príde, 30. októbra 

už každému odľahne a život pôjde ďalej. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem veľmi pekne. Vždy, aj história ukázala, že kde je rivalita, 

tam je kvalita. Čiže ja sa chcem veľmi pekne pánovi poslancovi poďakovať, že tu je a že ho máme. 

Vďaka nemu sa aj ja zdokonaľujem a idem dopredu, a skvalitním určite aj svoju kampaň. Viď príklad. 

Rôzne, historicky ... Ja neviem. Poviem rovno značku, myslím povedať, Adidas. Poznáte ten príbeh 

dvoch bratov. Rivalita je veľmi dobrá veci. Ja sa chcem veľmi pekne poďakovať, pán poslanec, že tu 

ste a že ma v podstate posúvate ďalej. Verím tomu, že všetko bude tak ako má byť. Nech sa páči, pán 

poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Veľmi stručne. Teraz tieto veci boli, podľa mňa, k téme, 

pretože téma je naozaj výlep plagátov a výlep tejto činnosti pred voľbami. Ale teraz budem absolútne 

úprimný. Si myslím, že na hoci čom by sme sa tu trinásti, s pánom starostom, dohodli ... Akonáhle sa 

bude zvolebnievať a bude krutý október a bude tri týždne, dva týždne, mesiac, do volieb, budeme 

všetkých kandidátov vidieť na kvetináči, na parkovacej papuči, všade. To je, myslím si, že ... Naozaj, 

čo tu by sme sa akože nejaké dohadovali gentlemansky, negentlemansky. Akonáhle je ... To teraz nie 

je myslené na niekoho konkrétneho, ale tam už ide kruto proste. Chcem sa stať poslancom, tak sa 

dám hocikde. Starostom, tak sa vylepím hocikde. Myslím, že teraz čo tu by sme my riešili, že či sa 

vylepím na prašiak, na kvetináč, na kontajner. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem ešte raz. Uzatváram diskusiu a slovo má návrhová komisia.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 401/1990 o meste Košice v 

znení neskorších predpisov sa- uznáša na zmene Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Košice-Staré Mesto č. 2/2014 o určení miest na umiestňovanie plagátov alebo iných nosičov 

informácií v rámci volebnej kampane podľa predloženého návrhu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 14:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené.  Teraz vyhlasujem 15 minútovú prestávku.  

 

- - - 

prestávka 

- - - 

 

 

BOD č. 10 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 3/2014 

o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je mestská časť Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Konštatujem, že je prítomných 9 poslancov, takže sme uznášania schopní. 

Takže pokračujeme po 15 minútovej prestávke. Otváram diskusiu. Nech sa páči, pán poslanec 

Djordjevič. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ: Sú body, kedy je vhodné pochváliť, lebo neupozorňoval som ako rodič 

na to, lebo samozrejme že my sme verejní funkcionári ostro sledovaní a niekedy sa aj v dobrom niečo 

vyjadríme a už potom sú reči, že tento pozerá iba na svoju peňaženku. Ale je to konštruktívny návrh. 

Ide o to, že ... Myslím že, keď zle hovorím, tak ma opravte. Keď dieťa nie je celý mesiac v škole, to 

je ono? Že je možnosť odpustiť. Boli prípady pri pandémii, keď v podstate sme v podstate jeden deň, 

alebo dva dni boli v škôlke a potom sa zavrela. Nikto z nás za to nemôže. Však boli kolektívy 

nakazené, atď. Však to nebola ľahká situácia a nikto dopredu s tým nemohol počítať. Ale po takejto 

úprave, len nech Boh toto nedopustí, aby sa to zopakovalo, myslím teraz tú pandémiu. Ale na podobné 

situácie budú môcť štatutári, alebo mestská časť, vlastne odpustiť poplatok. Čiže je to v prospech 

našich občanov, v podstate aj nás rodičov. Čiže bez toho, aby som v podstate ja na to upozornil, úrad 

zareagoval. Takže predkladateľov je treba pochváliť, a kvitujem to a hlasujem ZA. Odporúčam to aj 

kolegom. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu a slovo má návrhová komisia.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 401/1990 o meste Košice v 

znení neskorších predpisov sa uznáša na zmene Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Košice-Staré Mesto č. 3/2014 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je mestská časť Košice-Staré Mesto podľa predloženého 

návrhu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 15:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené.  Pokračujeme bodom č. 11.  

 

- - - 

 

BOD č. 11 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 4/2019 

o poskytovaní príspevku na stravovanie dôchodcov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Predkladateľom je MUDr. Pavol Priester. Dal by som najprv slovo 

predkladateľovi. Nech sa páči. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Vážení kolegovia, ako ste isto čítali v dôvodovej 

správe máte uvedené vlastne aké zmeny sa chystajú v tomto VZN a aké prešli cez komisiu zdravotnú. 

Vlastne, urobili sme to najhlavnejšie, že sme zlúčili skupiny, ktoré sme mali. Prvé dve. To bolo od 

250 do 300 EUR. A potom sme ešte mali jednu skupinu tam pod 300 EUR. Tie sme zlúčili do jednej. 

Tam sme príspevok dali na 1,50 EUR. A druhá skupina, kde príspevok bude 0,30 EUR. S týmto 

príspevkom ešte treba počítať, že je tam aj príspevok od mesta dôchodcov. Takže dokopy v podstate 

1. skupina bude mať 2,50 EUR od nás a od mesta Košice. Druhá skupina, tam bude vlastne 1,30 EUR. 

Ešte uvažujeme, vám prezradím, čo bolo na minulom rokovaní zdravotnej komisie. Rokujeme aj 

s poskytovateľmi tohto stravovania. A to vlastne o tom, aby sme prešli na formu, to je ešte len 

v rovine úvah a rovine rokovaní, na formu čipových kariet, to nazvime, kde by sme potom ľahšie 

dokázali sledovať kto, koľko obedov, kedy, v ktorom stravovacom zariadení vlastne odoberá, koľko 

oni poskytujú. Pre nich by to bola ľahšia evidencia. A zároveň by sme mohli upustiť od toho, aby 

sme nakupovali tieto celé lístky a následne ich predávali. Ale naopak by sme len tam dali ten 
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príspevok, ktorý my dávame a vlastne s touto kartou by potom mohli platiť. Ak by sa rozhodli 

dôchodcovia, že to chcú vyčerpať, tak vlastne by spočiatku to išlo z tej karty a potom by vlastne len 

doplácali ten zvyšok. Tak isto by som sa rád poďakoval všetkým kolegom v komisii zdravotnej, ktorí 

vlastne prišli s veľa zaujímavými návrhmi a obohatili túto diskusiu. Oni sú tak isto dôvodom, prečo 

tu dneska máme vlastne tento návrh VZN na zmenu. A dúfam, že naša práca bude pokračovať aj 

naďalej. Hovorím. Tak ako po iné roky, tak aj tento rok som chcel, aby sme aj vzhľadom na tú 

situáciu, ktorá je, či už kvôli inflácii, či už kvôli vojne, rastu potravín, prišli s niečím, čím by sme 

pomohli tým najviac ohrozeným dôchodcom, ktorých máme v našej mestskej časti. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič. 

  

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Tiež veľmi krátko. Som rád, že tam došlo k navýšeniu. Samozrejme 

v rámci možností, ale to je presne o tom a to je na inokedy, že aké sú priority, do čoho sa investuje 

atď. Ale aspoň symbolicky sa vyjadruje podpora ohrozeným skupinám. Chcem vyzdvihnúť, ja som 

chcel reagovať faktickou, veľmi v krátkosti chcem vyzdvihnúť rétoriku pána predsedu komisie, ktorý 

keďže bola táto problematika prejednávaná aj na finančnej komisii, ktorý tento návrh prezentoval ako 

skupinový návrh. Čiže, samozrejme že aj úrad, verím tomu, že sa stotožňuje. Úrad nevie hlasovať, 

ale je to, akoby som povedal, kolektívne rozhodnutie poslancov, čo aj vyjadria hlasovaním. Čiže, áno, 

je to tak, je to spoločná práca. Samozrejme, že podpísaný je ako predkladateľ jeden, ale chcem sa 

poďakovať pánovi kolegovi vlastne, že aj nás spomenul, že sme toto VZN, v podstate my finančná 

menej, ale kolegovia zo zdravotnej komisie o to viac. Ale áno, takto je to korektné, takto sa to má 

robiť. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Nadviažem na kolegu Djordjeviča. Tak isto by som chcel 

poďakovať pánovi Priesterovi ako predsedovi komisie zdravotnej a sociálnej, aj členom komisie, že 

znovu preberali naozaj tú situáciu, inflácia, vojna a podobne, najchudobnejším dôchodcom tieto 

príspevky. Čo ma veľmi teší, kolegovia, toto zastupiteľstvo fakticky už druhýkrát vlastne zvyšuje 

dôchodcom túto pomoc. Takže o to viac, že naozaj myslíme na staromešťanov, aj na tých, ktorí majú 

menej, majú problém vyjsť z toho dôchodku. Som rád za takéto konštruktívne návrhy, ďakujem 

všetkým.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže ja sa chcem rovnako poďakovať. Tam, vlastne v tej 

kategórii dôchodok do 300 je ten príspevok navrhovaný na 1,50 EUR. My budeme samozrejme mať 

zajtra mestské zastupiteľstvo, kde máme v programe návrh, vlastne čo sa týka aj tejto kategórie, ale 

ďaleko aj na vyššiu hranicu, nielen do 300 EUR a tam je predložený návrh. Ak ho schválime ako 

mestskí poslanci na 2 EUR. Ono to v časopise V skratke bolo odprezentované ako hotová vec, takto 

ono to, asi tu kolega pán poslanec Djordjevič, verím že si to tiež všimol a tiež to zajtra vytkne rovnako. 

V podstate veci, ktoré ešte vôbec nie sú ani prejednané a schválené, už sa uverejňujú v médiách 

v mestských ako hotová vec. Takže tu chcem len na to poukázať, že ozaj my nejdeme touto cestou, 

my ideme legislatívne. Tak ako sa to má. Najprv sa to prejedná na komisii, keď sa to schváli na 

zastupiteľstve a potom sa tým budeme chváliť v médiách. Nie naopak, ako sa to robí na meste. Takže 

to tým pádom bude ešte zaujímavé, pretože už padali návrhy aj na jednotlivých komisiách na úrovni 

mesta, že prečo 2 EUR len týmto a čo ostatní? A kde sú osamelé matky s deťmi a podobne? Čiže je 

to ozaj ešte otvorená vec. Ale kebyže to prešlo, tak vlastne si treba uvedomiť, že 2 EUR od mesta, 

1,50 EUR od mestskej časti, čiže sa ten dôchodca dostáva na sumu 3,50 EUR za obed, ktorú má 

preplatenú, čiže je to fantastické. Aj takto vlastne ukazujeme, ako vieme pomôcť a sociálne cítime 

a pomáhame našim tým najzraniteľnejším skupinám v rámci seniorov s tým najnižším dôchodkom. 

Takže uzatváram diskusiu a dávam priestor návrhovej komisii.  
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p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 401/1990 o meste Košice v 

znení neskorších predpisov sa uznáša na zmene Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Košice-Staré Mesto č. 4/2019 o poskytovaní príspevku na stravovanie dôchodcov podľa 

predloženého návrhu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 16:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené.  Môžeme si v podstate spoločne blahoželať, 

že aj takto pomáhame všetci našim seniorom s najnižšími dôchodkami. Pokračujeme bodom č. 12.   

 

- - - 

 

BOD č. 12 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 5/2019 

o poskytovaní sociálnej pomoci občanom 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Opäť by som dal slovo najprv navrhovateľke pani poslankyni Galdunovej 

a potom budeme pokračovať v diskusii. Nech sa páči. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Vážené kolegyne, kolegovia, je to návrh všeobecne 

záväzného nariadenia. Vieme veľmi dobre aká je situácia ekonomická v dnešnej dobe. Neustále rastú 

ceny potravín, tovarov, služieb. Tieto zmeny sa majú týkať, ktorí môžu poberať dávku v hmotnej 

núdzi, majú trvalý pobyt v našej mestskej časti Košice-Staré Mesto. Tá zmena všeobecne záväzného 

nariadenia, ide o navýšenie príspevku zhruba o 30 %. Veľmi pekne sa tiež chcem poďakovať 

kolegom z našej komisie zdravotnej a tak isto aj kolegom z finančnej komisie, ktorí podporili tento 

návrh. Ak budú nejaké otázky, tak odpoviem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Otváram diskusiu. Pani poslankyňa Hulmečíková, nech sa páči. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ja som chcela mať technickú na predkladateľa. Koľko je teraz 

životné minimum? Poprosila by som. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Čo sme tu v škole, alebo čo sa teraz deje? A pýtate sa koho?  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Keď viete, môžete aj vy povedať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Hulmečíková, máte slovo. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Takže chcela som na to nadviazať, ale pravdepodobne sa to nejako 

nedozviem. Takže teraz máme 218,06. Vážené kolegyne, kolegovia, máme tu na stole všeobecne 

záväzné nariadenie, ktoré je už v svojom koncepte 10 rokov funkčným predpisom. Tvorila ho vtedy 

skupina poslancov: pán Hanušin, Galajdová, Valko, Lukán, Hulmečíková. A všetci, ktorí sme ho 

tvorili, tak vieme ako sme ho tvorili. Vieme, že máme kostru a teraz máme vlastne všeobecne záväzné 

nariadenie, úpravu tohto všeobecne záväzného nariadenia na dnešné pomery. Keď sa pozriem na 

záverečný účet, tak vidíme, že postupne každým rokom nám po 20 klientov ubúda z tej pomoci, 

pretože sa nám zvyšuje životné minimum a tým vypadávajú z dávky v hmotnej núdzi. Vieme, že od 
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1.7., bola už zverejnená nová výška životného minima, a to bude okolo 234,42 EUR. Čiže touto 

dávkou sa začne upravovať ďalších 60 príspevkov, ktoré majú občania. Z toho titulu je nám už dnes 

dobre známe, že nám zase z tých 88, čo máme posledné číslo, asi vypadne ďalšia skupina ľudí, ktorým 

budeme vedieť pomôcť. Čiže budeme, ja už keď som pozrela v tom záverečnom účte, tak od nejakého 

čísla 140 pravidelne klesáme po nejakých 20. Čiže toho roku nám vyjde možno nejakých 60 ľudí. 

Štatistický úrad včera zverejnil výšku inflácie, a tá je 12,6 %. Čiže na základe toho ja navrhujem 

doplnenie toho § 7, ktorý máme predložený v našom všeobecne záväznom nariadení. Máme tam bod 

7, bod 1 a, b až d, e, f, g. Ja navrhujem tento bod 1 doplniť o nové body, a to je na úhradu 

mimoriadnych výdavkov spojených s nákladmi na bývanie, ktorého vlastníkom je osamelý občan, 

ktorý je sám v domácnosti a jeho jediný zdroj príjmu nepresahuje 400 EUR. Čiže príspevok do sumy 

120 EUR. Ďalej, mám tu ďalšiu skupinu, ďalší bod, pretože je štatisticky zverejnené, že najviac 

ohrozené sú osamelé matky s deťmi. A ďalšia skupina, ktorá nám nová vzniká, to je skupina ľudí, 

ktorí sú na prahu chudoby. To je z posledného týždňa informácia. Tak dávam ešte ďalší bod, že na 

úhradu mimoriadnych výdavkov spojených s nákladmi na bývanie, ktorého vlastníkom je osamelý 

občan. Čiže nie hocikto, ale musí mať trvalý pobyt a musí byť vlastníkom toho bytu, ktorý sa stará 

o nezaopatrené deti do skončenia školskej dochádzky, najdlhšie do dovŕšenia 25 rokov a jediný zdroj 

príjmu nepresahuje 400 EUR, najviac do sumy 150 EUR/rok/občan. Navrhujem to aj preto, že máme 

materiál predložený na konci, je to návrh na 2. zmenu rozpočtu a je tam navýšenie o 7 000 EUR na 

túto kapitolu pomoci. A aj napriek tomu, že my teraz zvýšime o tých 30 %, ako spomínala 

predkladateľka, tak jednoducho to ani nevyčerpáme, pretože tam bude 60 ľudí. Nech ich je 70. 

Viacerým nepomôžeme. Je to pomoc minimálnej skupine ľudí, ktorí sú v hmotnej núdzi a majú 

príjem do tých dnes 218 EUR. Ďalej navrhujem ešte úpravu toho § 7 bod 1  v odsekoch a, b, c, f, kde 

upravujem zdroj príjmu, ktorý nie že nepresahuje 1,5 násobok. Pretože dnes, keď to pozrieme, 218, 

polovička z toho, to je 318 EUR. To je tiež malá skupina. Preto navrhujem tam úpravu do 400 EUR. 

Dnes máme v našej mestskej časti občanov, ktorí boli nedávno v skupine dávok v hmotnej núdzi 

a presiahli nám už ten 1,5 násobok životného minima a nevieme im pomôcť. Čiže preto tam 

upravujem tie mimoriadne dávky na tých 400 EUR. Takže dva pozmeňujúce návrhy na bývania 

a úpravu, že mimoriadne dávky občanom do výšky 400 EUR. Pretože 1,5 násobok ... Dnes, keď od 

1.7. bude platiť 236, tak to tiež bude niečo okolo 360 EUR. Takže zaokrúhliť na tých 400 EUR 

navrhujem. Peniaze sú v rozpočte, lebo teraz keď máme v návrhu + 7 000 EUR, tak toto práve do 

toho zapadne. Návrh dávam komisii.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Určite vítame všetci, pomáhať treba. Povedal by 

som priam, ešte vo väčšej miere by sme potrebovali možno nejaké pozmeňovacie návrhy. Možno, 

samozrejme každý z nás hľadáme cesty ako pomáhať týmto našim seniorom a týmto aj osamelým 

matkám a zraniteľným osobám. Čiže určite poďme, hľadajme cestu ako im čo najrýchlejšie 

a najintenzívnejšie pomôcť. Vidím, že faktickou reaguje pán poslanec Priester, čiže presne by som 

potreboval na to názor, či to bolo prejednané na zdravotnej a sociálnej komisii a potom aj pána 

predsedu finančnej, lebo však to má nejaký dopad a to sú také veci, ktoré by trebalo ozaj nejak 

systematicky najprv prediskutovať. Dopady vyčísliť. Nech sa páči, slovo má pán poslanec Priester.  

 

p. Priester, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pán starosta. Vítam túto iniciatívu pani poslankyne 

a som veľmi rád, že s ňou prišla. Avšak musím reagovať aj na to, že ste teraz urobili v podstate asi tri 

zmeny, ktoré síce sú super ... Viete dobre, že ja tu stále presadzujem sociálne zmeny, že poďme robiť 

pre ľudí, poďme rozvíjať aj túto komisiu. Ale pred týmto zastupiteľstvom sme mali jednu finančnú 

a dve zdravotné komisie. To znamená, že len na zdravotnej sme zasadali dvakrát. Tento bod bol 

rozoberaný dvakrát. Vlastne bola tam aj pani poslankyňa ako predkladateľka, boli ste tam aj vy 

a nebolo to prerokované, tieto vaše pozmeňujúce návrhy. Tak neviem prečo teraz s tým prichádzate 

na zastupiteľstve. Podľa mňa, áno, poďme prijať túto zmenu. Bavili sme sa aj o tom, že treba to 

navýšiť, lebo to životné minimum je nízke a treba urobiť tieto úpravy v tomto VZN. Ale tak ako 
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povedal pred nejakým časom pán starosta, pokúsme sa to robiť tak, ako by sa to malo robiť. Nie ako 

sa to robí napríklad na meste alebo inde, že všetko narýchlo. Teraz tu sme dostali veľa návrhov, 

v takom bode, v takom bode. Nemáme finančný dopad. My sme o tom nerokovali. Pre kopec 

poslancov to je asi úplná novinka, čo ste práve povedali. Ale poďme tak ako sa má. Zvolajme si 

zdravotnú komisiu, zasadnime, porozprávajme o tom. Náš návrh posuňme na finančnú, aby aj 

kolegovia z finančnej vedeli sa k tomu vyjadriť, aj ekonomické nám to prepočíta. A potom, keď 

budeme vedieť na čom sme, koľko to bude približne stáť a koľko nám treba v rozpočte, tak poďme 

do toho. To, čo vy ste povedali, že je tam návrh na úpravu 7 000, tak väčšina z toho bude potrebná na 

samotné stravovanie. To navýšenie, ktoré sme pred malou chvíľkou schválili. Takže, podľa mňa, 

poďme tou formou, že urobme najprv komisie a v ďalšom zastupiteľstve ešte stále, kolegovia máme 

jedno zastupiteľstvo, takže ešte stíhame v tomto volebnom období robiť ďalej pre ľudí. Dajme to na 

to posledné a tam si to po dobrej diskusii všetci schváľme. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Pán poslanec Djordjevič na pani poslankyňu s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Dúfam, že budem stručnejší ako 2 minúty vo svojej faktickej. 

Ale samozrejme reagujem na kolegyňu, lebo som chcel povedať, že predpokladám že preto to 

predkladá dnes, lebo finančná komisia nemala k dispozícii úpravu rozpočtu a dopady na rozpočet. 

A neviem, či vaša zdravotná mala. Ale my sme sa tieto čísla dozvedeli, pán kolega, z návrhu 

programu dnešného zastupiteľstva. A keď hovoríte, žeby sme mali robiť niečo tak ako sa má, tak aj 

rokovací poriadok mestskej časti ... Síce ja som robil prvú zmenu, ako poslanec, rozpočtu. Prvú 

úpravu. Ale hovorí aj o tom, že keď úrad robí zmeny v rozpočte, tak majú byť prerokované na 

finančnej komisii. Tak tu sa pána predsedu spýtajte, že keď mal informáciu o tom ... Predsedu 

Hanesza. Dúfam, že ma počúva. Sa spýtajte, že keď mal informáciu o tom, že sa bude upravovať 

rozpočet, že prečo nezvolal finančnú komisiu. Čiže áno, pani kolegyňa tu prišla s viacerými bodmi. 

Však môžeme zase dať 5 minútovú prestávku, keď si chcete ich pozrieť. Ale neadresoval by som len 

na ňu výčitku, lebo nemali sme s dispozícii tie čísla. Nie že by som sa jej išiel teraz zastávať, ale viem 

to takto vnímať. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, nasleduje pani poslankyňa Galdunová.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Aby sme sa tuná nenaťahovali, asi bude jednoduchšie, keď tento 

návrh stiahnem a preberieme si to na zdravotnej komisii a potom môžeme v septembri.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže ešte dobehne diskusia. Pán poslanec Priester, nech sa 

páči. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. V podstate, asi to už nemá zmysel diskutovať, keďže 

predkladateľ skladá tento návrh.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hej. Treba si k tomu normálne sadnúť na komisii, prediskutovať. A nie je 

problém, určite pomôžeme. Takže pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Predkladateľ sťahuje, ale tu je v dnešnej situácii úrad 

predkladateľ. Ja si myslím takto, lebo je to zverejnené v zozname. Čiže tu nemôže v tejto chvíli 

predkladateľ stiahnuť. Môže predkladateľ dať návrh na prerušenie bodu. Ale na stiahnutie bodu, ak 

už bolo odhlasované o jeho rokovaní na zastupiteľstve ... Iné by bolo, keby svoj návrh, keby bol 

doplnený do programu. Ale tento bod bol doplnený v programe. Čiže pani Galdunová, keď takto, tak 

potom procedurálnym návrhom, podľa môjho názoru súkromné, by bolo lepšie procedurálnym 

návrhom prerušiť rokovanie do najbližšieho zastupiteľstva.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Určite, predkladá ho pani kolegyňa Galdunová, takže nie mestská 

časť, ani miestny úrad. Čiže ona musí sa k tomu vyjadriť, že čo s ním urobí. Ale vrátim sa 

k poslednému zasadnutiu sociálnej komisie. My sme tam s kolegyňou Torkošovou to otvorili, ale 

nevedeli sme to uzavrieť. To je jedna vec. Druhá vec. Tá hranica životného minima a inflácie bola 

zverejnená tento týždeň. Čiže to sú veci, ktoré vznikli tento týždeň. To je ďalšia vec. Tretia vec je, že 

máme v materiáloch záverečný účet, ktorý nebol prejednaný vo finančnej komisii. Čiže, ak by sme 

šli tým pravidlom, že čo nebolo prejednané v komisii, tak nemá čo tu byť, tak potom ani záverečný 

účet by tu nemal byť. Keby sme šli už až do týchto detailov. A týmto smerom samozrejme nechcem 

sa ťahať. Čiže nevytýkajme si takéto veci, lebo rokovací poriadok v svojom bode niečo hovorí, kedy 

aký materiál má byť predložený. No a, asi toľko k pánu predsedovi.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje s procedurálnym návrhom pani poslankyňa 

Galdunová.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ (procedurálne): Ja ešte keď môžem k pani poslankyni Hulmečíkovej. 

Na poslednej komisii zdravotnej sme mali iné body a súčasťou týchto bodov nebolo už riešenie. Ale 

tiež bola možnosť aj vtedy sa ozvať. Dávam procedurálny návrh. Miestne zastupiteľstvo schvaľuje 

prerušenie rokovania v bode č. 12 Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Košice-Staré Mesto č. 5/2019 o poskytovaní sociálnej pomoci občanom do najbližšieho zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Potom poprosím predsedov príslušných komisií, ozaj aby sa to 

prejednalo a verím, že na ďalšie zastupiteľstvo to bude ešte kvalitnejšie a lepšie pripravené a budeme 

ešte ústretovejší týmto skupinám. Takže hlasujte o tomto procedurálnom návrhu o prerušení tohto 

bodu. 

 

Hlasovanie č. 17:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Procedúra už bola schválená. Tým pádom už faktickú nebudeme dávať.  

Môžeme pristúpiť k bodu č. 13.   

- - - 

 

BOD č. 13 

Návrh na združenú investíciu: „Spoločné kontajnerovisko - Rumanova ul. v Košiciach“ 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dal by som priestor, pred otvorením diskusie, spracovateľovi pánovi 

Kovácsovi, nech sa páči. 

 

p. Kováč, vedúci referátu MiÚ: Ďakujem pán starosta. Vážení poslanci, prítomní, tak ako ste si 

prečítali v dôvodovej správe, cieľom realizácie výstavby všetkých kontajnerovísk, ale aj tohto 

kontajneroviska, je zabezpečenie priestoru kontajnerov pred vstupom neoprávnených osôb, 

zabránenie neoprávneného nakladania s odpadom, zabezpečenie verejných priestranstiev z dôvodu 

zníženia výskytu neprispôsobivých osôb v priestoroch kontajnerovísk a zabezpečenie vyššieho 

štandardu životného prostredia. Predmetom návrhu uznesenia je navrhovaný investičný zámer 

výstavby uzamykateľného kontajneroviska na ulici Rumanova 1 so spolufinancovaním vo forme 

združenej investície so spoločnosťou City Park Club a. s. Financovanie je navrhnuté v podiele 50 % 

nákladov realizácie investičného zámeru spoločnosťou City Park Club a. s. a 50 % nákladov 

realizácie investičného zámeru mestskou časťou Košice-Staré Mesto. Celkový plánovaný rozpočtový 
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náklad investičného zámeru je 14 636,08 EUR s DPH v zmysle priloženej projektovej dokumentácie. 

Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ja by som sa len chcel opýtať, možno pána predsedu finančnej komisie, 

alebo kolegov, ktorí by sa k tomu chceli vyjadriť. Nie som členom. Ja som si ten projekt prečítal, 

a neviem, doslova že laicky, alebo tejto skúsenosti o akých sumách tu hovoríme každý rok. Mne sa 

zdá 7 500 EUR za nás, ako za mestskú časť, na jedno kontajnerovisko, tá spoluúčasť, ako veľká. Vy 

keď ste to preberali na finančnej komisii, zdalo sa vám to výhodné, alebo že ide o tak dobrý projekt? 

Nie som o tom oboznámený. Ale keď ročne dávame. Koľko sme zvykli? 23 000, 25 000, 26 000 na 

kontajneroviská v mestskej časti. (pozn.: diskusia mimo záznam) Aha, no tak teraz sme až toľko. 

(pozn.: diskusia mimo záznam) Čiže to je len otázka, že pri tom, ako som si pamätal, sme ročne mali 

... Dobre, teraz je veľa, bolo menej. Vzniklo z toho niekoľko. Tu sa mi tá suma zdala, akože za nás, 

veľká. Tak keď mi môžete niekto odpovedať. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  Chce niekto odpovedať za úrad? Pán Kovács? Dám vám slovo, len ešte 

pán Kovács, nech sa páči. 

 

p. Kovács, vedúci referátu MiZ: Ďakujem pekne. Cena kontajneroviska odráža aj preferenciu 

spoluúčastníka na investície. Použité materiály sú iné. Je tam ťahokov, čiže drahší materiál. Oni 

preferujú trošku vyššiu mieru estetizácie toho prostredia. A tým, že sa spolupodieľajú na financovaní, 

preferujú trošku iné riešenia technické. Preto je tá cena taká. Ale na margo toho musíme povedať, že 

reálne cena kovov vo všeobecnosti išla prudko nahor. Čiže tá cena už ani v tejto dobe nemusí byť 

reálna. Čiže budeme radi, ak sa nám podarí vysúťažiť v takýchto cenách. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou na pána poslanca 

Konečného. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Skoro to isté som chcel povedať, že ceny materiálov išli hore. 

Ale bol tam, to sme preberali aj na komisii, ale to zas niekto si nemyslí, že to bolo navýšenie z 10 na 

15. To bolo možno navýšenie z 13 na 15, alebo z 13 na 14,5. Práve z dôrazom na estetiku, lebo sa 

bavíme de facto o historickej časti mesta. Hej? Bavíme sa o Rumanovej ulici, čiže blízko 

Štefánikovej. A samozrejme, že keď to bude esteticky vhodné a oproti je materská škola, tak možno 

práve to bude tak ukážkové, že možno práve také kontajneroviská budeme robiť. Neviem si to síce 

teraz predstaviť, ale možno viac poviem v ďalšom vstupe. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: A tu len svoje chcem vysvetliť, prečo dnes budem hlasovať ZA. Tento 

prípad mal svoju genézu čo sa týka zmeny, áno, aj tento návrh nebol prejednaný na finančnej komisii, 

ale aj napriek tomu ho kvitujem, lebo ... (pozn.: diskusia mimo záznam) V tomto znení návrh nebol, 

že o združenej investícii 50 a 50. Povedali sme, že takto by to malo byť, ale nebol takto predložený. 

V poriadku. I napriek tomu je to konštruktívny návrh, zjednodušuje. Zrejme, teraz sa už K13 

vynecháva z toho. Lebo mali na to dosť priestoru, mali niekoľko mesiacov na to, sa vyjadriť. Lebo 

sme chceli, aby aj organizácia K13 do toho vstúpila. Naše výdavky by sa znížili. Nevyjadrili sa. De 

facto ich problém. A prečo budem hlasovať ZA ja, ktorý som tohto roku vylúčil toto kontajnerovisko 

z nášho zoznamu, je to, že v prvom prípade som kritizoval, že to kontajnerovisko bolo umiestnené 

tak, že predskočilo ostatných čakateľov. Ešte to aj s pánom kolegom, s pánom starostom, ktorý bol 

poslancom, vie, že sme už v 2016 alebo 2017 schválili nejaký prvý nástrel, alebo pilot, a sme robili 
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nejaké poradovníky. A teraz, práve prečo oni budú predskakovať, a prečo ja budem hlasovať ZA, je 

to, že platia 50 %. A to platí pre všetkých, aj tých, čo nás sledujú, aj tých čo majú ostatní poslanci 

známych a ľudí, ktorých oslovujú. Každý kto prejaví ochotu, spoluinvestíciu ... A keď to porovnáme 

s posledným prípadom, čo sa tu bola pani sťažovať, že tam sme niečo urobili. Tu je to presný opak. 

Tu ľudia chcú, aby mali kontajnerovisko. Dávajú 50 %. Čiže za mňa ÁNO, a preto budem hlasovať 

ZA. Aj za to, že sa predskočí de facto to pomyslené, alebo spísané poradie, lebo je tu spoluúčasť 50 

%. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, nech sa páči, pán zástupca starostu nasleduje.  

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Ja sa len pridám do debaty. Jedná sa o miesto, ktoré 

je veľmi frekventované. Jedná sa o miesto, je to vstup do mestské parku. Je to miesto oproti našej 

škôlke. Veľmi, tak isto, si cením fakt, že je tam nejaká spolúčasť vo výške 50  %. Rovnako by som 

chcel apelovať tak isto na majiteľa jednej prevádzky, ktorá je na opačnej strane toho mosta. Hotel 

Golden Royal. Je tam prakticky ich pozemok, kde je kontajnerovisko. Je tam veľa tých smetných 

nádob. Často sú rozfúkané tie odpadky. Čiže toto je presne cesta ako urobiť naozaj estetické 

kontajnerovisko. Kľudne budem rád, keď budeme aplikovať tento model kontajneroviska aj na 

viacerých miestach, možno v historickom centre, nakoľko by malo ísť o vysoko estetickú záležitosť. 

Čiže do budúcna, myslím si, že keď trošku zainvestujeme ... Tie materiály išli hore. Ale to 

kontajnerovisko tam môže slúžiť 15, 20 rokov, ktovie ako dlho. Čiže niekedy, ako sa hovorí. Nie sme 

takí bohatí, aby sme si mohli kupovať lacné veci. Tak si myslím, že toto bude taký model, ako by to 

mohlo fungovať. A dúfam, že niektoré prevádzky, ktoré majú takéto kontajneroviská, alebo by chceli, 

tak podporia tak isto a budú chcieť tú spoluúčasť. Nebude im stačiť, že len si dajú kontajnery na 

nejakú dlažbu, ale budú chcieť mať aj estetické kontajnerovisko. Takže ja podporím určite tento 

návrh.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu. Slovo má návrhová komisia.  

 

p.Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto podľa §14 ods. 3 písm. d) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v platnom 

znení 1. schvaľuje predložený návrh uznesenia v bodoch A. a B. v predloženom znení.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 18:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené.  Nasleduje bod č. 14.  

 

- - - 

 

BOD č. 14 

Správa o plnení programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto k 31.12.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Nebudem položku po položke, ani to nebudem brať ani ako nejakú 

výtku. Tam boli objektívne skutočnosti, všetko bolo aj povedané, aj vysvetlené na komisii. Nie každý 

je člen, nie každý, čo sa pozerá, je člen. Mne čo vadilo, ale boli tam samozrejme ostatné dôvody, ale 

len spomeňme, čo sa neuskutočnilo. Za rok 2021 bolo schválené v rozpočte oprava klimatizácie 

sobášnej siene. Tá sa nezrealizovala. Poviem, že aj z objektívnych dôvodov, lebo skúšali sme 
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variantu, kde by sme ušetrili. A o tom som vedel, to čestne poviem. Aj som s tým súhlasil. Lebo, keď 

je možnosť ušetriť 80 alebo koľko percent zdrojov, tak treba sa o to uchádzať. Čiže sobáška sa 

neurobila, ale už v tomto roku sme ju nedali. OK. Ale teraz priznám, aj de facto svoje, nie že 

pochybenie, ale zmenil som názor. Mne sa stala situácia, kde som bol sobášiť nedávno, asi tri týždne 

dozadu. A vlastne aj teraz pri tých Jubilantoch naposledy. Ten schodolez. Toto sme mali presadiť, 

lebo tu vlastne sa neurobila investícia za 50 000. Lebo naozaj, jednak som bol zvozený pod čiernu 

zem otcom nevesty, že v akom prostredí. Tak sa tam mal, prepáčte, mal kúpiť jeden paravan, lebo to 

bolo ako na trhu v Kábule. A tými krabicami a s tými šľapkami, to bolo maximálne nedôstojné, že 

svadobný obrad prechádzal okolo niečoho takého. Čiže áno, mali sme kúpiť jeden paravan, ale určite 

schodolez, lebo tí starší ľudia tam majú problémy s tým a platia si za sobáše. No dobre, možno nie 

Kábul, možno Kandahár. Ale to je jedna investícia veľká. Ďalšia bola Dargovská. Tam bolo tiež 50 

000, potom sme z toho ubrali 48 000 EUR. Tiež sa nič neurobilo. Neviem, tie peniaze zrejme boli 

použité inde, alebo sa presunuli do rezervného fondu. A vlastne toho roku sme tú Dargovskú dali. Je 

polovica roka fuč, stále sa na Dargovskej nič nedeje. Ale aj tam by som pripustil, že môže byť dobre, 

že sa nedeje, lebo ešte netreba zavrhnúť myšlienku združeného kontajneroviska pre 6 vežiakov. Čiže 

tá betónová plocha by sa mohla dať využiť, lebo pod ňou idú vedenia. A keď by už bola zrušená, tak 

boli by problémy so sieťami atď. To inokedy konštruktívne na stavebnej komisii. A posledná vec. 

Tiež bola v roku 2021 revitalizácia športoviska na Park Angelinum, tej betónovej plochy. Ja už som 

videl nejaké objednávky vyhodené. Ďakujem. Pán Kovács kýva, že áno, to je ono. Sme tam aspoň 

navrhli, s kolegom Gacíkom., teda aj ostatní poslanci, nejaké malé futbalové bránky a aby to pletivo 

nebúchalo. Tkané siete. Čiže fajn, že to sa pohlo. To je vlastne za mňa všetko, že nemusíme tu teraz 

položku a položku. Tie veci, hej. Niekde sme pochybili, a to nebol starosta, alebo pani inžinierka, 

vedúca ekonomického úseku, ani prednosta. Proste ja som len skonštatoval, že čo sa neurobilo, čo sa 

mohlo urobiť a vôbec to neberiem ako niečo hrozné a ukončím. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pani poslankyňa Galdunová. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Ja pokiaľ si pamätám, a áno, na komisii sme neschválili schodolez, 

pretože tam vychádzalo finančnej plus mínus okolo 7 alebo 8 tisíc. Kdežto výťah, s projektovou 

dokumentáciou, možno nejakých do 15 000 EUR. Tak myslím si, že je určite lepšie riešiť výťah, než 

schodolez.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže verím, že najbližšie v rozpočte poslanci schválime, alebo 

schválite, tí, ktorí samozrejme budú tuná, ozaj ten výťah. Odkladá sa to z roka na rok. Takže nasleduje 

pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Ja som sa chcela opýtať, prepáčte, nesedím vo 

finančnej komisii. Ale viem, že sme schválili na tento rok investíciu 200 000 do trhu na 

Dominikánskom námestí. Čo sa urobilo? Nevšimla som si, žeby sa tam niečo bolo urobilo. Takže či 

sa tie peniaze preinvestovali, investujú, čo je tam naplánované? Lebo som počula už naozaj viacero 

poznámok o tom, že ako sa vytešovali všetci, že ako to tam zveľadíme. Veľa sme o tom hovorili. 

Takže, čo je s tým reálne?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, nech sa páči, pán Kovács, dajte najnovšie informácie. (pozn: diskusia 

mimo záznam) Dobre, tak si to nechajme na bod, keď budeme o aktuálnom rozpočte rozprávať. Pán 

poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Plnenie rozpočtu 2021 prejednávame a Dominikánske bolo 

zaradené na rok 2022.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Uzatváram diskusiu. Poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o plnení programového rozpočtu mestskej časti Košice-

Staré Mesto k 31.12.2021 v predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 19:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené.  Pokračujeme bodom č. 15.  

 

- - - 

 

BOD č. 15 

Záverečný účet mestskej časti Košice-Staré Mesto za rok 2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Vážení kolegovia, prezrela som si ten záverečný účet. Keďže pri 

tom predchádzajúcom bode na finančnej komisii ešte nemali sme čísla, takže musím až teraz k tomu 

hovoriť. Kapitálové príjmy boli plnené na 100 %. Príjmy. Výdavky boli 41,18 %. To je to, čo pred 

chvíľou pán kolega Djordjevič hovoril, čo sa neurobilo. Príjmy, ako celkové, boli na 97 %, aj nejaké 

drobné, a výdavky 94,5 %. A rozdiel medzi príjmami a výdavkami bol 140 841 EUR. Na to, že sme 

skoro 60 % kapitálových výdavkov nezrealizovali, tak si myslím, že ten rozdiel medzi príjmami  

a výdavkami je pomerne nízky. To je môj názor na to. Ja to nikomu neupieram. Len tvrdím a hovorím 

to, čo teraz pred chvíľou pán kolega Djordjevič, že je to vidno v tých kapitálových výdavkoch, že to 

nebolo urobené. Ďalej, na strane, neviem ktoré vaše, ale Podprogram 5. Občianske a spoločenské 

obrady. Máme skutočnú hodnotu, rok 2022 a 2021, 17 číslo v texte. Máme napísané: „Lenže presný 

počet vybavených detí za rok 2020 je 28, za rok 2021 je 17“. Nejako mi to nekorešponduje s tou 

tabuľkou text. A ďalej text je: „Celkový počet jubilantov bol 494“. A ďalšia veta je zaujímavá: 

„Mesiac január a február 2022 bola jubilantom zaslaná darčeková poukážka v hodnote 10 EUR. 

Celkový počet jubilantov bol 53.“ My máme na stole záverečný účet za rok 2021, tak pravdepodobne 

je tam nejaký preklep, lebo neviem prečo v záverečnom účte rok 2021 sa spomína rok 2022, ale 

možno má to nejaký dôvod. Vzduchotechniku sme si už vydiskutovali, to nebudem. Ďalej mám 

poznačené a nevedela som. Podprogram 1.6 Komunikácie. V kapitálových výdavkoch, v projektovej 

dokumentácii, máme tam údržba, opráv a spevnených plôch peších cestných komunikácií 3 780. Bolo 

by dobre, keby tam bolo rozpísané. Keby sme to boli mali na finančnej, tak bola by som sa na to 

pýtala. Čiže kde to bolo použité tých 3 700 EUR. Ďalej. Toto radšej už nič. Toto nechám. No, a tu 

presne mám poznačené, ten Podprogram 5.2 Dávky sociálnej pomoci, kde nám to z čísla 183 klesá 

postupne až na tých 88. Tak to je len na potvrdenie toho, že ako nám to klesá. No a ďalej mám. 

Podprogram 6.1 Samospráva a vzťahy s verejnosťou, položka 6.3.3 Materiál. Tam je čerpanie, 

opravte ma ak zle hovorím, 6 287,29. Je to rozpísané na čerpanie občerstvenia pri rokovaniach 

miestneho zastupiteľstva 815 EUR, potom čerpanie na akciách denného centra 1 380, a drobné. Ďalej. 

Potom čerpanie občerstvenia na pracovných rokovaniach, pracovných porád a iných príležitostí 

a akciách starostu vo výške 3 663,66. Z toho bol ešte sponzorský príspevok. A keď som si to všetko 

sčítala, tak mi chýba 428,12 do sumy do sumy 6 287. Tak sa mi nezdá, žeby 400 EUR bolo išlo na 

kytice a propagačné materiály. No, ale všetko je možné. A čo je zaujímavé? Hneď ďalšia kapitola 

6.3.7 Služby. Tam je čerpanie, vraj bolo 87 537,09. A zase je tam spomínané: hlasovacie zariadenia 

zo zasadnutí miestneho zastupiteľstva, občerstvenia. Tak chcem sa opýtať. Kde sú tie občerstvenia, 
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alebo kde patria tie občerstvenia, keď sa spomínajú v dvoch položkách? Či to ide podľa sumy, alebo 

neviem. Ďalej, hneď ďalšia položka 630 Bežné transfery. Tam je skutočnosť 3 925. Stále som v tom 

istom podprograme 6.1, kde máme skutočnosť 3 925 EUR. Pravdepodobne jedno z tých čísiel je zlé, 

pretože: „Finančné prostriedky sú určené na finančnú odmenu pre ocenených staromesťanov 

v celkovej výške 1 225 EUR a transfery v zmysle VZN č. 1/2016 vo výške 3 000 EUR. 3 000 EUR, 

to bola tá dotácia z rozpočtu. 1 225, ja neviem, žeby minulého roku boli ocenenia. Ale bolo čerpanie 

1 225 EUR. Ale čo je horšie, nesedí mi číslo. Keď sčítam tieto dve čísla, tak mi nevyjde 3 925. Takže 

tam vidím nejakú nezrovnalosť. A keď idem ďalej. Tlačoviny. Na tlač a distribúciu mesačníka 

Staromestské listy bezplatne doručované do domácností. To slovo ma zaujalo. Bezplatne doručené. 

Ale pri tom, keď otočím druhú stranu, a ten rozpis k tomu, tak je tam, že poštovné a telekomunikačné 

služby 2 850 EUR. Tak, doručovali sme to zadarmo, bezplatne alebo sme za to platili? Toto mi nejako 

nesedí. Ďalšie nebudem rozvádzať, lebo to by ozaj bolo na finančnú komisiu. Takže vytkla som len 

tie, také čo ozaj finančne mi nesedelo.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Tak, dám asi slovo pánovi prednostovi. Ja si 

myslím, že by ste si mali ... Proste nebudeme na zastupiteľstve riešiť, či kytica stála, alebo kvety, 

dokopy za 400. Ja si myslím, že toto sú veci, ktoré myli byť dávno oddiskutované na inom fóre, ale 

nie tu, ale dobre. Treba potom prípadne písomne pani poslankyni všetky otázky zodpovedať, prerátať, 

pozrieť preklepy, či náhodou tam nejaké slovíčka. Bezodplatne, či čo, tie časopisy. Aby bol každý 

spokojný a všetko bolo ako má byť, na poriadku. Takže nech sa páči, pán prednosta. 

 

p. Háber, prednosta MiÚ: Ďakujem za slovo, ja len kratúčko. 10.05. bola finančná komisia a pán 

predseda tu sedí. Kolegovia, povedali sme si, ak máme nejaké otázky na záverečný účet, pani Ing. 

Benčöová sedela po mojej ľavici, pošlite nám, prosím, tie otázky a my vám to zodpovieme. Bolo to 

tak povedané? Bolo to tak povedané. Čiže, ak smiem pekne poprosiť, písomne vám dáme odpovede. 

Na vaše pripomienky budete mať písomnú odpoveď. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Djordjevič s faktickou na pani 

poslankyňu. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Áno. No, aj vy ste hovoril na ňu. My, tí opoziční poslanci, 

sme niekedy takí detailisti. Ale mňa len jedna vec zaujala, čo bolo spomenuté. Ani som nevedel, že 

pani inžinierka si takéto niečo pripravila. Hovorila tam o tých oceňovaniach. A to zase, niekto si 

povie, že hlúposť vytrhnutá z kontextu. Ale nie je náhodou tak, že ocenení v minulom roku boli 

ocenení, že boli pozvaní na úrad? Lebo ja som niečo videl na sociálnych sieťach, a boli. Ale teraz 

vážne. Tak, ako chcem vedieť. Však nezabite ma za to, prosím. Nedostali oni náhodou dvakrát sošku? 

Ale teraz bez srandy. Lebo ja si dám tú námahu a pôjdem staré príspevky.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nie, trikrát dostali sošku. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Nedostali dvakrát ocenenie? A potom kde ste tých 1 200 dali, 

čo tam píše v tom záverečnom? Je to chyba administratívna, alebo naozaj. Zakryli ste niečo? 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dáme slovo pani Ing. Benčöovej. Pani inžinierka, hľadáme 1 200 EUR. 

Pán poslanec sa pýta, kde sme dali.  

 

p. Benčöová, vedúca oddelenia MiÚ: Nie, nedali sme dvakrát. Bolo organizované ocenenie. Nebolo 

to oficiálne, ale bolo to formou poukážok, myslím, finančné ohodnotenie. Bola tam ocenená jedna 

rozpočtová organizácia ako kolektív. A to sa už potom začleňuje pod kategóriu 6.4.1. Mám tu aj 

účtovníctvo, keď chcete. Takže kľudne. Sú tam dotácie, čo sa týka v rámci VZN. To je tých 3 000 
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EUR, ktoré išlo na Úsmev ako dar. Toto bolo? Toto bolo. A tých 1 200.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Hulmečíková, faktická na koho? Lebo už som sa stratil.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ (faktická): To bolo, pán starosta, na vás. Pretože ja som na finančnej 

komisii, či na pána prednostu. Pardón. Na pána prednostu. My sme mali v máji finančnú. A vy dobre 

viete, že na finančnej som mala ešte aj výpočet faktúr, výpis faktúr za stravovanie a mi stravovanie 

nesedí. Ono mi dodnes nesedí, ale dobre. Nebudem to teraz riešiť. Ale my sme mali vtedy len ... 

Nemali sme predložený záverečný účet. Mali sme len plnenie rozpočtu k 31.12., kde neboli čísla. 

Tieto čísla tam tak podrobne neboli rozpísané. Tak nehovorme, že sme to mali a vtedy sme mali 

rozprávať. Buďme k sebe korektní. Pretože nebolo to tam rozpísané. A teraz, ja nie to naháňam, že 

či to bolo na chlebíčky, alebo nie. Ale ide o to, že prečo sa toto dvakrát, ten istý text, používa. To je 

po prvé. A po druhé. Keď ja sčítam 1 225 a 3 000, tak nedá mi skutočnosť 3 925. Jedine vtedy, keď 

budem mať zlú kalkulačku.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Dám slovo pani inžinierke. Skúsme si prejsť, či počty 

sedia. 

 

p. Benčöová, vedúca oddelenia MiÚ: Celkový ten rozpis jednotlivých výdavkov nie je podrobne 

rozpísaný na jednotlivé položky. V rámci toho, keď sa pýtate presne, na Podprograme 6.1 Bežné 

transfery 640, kde je rozpočet a je skutočnosť 3 925. Text znie: „Finančné prostriedky sú určené na 

finančnú ... .“ To znamená, že tieto finančné prostriedky, tých 4 225 sú určené presne na tých 1 225 

na oceňovanie a 3 000 na transfery v rámci VZN. Jednotlivé, tam kde sú čerpané finančné 

prostriedky, nie všade rozpísané, sú vytiahnuté len tie najdôležitejšie. Pretože viem, že vás zaujíma 

stále čerpanie repre fondu. Čiže je to rozbité. V daných položkách sa vyskytujú, veľa skutkových, 

jednotlivých aktivít, ktoré ... Každú jednu faktúru potom by som musela rozpisovať. Nedá sa to takto 

stručne napísať potom. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujeme. S faktickou pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ (faktická): Ja nenamietam to, že tam bolo, že tam je číslo 1 225 

a 3 000. Ale keď máte skutočnosť 3 925 a ju rozpisujete, tak musí to sedieť. Ja neberiem vám nič, 

akože je to zlé. Ja som vám nevyčítala. Ale nesedí mi matematika. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Dohodnime sa takto pani poslankyňa. Keď nabudúce nás navštívite 

na úrade, nielen s hárkami na kandidatúru, ale buďte taká dobrá o dvere vedľa zaklopte 

a prediskutujte si s našou vedúcou ekonomického oddelenia, aby sme tu nezdržiavali ostatných 

kolegov na takýchto detailoch. Vieme sa takto dohodnúť? Ďakujem. Nech sa páči pán poslanec 

Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ja len nadviažem na vás, pán starosta. Môžeme prísť 

s hárkami, či? Ale srandujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Neviem, tak pani poslankyňa tu bola, tak ... 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Počúvajte, nie. Odľahčiť som to chcel. Ale, podľa nových 

pokynov, máme upozorniť pána prednostu, že ideme k zamestnancovi alebo zamestnanec mu zavolá? 

Keď prídu opoziční poslanci. Jak to teda funguje tu?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nie. Tu riešime nejaké, doslova, centy a zdržujeme ostatných kolegov. 
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Veď toto, preboha, keby sme toto riešili na krajskom zastupiteľstve, pani poslankyňa, tak ja neviem 

čoby ... Sedeli by sme tam ... (pozn.: diskusia mimo záznam) No tak to nie je náš problém. Ale pani 

poslankyňa, keď raz ste na úrade, nerozumiem prečo, keď vás niečo zaujíma, prečo nevyhľadáte 

konkrétnu osobu a písomne sa prípadne neopýtate. Ale tu zaťažujete zbytočne. Nech sa páči, pani 

poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Prosím vás pekne, nehádajte sa tu o takýchto veciach. Pani kolegyňa 

len upozornila na nezrovnalosti. Áno, aj ja som za to a súhlasím s tým. Keď raz predkladáme materiál, 

čísla musia sedieť. Keď tam chýba 400 EUR, trebalo napísať 400 EUR ostatné. Do zátvorky, asi 

zhruba čo. Lebo naozaj, keď sa spočítavajú čísla, niekde to visí. Tak nie to košér. Rozumiete. Je to 

materiál, ktorý má byť tak, ako má byť urobený. Dôsledne. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujeme dámy. Pani poslankyňa Faťolová a pani poslankyňa 

Hulmečíková a pani Ing. Benčöová. Viete sa dámy dohodnúť na nejakom termíne, kde by ste si pekne 

sadli a prešli tieto čísla? Ďakujem veľmi pekne. Pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Pán starosta, nemôžete ma prisúdiť ani tam, ani tam, ani tam. 

Pokúsim sa použiť môj dlhoročný mandát. V rámci toho dlhoročného mandátu, ak niečo nesedí 

v záverečnom účte, záverečný účet sa neschváli. Na finančnej komisii záverečný účet nebol 

predložený v číslach. To znamená, finančná komisia ho neprejednala. A keď niekto povie, že choďte 

si to vydiskutovať na úrad, prepáčte, nesúhlasím. Treba si to vydiskutovať na finančnej komisii. Sú 

isté pravidlá. Tak bude mimoriadne zastupiteľstvo k schváleniu záverečného účtu, pretože ... (pozn.: 

diskusia mimo záznam) Prepáčte. Dokončím. Pretože, ak tu tie čísla nesedia, tak ja za to hlasovať 

nebudem. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Poprosím, pán predseda finančnej komisie, viete mi k tomu niečo 

povedať? Lebo ja už vážne neviem, čo mám k tomu povedať.  

 

p. Hanesz, poslanec MiZ: Očakával som nejaký podobný vývoj. Finančnú komisiu som nedokázal 

zvolať z rôznych dôvodov. Nechcem tu ísť do detailov. Je pravda, že ten záverečný účet tam nebol 

predložený. Ja som snažil vlastne mailom upozorniť všetkých členov finančnej komisie v nedeľu 

večer, aby využili čas, prišli na úrad ešte pred týmto dnešným rokovaním. A ak im niektoré položky 

nie sú jasné, nesedia, tak nech sa o to pokúsia. Ja som tu včera bol, lebo ani pre mňa to nebolo celkom 

do detailov jasné. Máte právo hlasovať ako budete hlasovať. Len každopádne, ako ... Ja si myslím, 

že materiály sme dostali pred týždňom. Nikto, neviem či okrem mňa prišiel ešte. Možno po mne 

prišiel niekto. Každopádne, ja som si to dal vysvetliť. Keď vy tak sa rozhodnete, že niektoré 

záležitosti vám nesedia, tak hlasujte podľa vlastného vedomia a svedomia.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Dám ešte slovo pánovi prednostovi, len môžem 

dať kolovať správu nezávislého audítora, ktorá v závere trojstranovej správy je: „Správa overenia, 

dodržiavania povinností mestskej časti podľa požiadaviek zákona o rozpočtových pravidlách. Na 

základe overenia dodržiavania povinností podľa požiadaviek zákona o rozpočtových pravidlách 

platných v Slovenskej republike pre územnú samosprávu v znení neskorších predpisov konštatujeme, 

že mestská časť Košice-Staré Mesto konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových 

pravidlách.“ Ing. Ľubica Leuschel podpísaná, kľúčový audítor, s okrúhlou pečiatkou. Tak ja neviem, 

čo tu riešime? Prepáčte. Uzavrime to. Dobre? Môžem vás poprosiť? Ďakujem. Uzatváram diskusiu, 

poprosím návrhovú komisiu.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto  
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A. berie na  vedomie 

 1. Stanovisko hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto k záverečnému účtu mestskej 

časti Košice-Staré Mesto za rok 2021. 

2. Správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky za rok 2021. 

B. schvaľuje 

1. Celoročné hospodárenie mestskej časti Košice-Staré Mesto za rok 2021 bez výhrad. 

2. Celoročné hospodárenie rozpočtových organizácií Materská škola Hrnčiarska, Materská škola 

Jarná, Materská škola Park Angelinum,  Materská škola Rumanova, Materská škola Tatranská 23,  

Materská škola Zádielska, Mestská krytá plaváreň za rok 2021 bez výhrad. 

3. Celoročné hospodárenie príspevkovej organizácie Múzeum Vojtecha Löfflera za rok 2021 bez 

výhrad. 

 C.  schvaľuje 

Usporiadanie prebytku hospodárenia mestskej časti Košice-Staré Mesto vo výške 125 658,68 €  

nasledovne: do rezervného fondu sa pridelí 125 658,68 €. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 20:  za: 5, proti: 0, zdržalo sa: 4 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Pokračujeme bodom č. 16.  

 

- - - 

 

Bod č. 16 

Správa o plnení programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto k 31.03.2022 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dám slovo spracovateľke Ing. Benčöovej. Nech sa páči. 

 

p. Benčöová, vedúca oddelenia MiÚ: Ďakujem za slovo. Tak ono v podstate je už pol rok, takže ten 

dátum k 31.03. už v podstate ani nie je aktuálny. Ja len chcem dať do povedomia, že bola urobená len 

jedna zmena rozpočtu, ktorá bola schválená uznesením miestneho zastupiteľstva. Tie výdavky, ktoré 

tam sú, resp. príjmy ešte nie sú, tak podstatné ako je už, ako bude v podstate plnenie, ktoré bude 

k 30.06. A tá informácia o plnení programového rozpočtu a respektíve aj návrh na úpravu rozpočtu, 

ktorá zahŕňa dané potreby, aj úradu, aj činností.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. Otváram diskusiu. Nech sa páči pani Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Tak teraz sa pýtam na to, čo som sa pýtala 

predtým. Takže pýtam sa na Dominikánske námestie.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže nech sa páči, pán Ing. Kovács. 

 

p. Kovács, vedúci referátu MiÚ: Ďakujem pekne za udelené slovo. Investičný proces je v podstate 

riadený od minulého roka, avšak tak ako každý rok sa potýkame s niekoľkými problémami, sú to tri 

problémy, ktoré momentálne máme. Jeden je začatie stavebných prác cirkvi, ktorá má začať na 

kostole. Čiže, musíme sa zladiť s ich začatím dátumu v podstate tých stavebných prác. Mali začať 

koncom mája. Nezačali. Komunikácia je naozaj veľmi ťažká a my ešte stále čakáme. To je iba jeden 

z dôvodov. Druhým dôvodom je navýšenie cien, kde vlastne momentálne aktualizujeme všetky 

cenové ponuky, respektíve výkazy, výmer a blížime sa k tej konečnej cene, aby sme vedeli spustiť 

proces verejného obstarávania. To je druhý argument. A tretí, najzákladnejší, zmena procesu 
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verejného obstarávania. Je nový zákon, nová legislatíva. Čiže všetky tie procesy, ktoré boli predtým 

riadené iným spôsobom, fungujú teraz v elektronickom svete. S týmito troma vecami sa musíme 

vysporiadať. A v letných mesiacoch plánujeme obstarať to, čo sme si povedali. Teda markízy a stoly. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem za vysvetlenie. Otváram diskusiu. Pán zástupca starostu Ďurica, 

nech sa páči. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ja sa chcem opýtať ešte pána Kovácsa, že či vidí reálne, žeby sme 

stihli do konca tohto volebného obdobia vlastne zrevitalizovať a urobiť to Dominikánske námestie 

podľa našich štvorročných plánov, o ktoré sa vlastne snažíme. A cieľom je samozrejme tie stoly tam 

dať. Lebo to bola jedna z prvých takých výziev, ktoré sme si vlastne uložili. Ďakujem. 

 

p. Kovács, vedúci referátu MiÚ: Ďakujem za otázku. V podstate to, čo má byť za nás, to verejné 

obstarávanie, aj tie výkazy, aktualizácie, na tom intenzívne pracujeme každým dňom. Čiže naozaj za 

nás, z tohto hľadiska, v letných mesiacoch nebude. Čiže leto je plánované na realizáciu. A čo sa týka 

tej prestavby toho kostola, to je jediné, čo nám môže nejakým spôsobom spôsobiť ten posun, ale nie 

realizáciu, len posun. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ja samozrejme každodenne dozerám osobne na to, aby sme 

postupovali a ozaj, aby sme nestratili už ani deň. Lebo samozrejme, každého je v záujme, aby 

Dominikánske námestie bolo zrekonštruované a zrevitalizované najneskôr do konca septembra. 

Takže budeme robiť všetko pre to. A nebudeme už brať ohľad ani na, keď nás v podstate ťahajú čas 

iné subjekty v susedstve. Čiže, v podstate je to tak. Či Dominikáni, či máme prípad Urbanova veža 

na Hlavnej ulici. To je proste na dlhú debatu. Takže ďakujem. Uzatváram diskusiu a dávam slovo 

návrhovej komisii.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o plnení programového rozpočtu mestskej časti Košice-

Staré Mesto k 31.03.2022 v predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 21:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Bod č. 17.  

 

- - - 

 

Bod č. 17 

Návrh na 2. zmenu rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 2022 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu rovno. Nech sa páči. Nech sa páči pán poslanec. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Chcel by som poprosiť, či to už bude vedúca ekonomického úseku, pán 

prednosta alebo pán starosta, trochu okomentovať návrhy, odôvodnenia. Niečo píše v tomto. Alebo 

keď môžeme aj konkrétnejšie sa spýtať, ale že niektoré veci. Tak to len prebehnime. Toto je všetko 

napísané tak úradne. Ale tak ľudsky, tak polopatisticky, čo sa má dvíhať. Teraz nebudem sa nad tým 

pozastavovať, že ... Alebo môže to byť aj taká debata, ale to fakt by bolo o centoch, žeby som sa pýtal 

starostu, že prečo chce navýšiť repre fond. Tak on mi povie, že chce urobiť alebo podporiť Active 
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life. OK. Toto nič nie je tragické. Potom má sa tam zvýšiť pre seniorov nejakých 3 500 na akcie 

kultúrne pre seniorov. Ja neviem. Tu pri Dni detí som postrehol, že boli nejaké problémy. Nieže 

problémy, ale také komplikácie. A nikto nevedel, či zamestnanec úradu, však som sa stretol aj na 

konštruktívnom rokovaní aj s pánom prednostom. Teda stretli sme sa, ja som nebol jeho ako 

účastným.  Ale v podstate zamýšľali sme sa, či máme budget komisia 1 000 EUR a či môžeme kúpiť 

aj zmrzlinu. Hej? A to boli dietky, to bola naša budúcnosť. Samozrejme, rovnakým metrom aj uctiť 

si tých, ktorí túto krajinu vybudovali. Ale áno, však argumentovať možno tým, že týmto sa dá na 

akciu, na akcie 3 500 a dietkam sa urobia ihriská, lebo aj na ihriská je navýšenie. Čiže normálne, ako 

slušný dialóg mám záujem. No ale slušný dialóg. Tu je stále tých 100 istých ľudí. Vôbec nie v zlom. 

Fakt ako fakt. Bol som účastný na ostatných jubilantoch. Nekritizujem to, lebo je to v podstate milé, 

že sa dala aj tá druhá taška. Jedna sa dala pri oficiálnom a druhá sa dala tá plátenná. Ale poviem 

príklad. Dve osoby, o ktorých ja minimálne viem, dostali túto plátennú tašku, neviem aká je jej 

hodnota, 1,50 alebo 2,00 EUR, s obsahom, ale len teraz sa bavme o plátennej taške samotnej, tretíkrát. 

Lebo minulý december ich dostávali, keď sa pamätáte s kalendármi. To sme prvýkrát videli to logo. 

Neviem, či som pánovi starostovi chválil, ale je pekné. Pekné logo „Starý pľac“. Neviem kto to robil 

atď., či sú na to ... Proste, je to fajn. Druhýkrát dostali túto tašku na Majálese. A teraz tieto panie 

dostali túto tašku tretíkrát. Takže toto je trošku také ... A to zase by sme išli už jak k zrnku ryže, a tam 

nechceme ísť. Takže preto som nechcel ja začať, ale ja som začal. Či by ste nám dakto takto, že očami 

prejsť povedať čo sa zvyšuje, prečo sa zvyšuje. Však tu teraz hovoríme o vážnej veci. Hovoríme tu 

o peniazoch. Veď my sa nemáme hádať o peniazoch. My sa máme dohodnúť. A podporím aj tých 

500, ale nie ako doplnenie za minulý rok. Ale napríklad, keď bude podporená akcia Active life, kde 

nás mimochodom ani ako poslancov nechcú predstaviť. Ale dobre. Starosta to zaplatí z toho, podporí 

sa akcia v centre. Dobrá akcia. Hej? To som tým začal, ale nie je to tu problém. Tu nemôžeme sa 

baviť, že 500 EUR je nejaký problém.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Pán prednosta, budeš odpovedať alebo pani inžinierka? Či naraz 

potom? Dobre. Pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: No, musím pripomenúť svojmu predsedovi sociálnej komisie, že 

sociálne služby pre dôchodcov, je tam zvýšenie stravovania 16 000. A podľa VZN na sociálne, na 

stravovanie dôchodcov je 7. Čiže mňa by zaujímalo, že tých 16, čo to znamená? Tých 16 000? Prečo 

je to rozdelené na dve skupiny? Toto by som chcela vedieť. A samostatne v kapitole 5.2 Dávky 

sociálnej pomoci, tam je tých 7 000, o ktorých som hovorila vo svojom príspevku pri prejednávaní 

úpravy VZN. Ďalej. Vzdelávanie, kapitálové výdavky. Tam upravujeme v tých materských školách, 

že berieme 5 000 a berieme ďalších 18 000 za softvér. Dobre. Netreba ho. Rešpektujem. Neviem 

detaily, nemôžem do toho hovoriť. Ale my sme mali pri schvaľovaní, pri prejednávaní rozpočtu vo 

finančnej komisii, toto pán predseda mi dá za pravdu, že prvého materiálu, ktorý bol vyhlásený, že je 

nepravdivý, či nebude platný alebo niečo také, že bude nová úprava. Tam sme mali 22 000 na výťahy 

do materských škôl. Tak sa pýtam. Prečo s týmto nepracujeme, s tými 22 000? A tu zoberieme síce 

viac, ale dobre. A prečo neriešime tie výťahy, keď boli dôležité. Potom z originálneho návrhu na 

rozpočet sa stratili. A ďalej sa už s tým materiálom nepracuje. Tak už nie je potrebné tie výťahy do 

tých materských škôl alebo ako to je? Kto mi dá na to odpoveď? 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem. Pán Kovács, dajte, prosím vás, odpoveď. Výťahy 22 000.  

 

p. Kovács, vedúci referátu MiÚ: Výťahy boli súčasťou návrhu rozpočtu, neboli podporené. (pozn.: 

diskusia mimo záznam) Tohoročného, ktorý sme schvaľovali.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Čiže, pán predseda komisie, ako to je teraz? Boli podporené? 
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p. Kovács, vedúci referátu MiÚ: Rozpočet, ktorý sme schvaľovali na rok 2022, tak v návrhovej časti 

boli výťahy, ktoré neboli podporené. Boli. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prihláste pani poslankyňa normálne. Máme ešte faktické. Pán poslanec 

Hanesz. 

 

p. Hanesz, poslanec MiZ (faktická): Na výťahy sa nepamätám, fakt. To by som musel sa prehrabať 

v tých záznamoch. Ja bohužiaľ budem musieť odísť. A veľmi ľutujem, že práve v tomto bode. Ja 

mám takú schôdzku dohodnutú, ktorú som nevedel preložiť kvôli zahraničným partnerom. Pán 

Kovács určite vie zodpovedať tie otázky, ktoré ste položili. Ja som včera asi tak začal, ako vy. Práve 

pri tých softvéroch. Čiže podobnými myšlienkovými pochodmi som postupne došiel k tomu, že 

vlastne to, čo je tu predložené, má racio. Netvrdím, žeby sa nedalo urobiť lepšie. To zase, asi by bolo 

príliš naivné. Každopádne, nebudem tu, nebudem hlasovať. Ale tie zmeny ja nepovažujem za také 

enormne prevratné, ktoré by rozbíjali nejakú tú budúcnosť, čo sa týka rozpočtu. Skôr zjemňujú. 

A presne, dúfam že to aj vysvetlíte tých 16 000. to To bola prvá moja včerajšia otázka, že čo to je. 

Prepáčte, teraz budem musieť odísť. Ja som dúfal, že vlastne nebudú tu také diskusie v tých prvých 

bodoch, no ale boli. Tak škoda. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak to tak zvykne na našich zastupiteľstvách byť, že nepodstatné body sa 

riešia dve hodiny a podstatné potom, tak dopadne, ale čo už. Pán poslanec Djordjevič s faktickou.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Opäť. Je to relatívna vec. Pre vás je možno podstatné, tak ako 

ste tam 5 minút hovorili o tej pomoci. To už fakt nechcem sa k tomu vracať. Však ešte sa budeme 

k tomu vracať, určite sa dočítame kade kde. Ale pre niekoho sú podstatné také detaily. Práve svet je 

jedna mozaika tvoriaca sa z detailov. Ale OK. V tom rozpočte, to bolo v tom prvom návrhu. 

V druhom to nebolo na zastupiteľstve vylučované. Tam sme krátili niečo, robili sme zmeny. Ale 

v druhom to nebolo, lebo ten druhý predsa sa schvaľoval. Lebo my sme ho druhý už potvrdili na 

komisii a už išiel do zastupiteľstva. Čiže keby to tam bolo, tak je to schválené. Čiže trošku si to zle 

pamätáme, lebo presne ten návrh bol taký ako z toho vyplýva. Ten prvý nástrel. Však vieme dobre, 

že tam išli peniaze potom do Dominikánskeho z toho, aj do Malej Prahy. Úplný detail. Zoberte si. 10 

sekúnd pán starosta. To je zase preklep. Spolufinancovanie projektov. Je tu napísané, že revitalizácia 

parkov 48 000. Niekto by si mohol myslieť, že mestská časť toľko ide dať peňazí. Tam pribudla jedna 

nula. Hej? Hlavný nadpis je 4 800. To je bod 1.10. Hej? Ale tam nemá byť 48 000, ale len 4 800 

v texte. A o tom, ako to bolo prezentované v Korzári sa radšej nevyjadrujem, ale aj na základe 

urgencie mesta bol článok opravený. Ale to zase o tom, potom.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Nasleduje pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Keď berieme, že sa niečo nemusí urobiť v tej kapitole Materské 

školy, prečo nehľadáme v tej kapitole niečo, čo je potrebné? Preto sa pýtam na tie výťahy.  

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Pán Ing. Kovács má slovo. 

 

p. Kovács, vedúci referátu MiÚ: Ja možno len doplním k tým materským školám takú súhrnnú 

informáciu a potom asi odovzdám slovo. Čo sa týka tých projektových dokumentácií, resp. 

rozčlenenia, tak je to rozčlenené na jednotlivé materské škôlky, kde momentálne by sme radi 

spracovali čiastkové projektové dokumentácie na revitalizácie dvorov, tých dvorových častí. To 

znamená, kompletné revitalizácie tých pochôdznych častí, nejakých altánkov, detských ihrísk. 

Pretože máme indície, že na to budú externé zdroje financovania. Čiže to je jeden dôvod. A druhý je, 

že nie je potrebná tak vysoká výška financií na zabezpečenie toho projektu, ktorý bol vyčlenený na 
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MŠ Park Angelinum, na tú hydroizoláciu a samotné ihrisko, teda vnútrodvor. Nie je potrebná tak 

vysoká výška financovania. Čiže toto je dôvod. Tým pádom sa to len rozdelí. A čo sa týka tých 

výťahov, tak v podstate v budúcnosti asi budeme musieť pristúpiť k realizácii a hľadať niekde nejaké 

prostriedky. Avšak v súčasnosti tie kapitálové prostriedky nemáme. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Budú v podstate dve faktické poznámky, ale v jednej minúte. 

Jedna faktická je to, čo ste pán Kovács teraz spomenuli, že musia sa nájsť peniaze. Lebo viete, tak 

ako prídu niektoré informácie k starostovi, tak tak prídu niektoré informácie k poslancovi. A mne 

bolo povedané, a nie z tej škôlky, a to som ochotný aj ruku do ohňa dať. Nie z tej škôlky, kde nosím 

dieťa. Že to tí zlí poslanci tie výťahy dali preč. Takže, ako sa hovorí, buďme spravodliví. Čiže, a to 

nebudem definovať ďalej, kto tak povedal. Ale proste bolo povedané, neviem či učiteľkám, či 

riaditeľom, už si nespomínam, že to poslanci vyškrtli. A tá druhá vec bola tá, že videl som Baštovú 

v objednávkach. To je dobré, že aj do toho ihriska sa ide investovať. A videl som nejakú objednávku 

na doplnenie herných prvkov za 2 500 na Park Angelinum. Ale to dúfam nie je tá celá rekonštrukcia, 

ktorú máme robiť v hodnote 15? (pozn.: diskusia mimo záznam) Bežná. A ešte sa bude robiť v lete 

ďalšia za 15 alebo za 10 aspoň? (pozn.: diskusia mimo záznam) 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Kapitálové.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Dobre, ďakujem. Nie, to by bolo veľmi málo. To uzná aj pán 

starosta, že? 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno. To by bolo málo. Takže uzatváram diskusiu a poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie uznesenia k bodu č. 17. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje a) 2. zmenu Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré 

Mesto na rok 2022 v predloženom znení a b) použitie rezervného fondu vo výške 20 000 € v súlade 

s §15 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách v znení neskorších predpisov. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 22:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Bod č. 18.  

 

- - - 

 

Bod č. 18 

Prenájom nebytových priestorov v budove Miestneho úradu mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

Hviezdoslavova 7, Košice pre Občianske združenie ArtEst - polyestetické vzdelávanie 

znevýhodnenej mládeže z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Nech sa páči pán poslanec. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Ja sa len chcem opýtať vás, čo vpredu 

sedíte. Máte viac vedomostí a častejšie ste tu. Ja tak často nechodím fotiť a lešovať, či jak to bolo 

povedané. Ale prešla hodina, najedli sme sa, berieme to s úsmevom, aj tie podpichy vzájomné. Chcem 
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sa opýtať, že či to občianske združenie už tu ako je a či tu už funguje. Ako, či už sú tu? Lebo doobedu 

niekto z vás povedal, že my robíme tak ako sa má. A dneska schvaľujeme zmluvu. Čiže doteraz tu 

boli „tak ako sa má“, ale dobre. Podporujme ich, robia záslužnú činnosť. Len som chcel zase ukázať, 

ale tak v rámci ako tej opozičnej slušnej politiky, že stále sa dá nájsť nejaká chybička krásy. Ale pri 

takomto vznešenom úmysle, ako je toto, alebo ako bol Deň detí, kde treba pozdvihnúť organizáciu 

úradu atď. Pri takých akciách niekedy, za seba hovorím, som ochotný ako prižmúriť oko, ale no 

dobre. Povedal som, asi každý pochopil. Budem hlasovať ZA.  

  

p. Petrovčik, starosta MČ: Uzatváram diskusiu a dávam slovo návrhovej komisii.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje prenájom nebytových priestorov pre sociálne divadlo Hopi Hope za 

cenu 1 EUR/rok za celý predmet nájmu v predloženom znení podľa dôvodu hodného osobitného 

zreteľa.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pozor. Nie Hopi Hope, ale ArtEst – polyestetické vzdelávanie. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Áno, Občianske združenie ArtEst, podľa 

dôvodu hodného osobitného zreteľa.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, takže upozorňujem, že treba 3/5, takže všetci prítomní, ako na to 

pozerám, je potrebné, aby hlasovali ZA. V tom prípade bude takto schválený tento zreteľ. Takže 

hlasujte, prosím, teraz.  

 

Hlasovanie č. 23:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Bod č. 19.  

 

- - - 

 

Bod č. 19 

Návrh projektu Staromestský Deň detí 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Už sme tu niekoľkokrát o tom dnes rozprávali. Predkladá to pán poslanec 

Konečný. Takže nech sa páči, má slovo. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem pekne, pán starosta. Len pre kolegov, ktorí nie sú členmi 

Komisie kultúry, školstva a športu. V podstate sme sa bavili na komisii, že bolo by dobré urobiť z Dňa 

detí tradičné podujatie našej mestskej časti, ktoré by tým pádom malo prejsť zastupiteľstvom. Takže, 

navrhli sme nejakú základnú schému ako by toto podujatie mohlo vyzerať. Kolegovia na komisii sme 

tam dali tú sumu 1 000 EUR, ale tá suma, ako pán starosta nám dnes povedal, že dokonca bola 

nedostatočná, bolo by treba ju zvýšiť. To je taká úvodná suma, od ktorej potom samozrejme sa 

môžeme odpichnúť a ktorú v nasledujúcich rozpočtoch môžeme upravovať. Ten program sme tam 

vyskladávali tak, aby tam bola hudba, aby tam boli nejaké veci, ktoré tým deťom dáme. Zmrzlina 

zadarmo, cukrová vata zadarmo, kultúrny program. A jediné, čo teraz, už to zase zaznelo dnes, bolo 

to, že my sme tam neurčili ten priestor, kde sa to bude odohrávať. Ja som vtedy na tej komisii 

konkrétne nebol,  na tej májovej. Vy ste to chceli v mestskom parku. Nakoniec sa to urobilo pri TIP 

TOP. Toto sme tam v tom projekte ešte nešpecifikovali. Niekde na území mestskej časti. Ale treba sa 

dohodnúť, aby potom z toho nebolo také zbytočné, že niekto to chcel tam, niekto tam. Je to návrh. 

Cieľ je to, aby sa toto podujatie stalo tradičným podujatím našej mestskej časti. Preto musí prejsť 
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zastupiteľstvom a už každý rok bude nahadzované do rozpočtu mestskej časti tým pádom s tou 

sumou, ktorá sa tu schváli. S tou sumou sa, hovorím, môžeme hrať. Je to nastavené na 1 000 EUR. 

Možno toľko z mojej strany zatiaľ. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, otváram teraz diskusiu. Pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne za slovo. Ja si myslím, že naozaj by sme mali to 

miesto určovať nejakým kolotočom. Fakt si myslím, nech je jeden rok dajme tomu na Kuzmánke, 

potom nech je v Mestskom parku, potom nech je na Hlavnej. Proste rôzne priestory, alebo Park 

Angelinum, aby to nebolo naozaj len pre detičky z Kuzmányho sídliska, aby to bolo aj pre tie ďalšie 

obvody. Nie kvôli poslancom, ale naozaj kvôli tomu, že tie deti máme vo všetkých častiach Starého 

Mesta. Takže možno to tam niekde doplniť len do tohto návrhu. Martin pozri, kde by to bolo, aby sa 

striedalo.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Už to tam je. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Tak potom nechať to takto a naozaj, a sa dohodnúť. A ešte by 

som aj poprosila, že keď sa raz komisia dohodne, že kde, tak nech to tam je. Dobre?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno. Tam, za úrad vie niekto zareagovať, prečo sa to presúvalo?  

 

p. Háber, prednosta MiÚ: My máme vyjadrenie správcov. V tomto prípade Správy mestskej zelene. 

Viacero aktivít bolo v tento deň tam spomenutých s tým, že aj technicky ... Zase, z môjho pohľadu, 

prosím berte ako z pohľadu realizátora a zodpovedného za toto podujatie, ako prednostu. Z hľadiska 

napojenia na siete a všetkých ostatných vecí, okolia, toaliet a všetkých vecí, ktoré s tým súvisia, 

technického zabezpečenia, mne to prišlo ako vhodnejšie. Ale neznamená, že ... Ľubka má pravdu, 

pani poslankyňa, samozrejme. Ja len vravím, že toto rozhodnutie nejakým spôsobom neubralo na 

počte detí. Práve opačne. Ja si myslím, že ten záujem tam bol neskutočne veľký na toto podujatie. 

Ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou. Na koho? 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Na pána prednostu. Pán prednosta, v poriadku. boli dve akcie. 

Park je dostatočne veľký, aby sa tam vošli aj 4 akcie. Ale hovoríš o jednom dni. To je v piatok. A keby 

ste si čítali zápisnicu, my sme navrhovali sobota alebo nedeľa. Čiže fakt ste si urobili z nás ako dobrý 

deň. 90 minút sme tam rokovali a ste si urobili po svojom. Samozrejme, teraz treba objektívne 

povedať. Bola akcia perfektná, až na tie balóniky, ale perfektná. Ale v čom je park dobrý? Jednak je 

tam fluktuácia volebných obvodov. Hej? Napríklad aj pán zástupca sa priklonil. A povedzme si to 

otvorene. Však aj oni chcú byť s tými obyvateľmi. Tak niekto z Tyršáku má ďalej na Kuzmánku ako 

do parku, nie? Alebo niekto zo Štefánikovej, alebo zo Starej baštovej. Preto tá fluktuácia je prirodzená 

a spravodlivá. A dodržanie toho času. Čiže toľko k tomu, že bolo to na Kuzmánke, nevadí.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ešte chce reagovať pán prednosta.  

 

p. Háber, prednosta MiÚ: Ja len úplne kratúčko. To doobedie, ktoré bolo venované našim škôlkarom. 

Neviem ktorý z vás tam bol. (pozn.: diskusia mimo záznam) Tak v poriadku, však viem, že ste tam 

bol. Neviem koľkí z vás tam boli. Každopádne, možno preto ten piatok bol vhodný, pretože tá radosť 

tých škôlkarov, tá interakcia, tá spokojnosť tých učiteliek, vôbec tej atmosféry, bola skvelá. Ale to je 

len môj názor, samozrejme. Z tohto pohľadu to bolo skvelé.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Hovorí sa tomu synergia nákladov. To znamená, 

nemusím vám vysvetľovať, že sme ušetrili, keď sme urobili v jednom dni aj pre škôlky, aj pre 

verejnosť. Takže samozrejme budeme radi, keď aj do budúcna prídu aj ostatní, ktorí neboli. Myslím 

si, že pán poslanec si pochvaľoval, aj video sme mali. Čiže myslím si, že spokojný si bol. Takže 

pozývame aj vás ostatných. Ozaj, poďte na naše akcie, zúčastňujte sa. Robíme špičkové kultúrno-

spoločenské akcie, ako sme si všimli, naša mestská časť. Takže ste vítaní. Nech sa páči pán poslanec 

Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Vôbec som nechcel o tom Dni detí, ale takto to bolo nahodené na smeč. 

Fakt len veľmi stručne. Pani kolegovia, ešte trošku vydržte. Synergia, áno, bola. Ale synergia bola 

trošku mylná, lebo plagát hovoril o legendárnom vláčiku majstra Epiho. Potom sme sa dozvedeli, že 

on v rozpočte nebol a že ho platilo nejaké hnutie. Čiže tá synergia ... Ale bol legendárny vláčik na 

plagáte, kde bol erb mestskej časti. Čiže tá synergia mala trochu trhliny. Zabudnime na neho, už sme 

sa mu venovali, tomu Dňu detí, v inom bode. Poďme teraz k tomu, čo tu Martin predložil. Martin, 

vlastne bol som to ja, kto dal návrh na komisii, aby sme zoficiálnili tento Deň detí a dali mu formu, 

a dali mu oficiálnosť. Martin sa podujal, urobil. Kvitujeme. Ďalšia vec. Martin nás vyzval, lenže 

zrejme z nás piatich členov, a ostatných, okrem neho, štyroch, mu nedopísal zrejme nikto. Lenže 

Martin urobil jednu pracovnú verziu. A je fakt veľmi smutné, aj z jeho strany. Preto som sa ho ráno 

pýtal, že či to nechce stiahnuť. Aj zo strany úradu, kto toto, takto napísaný materiál dal do 

zastupiteľstva, čo on je predkladateľ, ale cez niekoho to išlo. Nehnevajte sa na mňa, ale takto tu 

predložíte a verejnosť to číta, a program podujatia, a budem to čítať: „Bude sa každý rok kreovať na 

komisii atď. Mali by sme ponúknuť program, ktorý rodiny zabaví. Teda objednať 

klauna/kúzelníka/žongléra. Spomeniem napríklad kúzelník Gabi, Tomáš Truchan (Show DeTom), 

Cirkus Mavakanza (traja bratia žongléri). V exteriéri by sa dalo uvažovať aj o veľmi populárnych 

prvkoch ... .“ A takéto vety. To je čisto pracovný materiál. Toto tu nie je hodné na to, aby som ja 

osobne za to hlasoval. Fakt. Stačilo to do neurčitého tvaru. A aj vzhľadom na tú kostru, ktorú mal 

teraz. A naozaj, ja sa prihlásim s procedúrou a dám návrh na prerušenie a prerobenie tohto materiálu, 

lebo ja za neho nemôžem hlasovať, keď takto má ísť do sveta, že dá sa objednať to a spomeniem to. 

To je fajn. Ale ty uznaj, že ty si písal úvahy. To nemôže byť takto napísané v projekte. Takto napísaný 

projekt je hanba. To ste sa mali trošku zamyslieť nad tým, že čo dávate do zastupiteľstva. Fakt.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Chcela som ináč začať, ale nadviažem na pána 

Djordjeviča. Aj ja som sa pozastavila nad znením tých viet a na spomínanie konkrétnych fyzických 

osôb atď. Malo to byť tak neurčito písané a všeobecne, keď je to takýto materiál. A budiš dobre, robil 

to Maťo prvýkrát. Možnože nemal konzultanta, nemal mu kto poradiť, ale dobre, je to v poriadku. 

Len naozaj, také materiály treba tak všeobecnejšie, aby sa tu nepreferovali určití ľudia. Ale chcem 

povedať, že návrh toho projektu je veľmi dobrý, krásna myšlienka, veľmi pekná akcia. budem veľmi 

rada, keď budeme v tejto akcii pokračovať a keď to schválime. A tak isto som za to, aby sa tie 

stanovištia rokom čo rok cirkulovali vlastne po jednotlivých obvodoch v našej mestskej časti. Aby to 

bola raz Kuzmánka, raz Mestský park, raz Hlavná, trh atď., Masarykova kolónia, ostatné lokality. 

Čiže, myslím že áno, ja odsúhlasím tento návrh a je veľmi dobre spracovaný. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Konečný s faktickou. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ (faktická): Faktickú na kolegu Djordjeviča. Áno, tak ako program, 

samozrejme písal som to ja, vyslovene tak, že s vecami, ktoré som vedel, že sme sa bavili teoreticky 

a zároveň, ktoré som aj ja poznal, žeby sme mohli tých umelcov, alebo kúzelníkov, klaunov, využiť 

na tomto. Preto sú tu aj konkrétne. Keď kolegyňa hovorí, že by to chcela, tento projekt, viac 
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všeobecnejšie, zase mne prišlo vhodné dať tam aj nejaké konkrétnosti. Aký typ umelca by tam mohol 

byť (kúzelník, žonglér, klaun), čo aj konkrétnejšie by sme v tom programe, aby som možno dal 

trošku, lebo celé to bude zase organizačne zabezpečovať úrad. Bude zháňať tých ľudí, obvolávať. Už 

v podstate taký, že pozrite, dávam nejaké návrhy kto by tam mohol byť pozvaný, alebo podobne. Ale 

ak sa väčšina tu zhodnete, že tento návrh, ja neviem, akože naozaj ho musíme prerobiť na komisii 

ešte raz, že nebol v podstate nejakým spôsobom dostatočne odkonzultovaný, prerušme bod. 

Nemusíme. Zase, ja sa neurážam, ani nič podobné. Len zase, chcel som obhájiť, že niektoré 

konkrétnosti som chcel spomenúť v projekte.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: No, tak vyzerá, že téma je veľmi napínavá, vážna. Takže máme tam dvakrát 

procedurálny návrh. Takže nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Nie je nič dramatické a vážne. Ale hovorím, nemôžu 

byť konkrétne mená spomenuté v kostre, ktorá sa schvaľuje možno na 10 – 15 rokov. Však sú tu 

projekty. Kolegovia skúsenejší vedia, že tu máme aj dvadsaťročné projekty. A preto by som bol rád, 

keby sa zopár viet pozmenilo. A mohol som to urobiť, ale ja som vám len chcel ukázať, že takto nemá 

to vyzerať. A nechcel som zase niekomu vstupovať do toho. Proste ty si to spracoval, zopár zmien 

urobíme, urobíme to v septembri. Žiaden problém. Čiže dávam procedurálny návrh. Tak. Toto spätne 

je v poriadku. Dávam procedurálny návrh na prerušenie do ďalšieho riadneho rokovania mestskej 

časti.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Hlasujte o tomto procedurálnom návrhu. 

 

Hlasovanie č. 24:  za: 3, proti: 2, zdržalo sa: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tento procedurálny návrh nebol schválený, čiže pokračujeme v diskusii. 

Pani poslankyňa Galdunová, si chcela ešte?  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Áno, ešte na pána Konečného.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Faktickou? Treba len si prepnúť, lebo toto je procedúra. Skúsme iné 

tlačidlo. Faktická na faktickú. Čiže vymažme túto procedúru. Pôjde pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ak by ste mi páni dali tri minúty, upravím to tak, že to môžeme 

rovno schváliť. Súhlasíte? Dajte mi tri minúty.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Zatiaľ reaguje s faktickou na pani poslankyňu Blaškovičovú pani 

poslankyňa Galdunová. Tak v rozprave dajme. Dobre.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Ja by som len v skratke. Už som aj skoro zabudla, čo som chcela 

povedať. Na to, že nie som členkou komisie kultúry, mne sa ten návrh, ktorý je urobil Martin 

Konečný, páči. A keď ste mali pocit, že potrebujete nejaký veci odkomunikovať, tak fakt je priestor, 

myslím si, že aj niekde inde, nielen na tuná na zastupiteľstve. (pozn.: diskusia mimo záznam) Dobre, 

ale myslím si, že mohli ste si niektoré veci aj dopredu povedať. A mne sa to páči a ja určite by som 

toto podporila aj teraz.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ale veď áno. Samozrejme, ďakujeme. O tom je čaro tejto hry, nie?  
 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: A okrem toho, ešte jedna poznámka. A milujem, keď niekto asi 

nedokáže čítať s porozumením, keď v bode 6. Miesto konania je tam napísané: „Na základe 
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rozhodnutia komisie kultúry, školstva a športu môže sa obmieňať“. Tak neviem, čo tuná všetci točia 

omáčky a sústavne hovoria, že mohlo by sa tu meniť aj miesto. Treba čítať s porozumením. (pozn.: 

diskusia mimo záznam) Nehovorím to konkrétne na vás. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ale nie, nevykrikuj. Veď tu nie sme na trhu.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: To patrilo niekomu inému. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: No, takže diskusia nám vrie, takže téma je naozaj napínavá. Takže pán 

zástupca starostu. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ja som veľmi potešený, dámy a páni, že dokážeme venovať takú 

energiu takej veci milej ako je Deň detí. Ja si myslím, že veľmi elegantne vieme toto uznesenie 

vyriešiť, len odstránime mená tých umelcov, ktorí sú tam uvedení a je to vybavené. Takže navrhujem. 

Odstráňme len mená konkrétnych interpretov a poďme to schváliť. Poďme ďalej. Veď snáď 

nebudeme prerušovať Deň detí do ďalšieho zastupiteľstva, kde už máme iné body. Môj návrh.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Dobre. Ja viem, pani kolegyňa Galdunová, že ste to nemysleli na mňa. 

Ale prečo je to tak uvedené, že na základe rozhodnutia komisie, keď tu komisia vybrala miesto, park. 

Povedala, ktorý umelec bol minulý, dva roky alebo rok, nech je iný. Bol zase ten. Bolo povedané, že 

žiaden guľáš, tak pre istotu boli hranolky. Včera vyhodená objednávka na 300 EUR, dodatočne 

vyhodená, lebo akcia sa zrobila. To neviem jak vám toto audítori podpisujú. Ale včera, či kedy, 

vyhodená objednávka na foodtruck 300 EUR. Čiže už to nie je 1 000 EUR. Už je to foodtruck, hej? 

A to je stále, len čo je ten Djordjevič, ten eštebák. Musí snoriť, pozerať, dopytovať sa, žiadať 

informácie. Ale však hej, je už čas pomaly obeda, tak sa nerozohňujme. Bolo by vhodné už aj, aby 

sme to zastupiteľstvo ukončili. Tie slová. A pani poslankyňa, nám sa páči ten projekt. Práve preto, 

kvôli tomu, nikto nedal námietky. Len ja som predpokladal, že Martin povie OK, ale že upraví to. 

No, ale dobre, možno som ho mal k tomu usmerniť. Nevadí. Tak trošku sme mu to dali, alebo takto, 

ja som mu to dal teraz trošku vyžrať, že takto to nemá vyzerať na zastupiteľstve. Takéto úvahy. Ten 

projekt má byť písaný všeobecne. Ale žiadne kameňovanie sa nedeje. Martin je prvé volebné obdobie, 

učí sa za pochodu, snaží sa. A tým pádom poprosím kolegyňu Blaškovičovú, aby tie veci 

zovšeobecnila. No a prajme si len to, aby sme sa vedeli v budúcnosti zhodnúť. Lebo teraz sa hráte 

niektorí na to, že to je nepodstatné podujatie. Hovoríte, že to je nepodstatné. Ale dvaja sme tam boli 

minimálne po 8 hodín a niekto z nás povedal, že to bolo najväčšie masové podujatie v mestskej časti, 

čo je zrejme, aj keď spočítame doobedňajších, aj zahraničných návštevníkov, pravda. Bolo to jedno 

z najmasovejších podujatí mestskej časti za posledných 20 rokov. Takže nehovorme, že sa tu bavíme 

o fazuľkách. Tak bola to jedna krásna akcia, keď ju berieme ako celok. Bola to jedna krásna akcia, aj 

vďaka starostovej angažovanosti, aj vďaka zamestnancov úradu, aj vďaka externe objednaným 

veciam. Len dajme tomu, zase komunikácia mohla byť skôr ako neskôr. Dobre. Už sa stalo. 

V podstate, nebolo to až také hrozné. Viem si predstaviť aj horšie veci. Aj keď daktorí rodičia reptali, 

ale sa nečudujem, keď olej stojí 4 EUR. Už to máme napísané? Výborne. Tak, nechcel som Martina 

uraziť, to nie. Ale mňa sa to dotklo. Dotklo. Nedotklo sa ma to tak doslovne, ale tak to nemá byť 

napísané, ten projekt. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže 3 minúty ubehli, výborne, skončené. Pán poslanec Konečný, 

dostaneš opravný termín. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ (faktická): Áno, prídem na skúšku inokedy. Faktickou už to ukončíme. 
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Len som chcel ... Ja sa samozrejme neurážam a úplne uznám, že táto poznámka, že som tu vymenoval 

konkrétne mená je logická v tom, že keď ten projekt sa stane tradičným 4, 5, 6, 7 rokov, možno nikto 

Tomáša Truchana nebude poznať. Áno, je to logická pripomienka. Ja teraz ani sa neurážam. A čo 

ešte poviem. Mali sme tento projekt na našej komisii kultúry pripomienkovať, ešte všetci pred 

zastupiteľstvom. A tak by to bolo čisté, že každý sa vyjadril. Do mailu sa mi nevyjadril nikto, ale na 

komisii kultúry as už potom nepripomienkovalo a mohli sme sa týmto drobnostiam vyhnúť teraz tuná 

na zastupiteľstve. Čiže OK. Ja sa ani neurážam, ani proste. Jasne, opravme tieto veci tu a môžeme to 

schváliť teraz na tomto. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uzatváram diskusiu a ide návrhová komisia. Ešte dávam slovo pani 

poslankyni Blaškovičovej, nech sa páči. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Áno, v diskusii dávam pozmeňujúci návrh. Ak ho schválite, tak to 

bude ten návrh, ktorý schválime. 

 

Takže uzatváram diskusiu a teraz nech sa páči, prečítajte.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: body 1., 2., 3. ,4., 8. a 9 sa nemenia. Bod 5 Účastníci podujatia. 

Veta začína: Podujatie je určené pre rodiny s deťmi, bez obmedzenia veku. Ďalšia zmena tam nie je. 

Bod 6. Miesto konania: Na základe rozhodnutia Komisie kultúry, školstva a športu, bude sa striedať 

v rôznych lokalitách v mestskej časti Košice-Staré Mesto. Bod 7. Program podujatia: Bude sa každý 

rok kreovať na Komisii kultúry, školstva a športu. Podujatie nie je poňaté ako súťaž, ponúkneme 

program, ktorý rodiny zabaví, klauna/kúzelníka/žongléra/cirkusovú show a podobne. V exteriéri 

aj veľmi populárne prvky pre deti, ako sú napríklad rôzne druhy zvieratiek – jazda na poníkovi, 

sokoliari a podobne, ako pri rôznych hradných slávnostiach, návrate do stredoveku atď. Osvedčil sa 

zmrzlinár priamo na podujatí. Vnímame toto podujatie ako zábavu pre staromestské detičky a ich 

rodiny. Dôležitým prvkom je hudba a občerstvenie na podujatí. Tento projekt bude odštartovaním 

leta. Amen, tma.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 25:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uzatváram bod č. 19. Pokračujeme bodom č. 20 

 

- - - 

 

Bod č. 20 

Interpelácie a dopyty poslancov miestneho zastupiteľstva 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. Pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Pán starosta, pán prednosta, mám otázku. Veľmi 

by ste nám mohli pomôcť, keby ste vedeli ako, lebo ja neviem. Obyvatelia lokality Stará baštová, 

Štefániková, Podtatranského. Sú to vlastne bloky, ktoré všetci poznáte. Tie štvorcové, staré, zvonku 

veľmi schátrané a zvnútra ešte viac. Dvor, ktorý je Hrnčiarska, Podtatranského, Stará baštová, je 

velikánsky a ľudia si z toho urobili, s pomocou myslím že aj Správy mestskej zelene proste jeden 

prekrásny parkový priestor. Tie ostatné vnútrodvorové tri kocky, tie sú v dezolátnom stave. 

Konkrétne tá, v ktorej bývam ja už 40 rokov, tak tam boli vybetónované tie dvory, pretože tam boli 

zvody odkvapové. Ibaže tie odkvapové zvody sú tam síce stále, ale väčšina tých kanálov je už 
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upchatých. Komu patria tie vnútrodvorové priestory? Či to patrí mestu? Kto má na starosti čistenie 

tých kanálov. Lebo čistenie kanálu je veľká pálka. A začali sa o to zaujímať tí ľudia, ktorí ... Keďže 

sa obmenilo obyvateľstvo, nie sú tam už len tí prestárli, ale sa tam prisťahovali mnohé rodiny s deťmi, 

ktoré bývajú aj hore v tých mezonetoch. Tak samozrejme majú záujme, aby sa tie decká mohli hrať 

na dvore a vlastne by tam boli v chránenom priestore. Ibaže na polozruinovaných betónových kusoch 

a upchatých kanáloch sa to nedá. Viem, že niektorí hovorili so Správou mestskej zelene. Dokonca 

pani Popríková hovorila, žeby tam vedela niečo posunúť, aj žeby sa to zazelenalo. Len tam určite 

treba proste rozbúrať tie betónové podklady, vyčistiť tie odpady a proste pomôcť tým ľuďom. Keď 

už sa pozeráme na tie príšerné fasády, ktoré aj tie fasády rozpadávajúce upchávajú tie kanály, tak aby 

tí ľudia naozaj mohli žiť v nejakom trošku inom prostredí, aby tie dvory mohli byť využité. Boli 

využívané len na sušenie bielizne a na prášenie kobercov. A teraz už ani toto sa tam nedeje, lebo 

väčšina ľudí má sušičky a nevidím, žeby sa sušila bielizeň na dvore. Vidím tam tie detičky, ktoré 

majú pokusy sa tam hrať. Takže chcela by som vás pekne poprosiť, aby ste nám v tomto pomohli. Čo 

by sa s tým dalo urobiť? Na koho sa obrátiť? Či cez Správu mestskej zelene, plus tie vodárne 

a kanalizácie. Vyčistiť tie zvody. Naozaj by sme veľmi uvítali takúto pomoc, že zrevitalizovať tie 

vnútroblokové priestory.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, nech sa páči, faktická pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ (faktická): Pani kolegyňa, je to mesto Košice vlastníkom.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán zástupca starostu Ďurica. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Áno, pani poslankyňa Hulmečíková ma predbehla. Všetky štyri 

dvory vlastní mesto Košice. A presne som sa stretol aj ja s touto požiadavkou, lebo nastáva generačná 

výmena. A mnoho mladých ľudí, ktorí si kúpia naozaj nie lacné byty sa pýtajú prečo tie dvory sú také 

zanedbané. Je naozaj zložité vysvetliť, že je to majetok mesta. Mestská časť tam by do toho nemala 

môcť investovať, aj keď viem, že už zákon sa zmenil, že mohlo by to byť možné. Veľmi pekne je 

urobený presne ten dvor, ktorý je medzi Podtatranského a Hrnčiarskou. Ten je krásne urobený. Dá sa 

to docieliť rôznymi spôsobmi. Ale bolo by dobre možno urobiť aj nejakú diskusiu s občanmi, 

s majiteľmi týchto bytov, akú by oni mali predstavu o tom, ako tomuto pomôcť. Oni sú si vedomí, že 

tie dvory sú uzavreté. Sú si vedomí, že výhľad do nich majú naozaj iba oni, ako vlastníci týchto bytov. 

Ale pri tom, v akých cenách sa naozaj tieto nehnuteľnosti pohybujú, by bolo fér trošku im pomôcť 

toto prostredie nejako zveľadiť. Ale hlavne treba ísť na to technicky a začať s čistením kanálov. 

Kanály asi, si myslím, že patria pod VVS, ak sa nemýlim.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Asi trošku poopravím, ale dám slovo pánovi Kovácsovi, on vám to presne 

vysvetlí. Nech sa páči.  

 

p. Kovács, vedúci referátu MiÚ: V podstate táto iniciatíva je na základe jedného dopytu pána 

obyvateľa, ktorý sa obrátil pravdepodobne na poslancov žijúcich v tej lokalite a ja som si jeden z tých 

dvorov bol pozrieť. Tie zvody sú strešné zvody, z budovy. Čiže problém, ktorý nastáva, nastáva 

v nehnuteľnosti. Takže náklady na čistenie, aj samotné ostatné veci, budú musieť znášať vlastníci, 

pretože je to strešný zvod, nie z pouličného, spevnenej plochy. Ten, ktorý je vo vnútri, a je vpusť, 

v podstate len v strede, áno tam je to také na konzultáciu. Ale to, čo je zvedené zo strechy dole do 

dvora, tak to je problém vlastníka. Celkovo tie dvory sú veľmi pekne situované a naozaj by boli 

vhodné na nejaké projektové spracovania. Ale to je na vašu ďalšiu debatu. A to čo vidím ako potenciál 

investičný, určite bude možné žiadať na to externé zdroje financovania, pretože je to viac ako vhodné 

z hľadiska toho ekologického prístupu, ak sa odstráni spevnená plocha, urobia sa nejaké retenčné 

vodozadržné  opatrenia. Ja si myslím, že viac ako pravdepodobné, že sa získajú nejaké externé zdroje 
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financovania. Avšak je tu ten problém, ktorý bol spomenutý, a to že dvory sú síce majetkom mesta 

Košice a sú verejnou zeleňou, alebo verejnou spevnenou plochou, ale nie je tam prístup verejnosti.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ja by som navrhoval taký postup. Samozrejme, ja sa týmto 

problémom zaoberám už nejakú dobu a ďakujem za pripomenutie. Bude to určite také, povedal by 

som, aj keď sa podarí v budúcom volebnom období, určite jedna z nosných tém. Pretože ozaj sa 

otvárajú možnosti presne na takéto vnútroblokové , v rámci rôznych komunitných aktivít a rôznych 

aktivít určite nájsť externé zdroje financovania. Ale na to najprv musíme vyriešiť majetkovo-právne 

otázky. Čiže ja by som navrhoval potom. Mali sme obdobný prípad na mestskej časti Juh. Ako 

mestskí poslanci sme odhlasovali, najprv na majetkovej komisii mesta a potom na zastupiteľstve 

mestskom, dosť veľký dvor, alebo areál to nazvem neďaleko seniorského centra mestskej časti Juh. 

Hneď tam vedľa medzi Rastislavovou ulicou a ... To je ulica Milosrdenstva. A tam je v podstate, 

myslím, že to už prešlo, nie som si istý. Tam sa jedná o oveľa väčšie priestory. A tam sme mali 

polemiku, že prečo by sme to takto mali niekomu dať, doslova, alebo predať za nejakú nie trhovú 

cenu. Ale argumentácia bola presne táto, že tí občania si to chcú potom dať do poriadku, chcú si to 

zveľaďovať a samozrejme chcú si to aj uzavrieť. Tam je to síce komplikované, lebo to je iný dvor. 

Ale tieto dvory sú uzavreté , čiže aj logika povahy veci hovorí o tom, že mali by vlastníci bytov byť 

vlastníci aj podielovo, si myslím, dnes ešte mestského majetku. Ale ja si myslím, že len vtedy sa to 

pohne, keď ... Si musíme určiť cestu, či ideme, že ostane to mestské. Ale stavba hore na pozemku je 

koho? To je viete, zase taká dilema, tá asfaltová plocha. Hej? Mesto povie, to nie je naše, my sa o to 

nebudeme starať. Ale pozemok je náš. Hej? Zvody sme si povedali. Je to na spoločenstve. Takže skôr 

to vidím, dať to do poriadku majetkovo-právne a potom to urobiť, niečo na spôsob ako v tom prvom 

dvore. Hoci ten prvý dvor, je to tiež riešenie, ale je to vlastne na mestskom. Čiže je to. Áno, aj toto je 

jedna z ciest, ale to nie je možné financovať z externých zdrojov, keď niekto si tam, komunitní ľudia 

na mestskom pozemku s nejakým súhlasom mestskej zelene, alebo mesta, zveľadili tento dvor. Takže 

toľko k tejto problematike. Ale je to, áno, je to vec, alebo téma, ktorá určite nás bude zaujímať do 

budúcna. Pán poslanec Djordjevič s faktickou 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Mňa teraz prekvapil pán zástupca, ktorý keď sme riešili Malú 

Prahu, tak spomenul to, že ten dvora sa bude, že sa na noc zatvára a že vlastne že, alebo či sa bude 

cez deň zatvárať. No tam je možnosť vôbec to otvoriť. Čo som povedal, Malú Prahu? Pardón. 

Masarykovu kolóniu. To teraz nevyhadzujem na oči. Ale toto je horší príklad, lebo tu sa to nedá 

otvoriť. Tu sa prikláňam k tomu, čo starosta povedal ako jednu z variant, a to je to, žeby sme mali 

presadzovať odkúpenie. A keď to bude ... Lebo to je vo vlastníctve. Takto. Keby tam bol aj nejaký 

projekt, kde je kofinancovanie, aj tak vieme dobre, že také projekty sú 100 000, 200 000 EUR. A keď 

je len 5 %, 5% z 200 000 je 10 000 EUR, keď dobre počítam. A prečo by mala mestská časť vôbec 

dávať peniaze za niečo, kde iní obyvatelia, okrem tých 100 ľudí, čo tam ani nevstúpia? Čiže toto je 

schodnejšie, že podporiť ich s tým osobitným zreteľom a skôr do toho súkromného vlastníctva. Lebo 

naozaj, toto sú uzavreté komunity. Treba im v tom pomôcť, ale treba to riešiť, netreba zatvárať oči. 

Súhlasím. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ja by som chcela len k tým strešným zvodom v tej lokalite, čo máte. 

To sú naozaj poruchy spoločenstva, ako na bytovkách, len potom tie strešné zvody zaúsťujú do ležatej 

kanalizácie a možno tam sú tak isto problémy, že sú upchaté tie ležaté rozvody. A toto treba zistiť, že 

komu patrí. Či je to pod správou VVaK alebo je to ešte v rámci prípojok ako k domu. Toto treba tiež 

potom preriešiť, že keď je to na mestských pozemkoch. Lebo viem, že sa bránia, táto spoločnosť 

vodárne a kanalizácie. Sú problémy niekde pri prípojkách bytových domov, že nechcú od verejnej 
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siete uznať, že to je ich úsek atď. Čiže tam toto treba prezisťovať, že koho sú tie ležaté rozvody 

potom.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Hulmečíková s faktickou. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ (faktická): Pani kolegyňa, len ťa doplním. Prípojky sú vo 

vlastníctve domu až po hlavnú vetvu na ceste.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán zástupca starostu Ďurica. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Áno, je to presne tak. Tiež bývam v Starom Meste v dome z 30-tych 

rokov. Je problém s potrubím pod domom. Samozrejme vodárne nemajú záujem to riešiť, až to 

napojenie z ulice. To ich zaujíma. To si každý musí vyriešiť sám, žiaľ. Tu by bolo dobré nastaviť 

nejaký model, ktorý by pomohol tým trom dvorom. Hej? Aby sme len vymysleli, aby neboli tí 

obyvatelia rukojemníkmi svojho vlastného dvora, že vlastne nemôžu tam nič robiť, lebo to nie je ich 

a zároveň mesto by im to nechcelo nejako odpredať. Bolo by dobré odpredať, alebo vymyslieť nejako 

legislatívne, aby to bolo uplatniteľné na všetky tie tri dvory. Predsa len tá Stará baštová 

a Podtatranského sú to ulice, kde je dosť výrazný investičný dlh zo strany mesta. Čo sa tam urobilo 

za posledné roky je jeden retardér a dve zrkadlá, ktoré sme iniciovali, aby tam vlastne bytový podnik 

osadil pri výjazde na Štefánikovu. Čiže skúsme sa tomu povenovať, lebo naozaj, vyrastá nám tam 

nová generácia, ktorá by mohla byť veľmi malebná do budúcna. Má to svoju históriu, tieto ulice. Čiže 

cez kontajnerovisko, dvory, osvetlenie podchodov. Je tam naozaj čo naprávať v tejto lokalite a mesto 

zabúda, obchádza vyslovene túto časť nášho obvodu č. 1. Čiže treba sa tomu povenovať, nozaj.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu a prechádzam k bodu č. 21. 

 

- - - 

 

BOD č. 21 

Rôzne 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči v rámci bodu Rôzne, keď má niekto niečo. Pani 

Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Pýtala som sa, kedy prichádza do úvahy ďalšie 

zastupiteľstvo. Tak bolo mi povedané, že zrejme v týždni 12., 13., 14. 15-teho je už štátny sviatok. 

Takže, ak to bude tak, tak by som vás chcela pozvať, verím že sa to podarí, a že teda ak tu ja nebudem, 

tak v dňoch 13. a 14. september na Hlavnú ulicu v Košiciach. Mal by prebehnúť taký projekt, že 

Imaginácie – živá galéria.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujeme veľmi pekne za pozvanie. Radi, verím že prídeme všetci. Keď 

budete prítomní v Košiciach, tak určite všetci sa radi zúčastníme. Zároveň chcem ešte v rámci bodu 

informovať ešte o nadchádzajúcich udalostiach, alebo akciách, ktoré pripravujeme., a to je už 

spomínaný vlastne pivný fest, Deň otcov – pivný fest na Dominikánskom námestí 22., 23. a 24. jún. 

Následne 29. júna Staromestská kvapka pomoci, čiže darcovstvo krvi dobrovoľne od 08.00 do 11.00 

hod. v rámci priestorov Sobášnej siene v prízemí. Takže všetci ste vítaní.  

 

- - - 
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BOD č. 22 

Záver 

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  Dovoľte, aby som vám poďakoval za dnešnú účasť a stretneme sa vlastne 

následne už na tom, v rámci tohto volebného obdobia, poslednom našom zasadnutí miestneho 

zastupiteľstva. Takže teším sa na stretnutie. Dovtedy vám prajem krásne leto, príjemné dovolenky 

a vidíme sa v septembri. Pekný deň. 

 

 

 

V Košiciach 07.07.2022 
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